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1616 FEORR 'L RESTRVE B‘FY EUILDIEG
KANSAS CITY, MISSOURI
¥AY 19, 1937

l’hjorﬁamn; , , | |
V' Port Ruay. Kumau ) .

\ . ‘ L) A . S
g thaﬂ e T ‘ :

o o oozvevtion with an official Snvestigstien &his

.1 .. offSce 15 desivtns of ascorteinicg soss oomfidentisal iaformation
ONY '~ a0 to whether & etrtain Infividual £s now in the Fost at Fort
Ny~+ o Riley as 1t will wvory 13kely boooms mecossary, in the not dige

- < f%ent futurs, to intervics this persom, 7The ividual §n

‘ 3> question 13 supposed 0 be rerried to Ke Fo/Oilgirap, a soldiser -
< 37 a% Fort Rileye I mnierstand her first uare 1s Guu.

It will de appreciated and I shall tinek: you to oise
)\‘ orpotly ascertain, without letting either O04lstrap or his wife
- know about 1%, whether this woman ie now with Gilstrsp in
~ '\ -, Fort Pileye In the eveut Gilstrap ic not now & soliier at

Fort Eiley I shell than® you ¢0 advise me wiere he is stationed,
4f knoum to youe .

Very tiuly yours,

PFIGET BRAKTIZY
SPECIAL AGENT IR CHARGE
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FBI CLEVELAND 5'20*37

DIRECTOR

. PHKXXPHONE BREKID REGARDING DETROIT LETTER TO BUREAU MAY NINETEEN
CKXXCONCERNING SPECIAL AGENTS RICHARD E SMITH ETAL UHO ARE TO REPORT

0 THIS OFFICE MAY TUENTY ONE IT IS REQUESTED THAT SPECIAL AGENT
J. W COULTER CHICAGO BE DIRECTED TO REPORT HERE BY NOON MAY TWENTY .

AA

ONE IN PLACE OF SPECIAL AGENT RICHARﬁ E SMITH IN VIEU OF FACT

L0 i e W



43 Wellesley Street,
' . Toronto, canadae

May 20th, 1937.

SO Hone J. Edgar Hoover,
c o\ Washington, D. C. 5
Dear Sir: IN RE UNITED STATES vse. JOSEPH H. ADAMS,
\«s Miami, Florida.

About a week ago I wrote you in regard to the above
cas8e, but upon reference to my letter I find that I
neglected to date it. No reply, however, has been re-
ceived, and I am very anxious to receive one, because
the case is set for trial on June 7th, 1937, and I will
need the information requested in sufficient time to take
depositions, or decide whether to take depositions or not.

Therefore I again request to be informed whether
Mre. Falkner, lMre. Douglas, Mr. Hurt and Mr. Campbell will
be present at the tricl; and if not, let me know thetr
present address. Also inform me as to the dates they
or either of them were registered at the E1 Commodor Hotel
in the latter part of 1934 and early part of 1935.

If you cannot give me this 1nformat,iox?: I again re-
quest that my letter be referred to the Attorney General's
office for a replye. Without this information, it will
be necessary for me to petition the court for a continuance
0f the case. Therefore I urgently ask that I. be- Bsupplied
with the information requested in this and oy former let-
ter. \ 4:9

Yours very truly,, . 7/

- AN ~ -l

Y~ You may reach me at the above address until May 318t,1937;
at 1815 Brooklyn Ave., Brooklyn, N. Y. on June 1st and 2nd.
But I hope I get an immediate reply 80 as to give me time
to sue out interrogatories, if necessary.

| RECOPDED [\q gru’ /ZZC)‘}

}/ mDEXEn F LRAL BUREAU GF Tdve olluhllu\J
.’ +1Q & MAY 211837 P. M.
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Nr. Bart A. Riley,

SATET Mey 25, 1537
7-576-1L233 '

43 ¥ellesley Etreet,
Toronto, Ontario, Canada,

< . .
3 o v - TR

ﬁaar Hr. Rileys

: Upon receiving your undated letter inqniring concerning
the availability of & number of Special Agents of this Buresu for
the purpose of taking depositlone in connection with the triel at
Mirmi, Floride, of Joseph H, Adams, I referred your letter to
Assistent Attorney General Brien Mchlechon, in charge of the Criminal
Division of the Department, for eppropriate consideration and
acknowledgment, in view of the fect that your injuiry perteined

to & mutter deallng with the triel of this cuse and, consecuently, -
lying outside of the scope of this Buresu's jurisdioction, which ie
solaly investigstive, It is observed from your letter of Nay 20,
1937, thet you had not &t that time received an acknowledguent

of this letter which I had formerded to the Depertment, and I em
sccordingly today sdwising Mr, Mckihon thet a furth:r injuir- hec
b=en received fronm )ou upgon thie subject.

Ir 1t 18 neceaaary that you mske further inquiries in
connection with thie matter I would aubgest that you direct your
1nqu1ry to lr. McNahon.

3 . ‘ ‘
Very truly yours,

. p_}lf
e B Y John Edgar Hoover,
. LN S o oA Director, _:
: i ‘: :{.»‘) o = . ’ /::"g-.- ‘ .
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JOHN LDGAR HOOVER

DIRECTOR he - /
AT:C
EAT: CDW Federal Burean of Inuestination

7
Hnited States Department of Justice (;’ P /
i
MWashington, D. 4.

Mey 18, 1937. Y .
L
D"“‘A/

The following Speciel Agents have been instructed to proceed to Cleveland,
Ohio and report to Speciel Agent S. K. McKee not later than noon on Friday
in connection with the gbove entitled case. Each has been instructed to
bring handeuffs, sidearms, ancd legirons.

MELMORANDUM FOR THE DIRECTOR
Re: Hsarboring at Toledo.

From Chicego -
We Jo Devereux
V. E. Criss

N From Detroit -

L. Levin

Richard E. Smith
G. F. Bickley

From Newark -
A. Dickstein

From Indienapolis -
K. Logan
W. A. Burphy, Jr.

From Cincinnsti-
J. S. Johnson
A. P. Barber

¥ith reference to Agents Bickley and Barber, it is to be noted that both
of these men esre under subpoene to appeer st Huntington, ¥est Virginie

on Thursday in connection with the trial of a whité“slave case. I have
instructed that Mr. Untreiner at the Pittsburgh Division be contected
reletive to this matter, and that he make an effort to see that these men
ere releused so that they can be in Cleveland by noon Friday. If these
men can't be released by that tiie, Mr. Untreiner will cell me so thet
arrengements can be made to send other men into Cle-=land for this assign-

ment. RECURDED | Y o 77
M Rewz;f‘:l/llysz_wé_ﬁ: _"_/“,‘_'/-'-w 7
ool -

E. A, TAMI. _ Y.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGAT. {
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE pRATiCDE

-——— -

To: COMMUNICATIONS SECTION. MAY 21, 1937

Transmit the following message 10: SAC CLEVELAND

BREXIL A THORITY GRANTED EZPLOY T-O CONPETENT MATRONS FOR USE IR ARRE'TS

.= - THIS CASK.

HOOVER
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JOHN EDGAR HOOVER

" oIRECTOR
 EATCDR Federal Bureau of Investination Py ’
¥niied Statrs Department of Justice / y fi R
Washington, B. C. o ‘ -
Mey 19, 1937. \s f\ \
N

-~

MEMOR/NIUM FOR THE DIRECTOR
Re: Harboring at Toledo.

SAC Untreiner of the Pittsburgh Division telephoned me with reference

to the status of Agents Kitchin, Bickley and Barber, who, you will

recsll, are under subpoena for the trial of certein cases at

Huntington, Vest Virginie, on the 20th. Mir. Untreiner said that

they have consulted with the USA about this matter, anc he says he

will try his best to use these men on the 20th, and if it is

impossible to dispose of them on that day, he will release them so

that they can proceed to Cleveland. There is a midnight train out -

of Huntirgton for Cleveland, which arrives in Cleveland about seven ™ = X
o'clock in the morning, and the Agents will take this train. - 5
‘:,\ ?\ :\
Respeatfully, SN
[ ¢
< T~
WA
E. A. TAMM. N
Fo
rans j
- - —ee—— /] |
e é?éé \
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—-ederal Burean of Investiyution
. S. Bepartment of Justice

P. 0. Box 1276
Oklehoma City, Oklahame
May 19, 1937

LE¥/m3
7-3
' Director,
i Federel Bureeu of Ianvestigation,
v Washingtor, D, C.
- q% >
RE: GEORGE TIMINEY; DHR. JOSEPH P, MORAN, with
aliases, F%gitive, I. 0. #1232; et 21; ED-
~_ o WARD GEORGE“BREMER, Vietim; KIDNAPING; OB-
" STRUCTION OF JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
i NATIONAL FIREARMS ACT,

Decsr Sir:

with reference to Bureau letter of October 19,
1936 and letter of March 9, 1937, concerning the checking of
mechine guns in the territory of this division 2nd the Kanses
City Division, the following dete lave accumulated since the
submission of the report of Special Agert V. . Hopton, deted
April 29, 1837,

Special Agent (A) C. S. Duggen or April 29,
1931 at Tclogs, Oklehome fournd Thompson subdlechine gun #11963
in the possession of the Sheriff's Office. The geme date et
Waetonga, Oklahoma Agent Duggan fournd Thompson sublhechine gun

Oklehome,

Or Mey 14, 1937 Specicl Agent C, O. Hurt con-
tected Walter Colbert, former Shariff, Certer County, Ardmore,

mechine zun, snd that the only guns he hsd@ purcheced while

Sheriff were & rifle end @ shotgun. This information was con=<-

firmed by Dick Rayburn, Deputy Sheriff, who steted that he did

the vurchesing during the regime of Welter Colbert as Sheriff,

end Francis\Terrell, former County Clerk, who steted thet no
\\machine gun wes purchased by her for the Sheriff while Walter
P

INDEXTD)

’ o
/
5 . - N P’
\ T fono B 4 ’ v
L : .

\ L

#1228) in possession of the Sheriff's Office for Blaine County,

Oklahoma, who steted thet he had never purchased a Thompson sub-

Colbert wes serving ss Sheriff et Ardmore. It would eppsar that .

2EGCRDE - - C
EC:DFD 7-509¢6 149 2 7

P. 1

FO PREVIOUS KECC=L



0!

the records.,of the Federsl Lechoratories are erroneous in show-
ing thet submachine gun #8042 hed been purchesed by Welter
Colvert, Sheriff at Ardmore, and further checking cn this perti-
cular gun is left to the discretion of the Bureau,

On Msy 10, 1937 Specisel Agent L. B. Reed exsmined
the Thompson submechine gun in the office of Sheriff at Sellisew,
Sequoyah County, Oklahoma, 2nd found the number on thet machine
gune to be 7985, which is in egreement with the Bureasu's records.
The Buresu's records show the purchaser of this gur to be
"Secuoyah County, Sheriff Bill Byrd, Sellisaw, Oklahoma," The
present Sheriff at Sallisaw is Charley Hutchens.

Very truly yours,

P4

Special Agent i

ecc Kensas City

)



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI KC Fieno. 7=27=
REPORT MADE AT f DATE WHEN MADE | PERIOD FOR REPORT MADE BY T
. WHICH MADE

. KaNSAS CITY. . ' 5-11-1937 |4-38;5-4-37 : We. A. WINTER ebe
TmLE ~ . CHARACTER OF CASE
| GEORGE TIMINEX; KIDNAPING; OBSTRUCTION CF

DR, JOSEPH P.* TuORAN th alieses, FUGITIVE,IO #123¢F;.TUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;

ET AL; Edward George remer - Victim NATIONAL FIREARMS ACT,

SYNOPSIS OF FACTS:

tae 0y
0

':'T‘ ZJ\ -—.- J
Lewis "Bigsnipe" Thornton in jeil at Iola, Kenses, has -- < .
no informetion regarding Lett at the present time. Edna S
Thornton, former wife of Ted Thornton, obtained divorce’ e
W about one month ago and is presently at Topeka, Kansas, oy
\ : - T .
P, : o
: - <y
REFERENCE: T
S

Repcrt of Speciel Agent w. £, BEopton, Oklahoma City,
4-0-37; report of Special Agent W. A. Winter, Kansas
City, 4-1-37.

DETAILS:
At Iole, Kensas.

Lewis "Bigsnipe”\'l'hornton w-s interviewed at the County Jail, where he

is incarcerated for a liquor violation. Thornton informed thet he heas

no informa on at the present time concerning the whereabouts or activities
of Subject’ ett. He stated that he has tried to stay away from the Lett
group for sometime inasmuch as he feels that his activities with them hes
resulted in nothing but trouble for him. He stated that st present he

is trying to make en honest living, his Qnly 1llegal activities being a
small liquor trede, which resulted in his present incarceration.

s Pl Grar T

COPIES OF THIS REPORT
3-Bureau L | -
£-Cincinnati B : —
g-Oklahoma City 1 {/}
Z-Kensas City

U.S. GOVERNMENT PRINTING OFFICE * 7—4034 .
¢ h
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At Coffeyville, Kansas,

Agent called at the home of Mrs, Ester Twilley, 1401 South Eim Street,
for the purpose of ascertaining the present address of Edith Morris,
wife of Earl Morris, in order to attempt to secure information fram
her es originelly requested in the report of L. E. Kingman, Oklahoma
City dated 11-3-36. Ester Twilley is the mother of Edith Morris and
it was thought that she would be able to give information es to the
present residence of her deughter Edith. _

In connection with interviewing Edith Morris, it has previously been
suggested thet this be done in the absence of Earl Morris, inasmuch
as it was felt that information might be gained from Edith in the
absence of Earl, her husband.

However, when Agent celled st the home of Mrs. Twilley, Mr. and Mrs.
Earl Morris were both present at the Twilley home., Agent asked for -
Earl Morris, in order that his suspicions should not be aroused by
bearing inquiry made concerning his wife and not as to himself, -
Agent talked with Mrs. Twilley, Earl Morris end Edith Morris and they
informed that Mrs. Edns Thornton, former wife of Ted Thornton, had
divorced Ted Thornton about one month previously; and is presently
residing at Topeka, Kansas, where she 1s attending a business college.
They stated that she may be using the name Edna Twilley, this being
her meiden neme. They have no information as to the residence address
of Edna Thorntom. :

Aéent telked privately with Ear]i’\Morris for some time,' and he stated

that he had no information as to Subject Lett's activities; having re-.

ceived no information since having been previously interviewed by
Bureau Agents. He stated since that time he has been.drying to avold
Lett and any of his associetes and also has avoided contacts with Ted

Thornton, inasmuch-as he felt that those .assoclations were ceusing him -
.~ more trouble than they were worth, KHe promised to furnish the Bureeu :
~with any informetion thet he might obtain perteining to Sub ject Lett,

He further informed that Louise Stamper of Iola, Kensas, moved in with
Ted Thornton a8 soon as Thornton was divorced about one month ago. .

This information is being set forth for the reason that it mey develop -
at e later date that Louise Stamper may be able to give some 1pfo_rmation .
- of velue concerning Lette .. . - : RS e,

o7
.

LTS

ANy 2 "&"k‘f’:‘*“’ ogt.
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- - Morris further informed thet Vivian Mentooth at Wichita, Kansas, who
) associates with Cliff Collins, a nephew of Lett, might be able to give
- some informetion concerning the whereabouts of Lett. No lead is being
set out in this report to interview Vivian Mantooth for the reason that
it eppears from the report of Special Agent S. B. Landrum, Kansas City,
dated 4-19-37 that this particular lead has already received eppropriate
attention,

Morris was informed of the Bureau's offer of cOmpenéation for information

leading to and resulting in the apprehension of Lett, and he promised to
furnish any informetion that he might be able to obtain,

UNDEVELOPED LEAD:
THE KANSAS CITY FIELD DIVISION at Topeka, Kansas, will endeavor to locate
Edna Thornton; end if located, will interview her with the view of ob-

teining eny information she may have concerning the present whereabouts
end associates of Subject Lett,

PENDING

~ea
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Muy 0, 1937,
7-576

Epecial ngent in Charge,
Clevelund, Ohioe

REs GEORGE TIMINFYp DR. JUSEPH P,
KOLAN, with ulinses - FUGITIVE,
I. O, #1222; et al; FDRLED GEORGE
ERCMER « Victic; Kicnspings Obe
struction of Justices Harboring of

Fu:itives: National Firearrs Act
Dear Sim

Mr. Charles Carr, Special Assistunt to the Attorney .
General, who will prosecite the arboring charges agzinst
Joseph He Adazs eni lenry Duke Eunaall, hss requestec that
Speclal Agent Jchn L, Lacala be zresent in Miumi, Florica
on mmy 31. 1937,

It is desired thet you bring this ratter to Mr,
Muculals attention and arrange to have him proceed in keeping
with this re.juest,

SV _".n.; Very truly yours,
Mr. " ~ —emmen [ e
Ste Lo . RECORDL™ ! g -
Mr L - - ~ i o

S 57T L‘i 2 0 L__i
e, Goprs ok John Edgar KW“D U : e e :
Tir. Dewnoy . " : 0 Dugcm. ’ M !
Mr.Eao ... | CC = Eq Jo Connolley (Re-nrk) R AY 21937 pr }
ra.Forwarth . ! ‘ * ';,’: N :

i Y. Berhe o] T V ! e :: Tiw o/
Sir. Jacent ! .\\‘b e ' s

' sre Lester (. “ . o ...,._ o
.. Nichole . . PR

' s qufoe. oL : x * A

! Pr. Scosider ... i

l hor. Tamun ... ... ; : ~

v ' \




KhM:CJ
7=-576 ay 20, -Xu37.

B T 8peclal igent in Chargs,
=T Mlani, Florida.

hEs GEONGE TIMINEY; DR, JOIEPE P.
BOHiN, with allases - FUGITIVE,
I. 0. §1232; et ulj ZDFALL GEO:QE
BREKIH « Victin; Kicnapings Obe-
struction of Justices Earboring of
uszitivestiintional iirearas

Lear Sirt

There 1s being trunsaltted to your office umiar
separate cover a box containing Bureuu files unc miscellaneous
data which are 4o be used by &r, K. R, Eclntire of tle Eureau
¢uring the triul ¢f Jose i H.kdews end Kenry Luke Fandill.

I 15 cesires that tLis material be reteinec i. your
— olfflce until tueo arrival of Hr. Eclntire at thit point.

Very t.rul,) FOUrg,” v e e

S‘]h" l‘/ZIO |

REOORDB‘u) [ S W

a Joiin Edgar Hoovw .
E . Director. ?r“ﬁ 31 ‘93? Fooe !
| e - :" a 3 i jf'r_l U ¢> 3 FT ‘ » 4\ ‘ (' L ! '\'\'—4.':5 !
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RECOLDED

7=576 ~ /& .20 Y Yay 23, 1937,

LC: K
Special Agent in Charge,
Woshington, De C,

Tear 5ir: Re: GIORGE TIDNIR:Y3 DR, JOSZUH P, MIOFAN, with
aliases, FUCITIVE, I, 0, #1232; ot alj
EDAARD GTORCE BREMIR - Victinm; KIDRAVING}
ORSTRUCTIUN OF JU3TICE; HARHORING OF
FUCITIVE3§ NATIONAL FIRZARLS ACT,

In connection with the investigation being
oond.cted by the Uklahoma City field division with reference to
maohine guns sold in that territory by Federsl laboratories, Inec.,
icforzation was received to the effect that machine gun o, =048
had besn —urchased by ualter Coldart, Uheriff at 4Lrdrore,
Oklaho:a, several years azo, lowaver, the Cklahoia City office
reports that no :mchine gun was purchased during the regime
of .alter Colbert as Steriff, and no trree of this gun was odb-
talaabdile,

It 1s ruuested that iavestiration be :ade at the
of fice of ilvnuradle Cuy 7T, delvering, Cox.issioner, Lureau of
Inter..al Levenuws , Treasury Lepartuent, Veshington, D, C., to
deteruiue whethar there is a record of this particular gun and its
presont locatica, -

Very truly yours,

John Zdgar Hoover, ~
Director,

~a

S 4
JOATIGHS Siv 1ok
AILED

gor LY
™M

ay 28 1937
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JOHN EDGAR HOOVER / /

DIREGTOR
Federal Burean of Investination
#nited States Bepartment of Justice
Washinnton, D. . -

EAT:MC May 20, 1937.

2:30 P. M.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RaN

RE: Harboring Cgses at Toledo

I called Special Agent R. T. Ross at the Cleveland Division
advising that the Bureau is in receipt of a telegram requesting
that Speciel Agent Coulter, of the Chicago Office, be designated
to replace Special Agent R. E. Smith at Cleveland, relative to

the above entitled matter.

sr. Ross was advised you had designated Special Agents Gurnes,

Nitschke and McDade to proceed to Cleveland and report there at
noon tomorrow in connection with this matter. This assignment

would include a2 man to replace Special Agent Smith.

Respectfully,

E. A. TAMM.

- RECORDED

TR TN
N



JFigaS

May 18, 1037
Time: 4:40 PH

MIMORL NN FOR. MK, TAMM

EF: Hervoring Cascs gt
e Clevelanu, Oniog~ Brekid.

. - #r. S. XK. YcKee telephoned from Cleveland stating they would
- li.ke to have the/ piclgup" on 8aturde), May 22nd, on Connissioner's coa- -
pirint issued by Judge( Killits calling a Granc Jury tonorrow to report
for 'londay. %r, McKee stated thnt tle persons to be covered %' the warra:t
i vere/ Pebebmnd, ormn) Amersbach, the twol Angus brothers, EdlcGrew and
lis wife, FranOfr reenwald, Edithfdnr , and flonroe; thrt in toe indict-
ment hLe nlso anticipetes covering _P-eg‘& oves; end that lLe would like to
/_; hkavae neterincl witness wnrrants for RuthiWells andi Walter!Walmsley at Toledo.
vr, "ickee steted that with reference to the telegram yesterdsy he, McKee,
hed told Mr.JFreed just how I felt about itj that 'r. Freed said Le uid not

[, jspow amything about it es he Lad instructed his assistant at Toledo, Yr.

/ Cpenl-nder, to sinmply wire the Depertment that he would like to have help;
that it was & very regrettable incident so far as ke, Freed, was corcerned
+1.d ke im goirg to repriarnd Openlander ernd write me a letter of spology. -
I asked kr, McKee if he had talked with ¥r. Freed about those likefTiminey
anu otlers who had not been incicted. 'r, HcKee statec that he lird 'and ‘hat

( \j( \. Yr. Freea hrd said that when he gets into the Grand Jury with trese witnesses

rrd the evidence the: come forward with i= stron: enogh he would peossibly
incinde tuem; tuet he would at lenst include Joef “oscoe £n. those now in
! vrison s ce-conspiratoras, | “r. \ciee stated thivt ''r. Freed is issuing writs
of i»beas corpus for WynonshBurdette anc Fum:’t—!urray. I asked if Yr, Freed
, . wns goinz to let the aatter next S:turday be hnrdiled entirely by tue FBI.
V' ¥r. ¥ckee stated tiunt he was, I stated that we wentea no interference
from the United States Attorney; that when the warrants are issued it is
“Jup to us to serve them how and wien wo See fit; thut I wanted th‘s hamled

pxcmsively by us, : RECORDED & INDEXE LZﬁ N
tt

N FRTILS 2 i,..... [ ..' |
s [ ¥r. McKee strted th't in reference to th 'vitnesses- iaasd —-;-

Llhere Lave been some instructions there that tie ugehtd were not to have i
anythirg to do with the witnesses, either procuring-t. t.nen;

) t.zt tiese were instructions from the Pureau, I :%ate? 17 tzlqﬁro o

Ldstructions were now counternarded; that Le, NcKee, wes to deternine . .. ..

wtat should be done nlong thet line, I stated that since me were goinz_,_____’,__ ,
into this thinz we should hove the entire responsibility. I inquired if r i
it wes plared to bring theae people into Clevemdd snd hold them the FILE i
#r. YcKee stated thet the plan originally was to hold the ones =t ‘I‘oledo--—-~---w
in quarters at the U. 8. Attorneyt's office, to just hiave their quarters \
7 turned over to the Agents and on Monday morning turn the people over to i
77 "the Yarshal. I ipquired if he, HcKee, had looked over the quarters and :
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if there wes any poscibility of interference fron tue fssistent U, S,
Lttoriey or of any leek of what Ls golrg on until we see it to let it
oizt. H¥r, Ychkee strted th~%t the quarters irac leen .xenireu previouuly
&1 tiere woulc be no interference from the U, 8. Attorney and ever, thing
woilc- be kept bottled up. Mr. Mclee stniud hLe lLsd outlined the setup
there; tirt tiere sre nine people to be picked up outside cf lorroe ard
& surve, will be made to sscertnin if [ossible his location and if he is
in Cenada tiney might get him into Detroit. ¥r. UcKee stated tiat Agents
S:llivan anu Macala will get there £t 8 o'clock tonisht.

I fnquirec if he woulc need additionnl men nid Mi, Mclec steled
e woulii need about 10 men; thal he would likc to suimit the list te Kr.
Connclley for approvel., r. Nciee 8Bt:ted that outside the nen ir the
Clceveirnd office he had tie nazes of *pents ¥, J. Levereux, Crhictgop
Xenreth Logurn, Indisrapolis; J. S. Johnsorn, Tincinnntil; Leon Levin, Delroits
R. E. Saitlh, Detroit; L. F. Mrlone, lewerk; A. P, E-rber, Cincinnrti;
Y. A. Murplky, Jr., Imdisncpolisy ‘. Diczsteirn, Lewark; V. E. Criss, Cricrgo.
%r, dcliee stated tlhe latter two 2;ents were for questicring purposes; thet
mo3t cf the Agenis were intended to ecsist in picking up the subjects »1d
aid in csring for then wiile in custoCy; that this would provide two Zgents
for esch prisoner snd three for gusrd duty omly. I told Yr. ¥cKee to call
Yr. Connelley *nd gel Lis approval on the above _ist ami rieoc £5 Yo the
nusier. 'lr. Hciee strted he telfevel Friday night woulcd lte tne best time
for the men %o report ¢t Clevelsnu, I statec tunt &8 moon ns I Lerrc from
bim agrin after he bhad communiceted with Mr. Conmelley I wculd issue orders
inzeuirtely to h=ve the igents nnmnt report to Yr, Yeilce £t Clovelsmrd Friday
cevening. I saked 1T tiere were ey ctner Agenis scedec for wiineosses befure
the C.anc Jury and ke st ted there were none.

I ansked i1f thoy had reccived ery word from iirnses City ns to
what they wore going to do out there; that I hrd received a wire here froa
SAC 2ranticy saying tiat jgents Wypn and Eitciin lind to be at rausas City
on Ye:r 24th. Br. Ydclles stated thnt ¥r, Tean hnd ealled hin relative to
vds onc toat he, Mciee, would ciscusa t.is with Mr, Trecd; tuist he felt
Wynr. and Litchin should be at Clevel~nd., I stated th:t we must give pref-
ererce 40 “he Clcveland case as the Statute of Limi<aiions wns runnin: t..ere
and that thc Konsas City case ought to be postponed for & ween or 3so; that
e Grrone Jury at Kenses City coulu be celled for Jupe 1l thai he, lciles,
should see that “ir. Freed gets thias grnightened out. Mr, lclee stoted thnt
tr, Freed felt that four or five d-ys would taie care of the Grend Jury at
Clevelend. I irnstructed K-, McKce to strengthen 4n every war he could the
eviderce against the other peoplec we have in aind, I stcted I night attempt
to get tc Clevelan. on Seturdsy but did not sznow &4f I would be able tc mnke
it. :

Time: 5358 PH
Hr, Hciee telephoneu from Cleveland: aixi stated that Y¥r. Conrelley

approvec the setup excert t.at ue did not feel he could spere both Yalone
an’ Licksteirn from bhewark nd hed sujgested irstead tihnt G. ¥. Plcxley at
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Detroit substitute for Mrlone. I stated *.is5 woulc be »ll right. ‘r.
hc¥ee atatcd tirt ¥r, Contelley had suspested tie m2r get there unot ister
trnan Fridey noon to essure thelr pre:cice there in ample time, T stated
®wc would order them to be tuere rot ieter tihap Friday nocn wuc z:ume of
them mi-ht get there esrller. Mr. YcKee requested t.nt erch men te in-
g8 ' ructed tc brin; e set of henocuffs end the* st Zeast two men bring leg
irons with them. r. McKee agreed thnt the siue arms the Agernts usually
carried would be sufficlent.

Very truly yours,

- John Edger Hoover,
Director.

»ar
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JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
EAY s CDW Federal Burean of Investination .
Hnited States Department of Justice ]
Washington, B. E.
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May 21, 1937.

_ Time - 2:05 P.M. 2(/

ME/{ORANDUY TOR THE DEsem@es 7 ”'Zi

Re: Harboring Cases at Toledo.

I telephoned Special Agent S. K. McKee with reference to the above situation
and told him that you were wondering whether or not he thought it desirable

or advisable for you to come out there. I pointed out to him that you are
perfectly willing to come out there if there is anything you can do in the
matter, that your principal concern is whether the USA's office will scoop

Jus on the publicity and steal all of the credit, which reises snother question
as to the publicity. I told him you had brought up the point as to whether

or not the Bureau can give out its usugl release in matters of this kind -
without being in contempt of court. Mr. McKee said that he can see absolutely
no objection to a release being given out on this matter st Veshington or

out there or both places. He said thst in discussing the situetion of a
release with Mr. Connelley, iir. Connelley suggested that there be prepared

a short memorandum as to each of the probable subjects giving a short personsl
background and the offense for which they were being sought, so that when they
were picked up, these memoranda would be ready for release.

I thea inquired as to what the possibilities are of the office of the USA
scooping us on the publicity. Mr. McKee said that drf Freed has asked for

e set of the photographs of the subjects for his use before the grand jury,
but these photographs are not going to be furnished him until Monday, when
the grand jury convenes. Mr. Freed, the USA, has agreed not to give out any
publicity until he has heard from the Agents to the effect that the Agents
have all of the nine subjects in custody; thus, the Agents can very easily
notify the Bureau when the subjects are in custody, =nd delay notifyings the
USA thereof for any length of time that the Bureau desires. By this errange-
ment, the press can be notified of the arrests here at-~ashington,-end even
at Cleveland, and just as soon as we are sure the press representatives have

the release, the USA can be notified of the arrests”
ABOORDMD & INDEXEL Z N DL - Zj&
I asked Mr. McKee 1f they are going to take any of thé local police this

metter, and he said they have not contemplated doing so, and further, he does
not believe that the local police should be taken jin. nﬁégzr rce,
is gefinitely known that someone in thel Gleveland Police €n2n pped off
the\Harvard Clut of the arrest of the émea in September of 1934, and et . 4.

Toledd, some of the police officers ere slmost culpeble_enqugh to be cubgects.;w__

Thus, it can be seen that the situation in both cities is such thet ve an'tl
effor¢ to teke “he police in, end if there is any criti is?ﬁ?f our not :ingFLE
so, ve cen very easily tell why ve did not. L~1; %
Uamet 2 }Jkﬂ“' C 3
l .;2:.');. fvrsd e v
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As to ;our going out there, I expleined to kir. licKee your attitude in the metter
end your commitments, gnd the fact that it would be & sacrifice faryou to come
out there, end Mr. McKee pointed out thet your being there would undoubtedly
have & psychologicsl effect upon the subjects. On the other hand, he seid
thet the newspzper sitvstion et Toledo has been boiling evar since the

the Caupbell affair, and it was poinied out that if you came out there and
parsonaly made the releasse on this matter, there were very definite
vossibiifties of your getting into a controversy with the Toledo papers.

If the release is made froa Tashington, of course, tals possibility is
eliiinated. Aside from this, Mr. lickee believes that in *the finel enalysis,
he would prefer to defer to your judgument, since the ruestion is one which
could be answered eithef{yes or no.

The arrangenents for the raids are &1l complete. Mr. Connelley will be in charge
at Toledo, and ilr. McKee willbe in charge st Toledo.

Respectfully,

-

E. -® TAMM.

o



| FEDERAL BUREAU OF IKVESTIGATION
U. S. DEPARTMENT CF JUSTICE

- - ——

Transmit the following Teletype message t0: pgpy YORK cm

MIMI MAY 20 1937 4:45 M S )

8AC. i

PHONE, Unmm. AHDR&‘GURAN‘T! HEID POST 0”"103 BOX HERE FROM ROVEMEER
TWENTY ONE NINETEEN ‘I'BIRH ™™o ;'m JﬁNE THIRTIETH NIRETREN THIRTY FIVR.
ON APRIL SIXTEENTH NINETEEN mnmr FIVE HE GAVE UP BOX AKD LEFT
PORWARDING ADDRESS II‘I‘H THE LOCAL POST OFFICE AS BOX 'mm'r! WO
WOOLSEY STATION ASTORIA LONG ISIAHD. REFERENCES GIVEN BY GURANTE WHENM
HE RENTED BOX HERE HAVE EEEN INTERVIEWED WITHOUT RESUITS.

SHIVERS
END.
CC:Buream /
RECORDED"
' - & 5 »5/ 5’ 7L - A
INDEXED ] 7 / %[
FEDERAL BUKFAU OF 11VESTIG {CATION
- MAYg22 1937P.u.
U.S. DEQLTMENT UF JUSTICE
* ) FILE
r | ‘ . ‘ [ 1
. Arproved: Sent M ‘Per
¥ Special Agent in Charge ’

F I L
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: - FEDERAL BUREAU OF IKVESTIGAT1u.

U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE

Transmit the following Teletype message to: gRW YORK CITY

NIAMD MAY 20 1937 10:3 A BD

PHONE, Baxxm. m)&xnm REPORTED TO EE CLOSE FRIEND OF ANDREW

J h( Y GUARANTE. DURING SINETERN THIRTY TWO - THIRTY THREE SEASCH ANDREN
OUARANTE OPIRATED CIGABSTAND HALOTON HOTKL, MIACI, AT W2ICH TIME
HARRISON EMPLOYED AS NIGHT CLERK SAYE HOTEL, ARDREN GUARANTE AND
TOM HARRISON cm 70 nmu TOGETHER DURING NINETEEN THIRTY THREE-
mmrouavmxnsn;oxm STAYED AT HOTEL EALCYON AS GUESTS, HARMI- °
SO REPORTED LONG ENGAGED IN HOTEL BUSINESS NEW YORK CITT AND AFPROXIMATELY
THREE YEARS ACO SUPPOSED T0 BE MANAGER OF HERMITAGE IOTEL, FORTY SECOND
STREET AND SEVENTH AVENUR, NEW YORK CITY, BARRISON ALSO PAST PRESIDERT
OF ONE OF THE KE¥ YORK CITY CHAPTEGS OF THE HOTEL GREETERS OF AMERIOA.

BELIEVE GUARANTE CAN EE LOCATED THROUGH EARRISOH, |

SHIVERS
ID. . :
- - . -~ RHESORDEL
ey 5 b /ﬁzz
' INDEXED FEDEHAL BJhrIJ Of ‘r\"t\.TIGA'IION )
/ 1 MAY 22 1G37P.¥. ¥
CC:Buresn . .S, De .‘ . MINT OF JUSTICE - -
. FILE .
Anproved: : - " Sent___ M *Per_______
- Specé/ Agent in Charge L
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

¥Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT cImImATI. m st. Louis FILE NO. 7.‘5
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY -
WHICH MADE
Ste Louis, Missouri 5=18-37 Beled-37 L. Ho BARNARD DB
) 0]
"GEORGE TTIMINEY; DR, JOSEPH Pe MORAN, with aliases ‘KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
FUGITIVE, I, O, #1232; - - ) HARBORING OF ruu:nm, NATIONAL
otn,mmcsmmom VIOTN. ) rmm, -
S?'NOPSIS OF FACTS: ) Dre Stoelo e dontist. and Dr, Dunn, Mo Do both
S L practicing st DePue, Illinois, Dr, Steele knew

fugitive personally. Claims to have assisted Buresu
in early stages of investigations Dre. Dunn does not
know fugitive, No additional 1nformtion procurod .

regarding Milton Lette - .
. | R~
_ REFERENCE: IR Report of Special Agent A, P. Kitohin, Clonland‘. A
o ' Ohio, dated 3-22-37,. : L. T
: A Report of Special Agent Je 8, Bush, St. Louis. e -
- Missouri, dated 3=1-37, =~ PR -

Letter of Chicago Office to Buresu ama z—xz—sv. ,--
DETAILS: At Dd-"uo. Ilinois, Agent contacted Miss Lavanne I.oronzo.
Aggistant Postmistress, who advised that both Dr. Steele end Dre Dunn
were practicing in DePue, Dr, Steele bdeing a dentist, and Dr, Dunn an
™, Do® The houses in DePue are not designated by street numbers, but
Miss Lorenzo dirocted Asent to dbuilding in which both dootore have
their ottiooc.

Lgont interviued Dr./ Steele 'ho advised that he had
known Dre Moran all his life, but stated that he had never done any
work for him, The last he heard of him was through Jimmie Wilsom,
who stated that Moran wes then in Ohio, He d0es not remember whea
: this was, and states that Wilson has subsequently been sent to
“ . Leavenworth, Kenses Ponitontiary, vhoro he bonsvoa he is now
o 1ncaroontod.

- PRSP . ¢~ .‘- . -

Dr. Stoolo udviaed that ho went to Dr. l&oran'l otfico

FORWARDED, U w \ SraciAL AcenT DO NOT WRITK IN THESK SPACES

. T 1376 VZE7E 3
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on one or two occasions and Moran wanted him to open up a dental
practice in conjunction with bis, Moran's, medical practice, but
Steele doeclined to do soe He stated that Moran told him he could
make four or five hundred dollars a month, but Steele claims that
he 414 not like the looks of things, and that he was advised by
a representative of a dental supply houss that 'things did.n't
oxaotly smell right muoran'c ofrico' e G et -

S T & oL

Dr. Steels recalled that a Drs MoGuire or }laguiro had

* " dental office in Moran's suite st that time and stated that the

8¢ S White Dental Supply Company, 55 East Washington Street, Chicago,
Illinois could furnish mfomat ion as to tha present location of :
. lchniro. L ey -

P, Lr s 3 . . s b
- 7~,., - -t - - M - [T T

s

Dr, Steels believea that Tan{h&oran, nephew of aubject, who
lives with his father, Dr, James Moran, 112 West Cleveland Street,
Spring Valley, Illinois, was closer to Moran than any one else, and
that Tom Moran was reported to have xnado a remark that the "report
of Doc'l death vu all hooey" ", . Q‘ - i

;. ; N
coo In vier ot the fact that this address was previously
known to the office of origin and is reflected on Identification
Order #1232 @ mail cover was not placed, this being left to the
discretion of the office of origin, ' ‘ ‘

“ L4

Dr, Steels stated that he had previously been interviewed
by Agents of the Bureau and had furnished the Bureau with a picture
of Moran at their reguest, and hed done everything possibdle to -
cooperate with the officers, Steecle admitted that he liked Morenm, -
but stated that he was the type of man that you would like personelly
no matter what he had donee He promised to communicate with the
Ste Iouis Field Office should any 1ntormtion concemins fugitin
came to his attontion. S " v =

Agent interviewed Dr, Lawrence M.{punn who stated that he
414 not kxnow subject personally and had never wet him, He stated -
that he is presently treating patients who were former patients of
Moran, and promised to commmicate any -information concerning him
which night come to hu attention, to tho Ste Louis Field Ofﬁoo. j

.. The advisabiuty of aotting Out fnrther loads u being loft/ :
to the dlscretion of tho ofﬁeo ot orisino _.ij } ,

‘v

A v

(2 "-."

- Opo copy ot the roport of Special Asent mah of St. Douia,
dated 3-1-37. is being tramitted herewith to the cleveland Ottieo.

.- .. Ai-‘..\‘:. T R . L B N e A S -t



s SRR R LA G S s AL
- . A!I' EAST ST. I.OUISL I'LLINO]B Gy e J
s
- -
&

ecial Agent Je Se ‘Bush again mtorviewed Deputy
b Sheriff Dan Harris and Chief of Detectives, George Byrnes, who
£ stated ,that inquiries at East St. Louis failed to reflect that
“o.e 7 MiltonfLett has been in that citys Mr, Harris stated that in

- s - the event that he receives any information regarding Lett he '111
R o 1med1ate1y comunicato '1th thh ofﬂee.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THis case oriGINATED AT CINCINKATI, OHIO

NeYe Fieno. 7=120 EJC
REPORT MADEK AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY a
WHICH MADE
New York City 5/20/37 5/10-19/37 He Co LESLIE
TME GEORG= % II&INEY ;

CHARACTER OF CASE

DR. JOSErH P& 1iORAN, with aliases FUGITIVE

A KIDRAPING; OBSTRUCTION OF
1- 7T.0. #1232, 3 al; ) JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
EDY sARD GbORGb BREM&R VICTIM : - NATIONAL FIREARLS ACT.

. e - - B ‘- RTINS
SYNOPSIS OF FACTS: . S PR : : k

Albert] Guarente interviewed a number of

. instantes concerning address of his brother

: s Andrew, and insists he is located in Miami,

' ' I Florida. Albert Guarente tenatatively identi-
'> fied as individual who made statement at New

. York Division under the name of Andrew.
Affidevit filed and warrant issued May 14,
1937 and Albert taken into custody same date,
/\’ "™ , and released on May 18, 1937, Investigation . ,
=~ +~  “‘does not indicate Andrew Guarente at present ‘ , T .
. ) m> .oz ;::’in New Yorke. I L S . '
oFoE Zek
’9&\ o8 o SEE -P - . = , _
m'(:‘ ro . ::Ett . . -
REFERBKCEs—™ & 'Report of Special Agent He C. Leslie, New York City,
i 1D Todated 5/7/37.
U=

o Jerotype from New York to Miami, dated May 10, 1837, -
i & ""Telegram from New York to Miami dated May 11, 1537.
Letter from Philadelphia to New York dated May 11, 1937.
HRRR Letter from Kew York to Bureau dated }ay 12, 1957.
' Letter from New York to Los Angeles dated May 15, 1937.
Bureau letter to New York dated May 15, 1937.
Letter from New York to Bureau dated May 18, 1937.
Letter from New York to Bureau dated May 15, 1937.
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DETAILS;~-
On May 10, 1937 Special Agept liciiulty and the
writer called at the residence of ALBERT A.\GUARENTE, 2808 35th
Street, Astoria, Queens, L.I., L.Y., and again interviewed
-- ALBERT BUARENTE concerning the whereabouts of his brother ANUREW.
- "7, 7 He reiterated that the only address he has for his brother ANDREW
- is o/o General Delivery, Miami, Floride. He further stated that
Lo he mailed a letter to his brother care of the above address on
; ' April 30, 1937 but has not received & reply. Agents questioned
'GUARENTE for some time but were unable to develop eny further
information ooncerning ANDREW GUARENTE other than as set out
above. This informa ion was telegraphically submitted to the . .
Miami Field Divlsion/ n May 11, 1937 telegram was received from
Miami advising that no mail had been received for ANDREW GUARENTE
since April 30th last, the date notice was previously filed to
notify the Miami Division in the event ANDRER&SUARENTE called
for mail. '

, On May 12, 1937 Special Agent McNulty and the

. - writer aua1n called at the residence of ALBERT GUARENTE with a
view of interviewing his wife concerning her knowledge of ANDREW
GUARENTE end his present whereabouts. Agents found ALBERT GUARENTE
et home and his wife absent. He was again questioned concerning
his brother ANDREW, and he stated that, as he had previously in=-
formed egents, the only address he has for his brother is c¢/o
General Delivery, lilami, Florida. He further stated that he was
positive his brother is in Floride and advised agents that his
brother is known in practically every barber shop in Miami and
Jacksonville as he never shaves himself, and indicated to agents
he could not understand why his brother could not be located

: . through the general delivery window at Miami, Florida. He added

that there were many ways of getting a general delivery letter
out of the post office besides calling for it at the general
delivery window, and advised that when a hotel clerk calls for
mail at the post office, <he~ can be requested to ask the postal
clerk to get any letters out of the general deldwery window for

s any of their guests. GUARENTE intimated that this may be one of

- the ways that his brother is getting his maile. -The above in=- -
formation was telephonloally aubmitbed to Mre Rosen at the Bureau.

- On May 13 1937 Mre MbIntyre, of the Bureau,
. . telephoned the New York D1v1sion and inquired concerning the *
' service of a subpoena on ALBERM\WESSELS, White Plains, N. Y. ;
7 In this oonnection Special Agent‘B. F. Meekins contacted Mre ~
WESSELS at Maurice L. Condon Co., Inc., tree surgeons, concerning

P SN [P




7-120

the service of a subpoena and lMr. WESSELS advised that he had
been personally served with a subpoena for his appearance at
Miami, Florida, and that he is famlliar w1th the matter in
question.:;;' o _,‘ “u_,»_ L D Ay.~ T

: Under date of May 13th 1937 a telephone call
‘was received at the New York Division f rom Special Agen fbhs cted
Max Chaffety of the Philadelphia Division, who advised t %&a
Vr. LYONS, residing on Fairhill Road, Philadelphia, which ad-
dress was reflected on mail tracing at the post office Box
32, Woolsey Station, rented by ALBERT GUARENTE in Queens. .
Agent Chaffetz advised that Mr. LYONWS had ormed that he -
" kmew ALDREW GUARENTE under the name of ANDY BUARENTE, and that
his sister-in-law was corresponding with REW GUARENIE; that
his sister-in-lew was employed as a stenograrher in en insureance
company in Philadelphia. Agent Chaffetz stated that arrangements
had been mede to contact this sister-in-lew. Agent Chaffete

later telephoned and stated that they had interviewed the woman =

with whom ANDREW GUARENTE has been corresponding and she stated
that she had received two or three letters from him within the
past two or three weeks and that he is presently in a hospital
and has been in this hospital for the past eight or nine weeks;
that thése letters that she hed received had been postmarked
Long Islend City end she does not know the location of the
hospital, and addresses all her mail to a post office box in
Hollis, and that she could not give any further information.

As a result of the above informetion to the ef-
fect that ANDREW GUARENTE is presently ill:in a hospital, agent -
McNulty and the writer caelled at the St. Johns Hospital, Long
Island City and had a check made of all records for ANDREW
GUARENTE without results. The following hospitals were also
contacted by telephone without results:

Astoria Boulevard Hbspital ¥
: © . 46th Street and 31lst Avenuej
= ... ..~ Daley's Rivercrest Hospitalg.

Physicians Hospital

72nd Street and 35th Ayenue° ‘ ‘ .
K Flushing Hospital f. o EE g
e Parsons Boulevard » ' ' ’

——y e ey e —_—

Queens General Hospital
164th St. and Grand Central Parkwny.

i
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The City Fospital, Metropoliten Hospitel end
Cancer Hospital, located on Welfare Island were also contacted
by telephone but no record was found of ANDREW GUARELTE.

Coe s T ’ ..~ In view of the fact that ALBERT GUARENTE ep-
A pea.red to 'be uncooperative and would furnish no information
' . concerning his brother ANDREW other than the post office box _
. = ' in Miemi, Florida, agents came to the conciusion that possibly o
¥ " ANDREW GUARENTE was the individual who visited the New York = .
. Division end furnished a stetement under the name of ANDREW.
GUARENTE, end with this in mind Miss Ida Wolk, stenographer in
the New York Division, who had taken the statement from
ANDREW GUARENTE when he was interviewed by Mr. J. Hanson,
was teken to ALBERT GUARENTE'S home end was given an oppor-
tunity to view GUARENTE who was questioned at the time under a .
pretext as to whether he had observed Miss Wolk in the liarshals
automobile at the time he tore up the subpoena. After leaving
GUARENIE'S epartment, Miss Wolk informed egents thatshe believed
ALBERT GUARENTE was the man from whom she took the statement.
This information was immediately telephoned to kr. lMcIntyre of
the Bureau who later advised that Special Agent in Charge, .
Je Vincent, Charlotte, North Carolina, who was present at the
time lire HANSQN interviewed ANDREW GUARENTE, had been instructed
to report to the New York Division on the mornin: of lMay 14, 1937.

Special Agent H. C. Leslie, on iay 14, 1537,
made & complaint on the authorization of Assitant U. S. Attorney
Harold O'Dougherty, Eastern District of New York, in effect
that upon information and belief, and from other sources, in-
formation to the effect that one ANDREW GUARENTE, first name
probably fiotitious, is wanted as e material witness in a case
pending in the Southern District of Florida, entitled United -
States of Americe vs Joe\ Adams end Henry Duke) Rendall, and
thet the Soutbrn Distric¥ of Florida has issuéd a subpoena
directed to the aforementioned witness, which subpoena was
forwarded to the Mamiral of the Eastern Distriet of New York for
R service; that Deputy lMarhhal Mrs. Mae kaher had attempted to serve
o ms ‘the above mentioned subpoena upon said witness.at 2808 35th Sireet,
‘ ' Astorie, New York, on or about April 26, 193 7, and at the time
. this man admitted to her that his rame was ANDREW GUARENTE vhere-
s upon he was served with the subpoena; that after receiving said
- subpoena he tore up same in the presence of the Deyuty Mamisal
A and steted that he would not respond to same; that subsequently
this man was identified by a person from the F.B.Is; that it is
the desire of the U. S. Attorney for the Southern District of
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Florida to have the said witness brought to that distriot fofr the
purpose of testifying end it is epparent that the witness has no
intention of appearing at the trial inasmuch as he has denied

his identlty and destroyed the subpoena. gfy

Based on the above oomplaint U, S. Commlssioner
Lartln Ce Epstein, Eaestern Distriot of New York, issued a warreant
Hay 14; 1937 for the errest of GUARENTE as a mateiial witness.
The results of the arrest of ALBxRT GUARENTE are set out in -7
memorandum form attached to letter of reference to Bureau dated

In connection with the request made of the New
York Telephone Company for e list of long distence telephone
calls made by ALBZRT GUARENTE, Ravenswood 8-0824, on May 15, 1937
the following long distance telephone calls were received by the
New York Divisionx' . .

April 8  Dekwood 7162

Kurt Plass
: . 54 Caryl Avenue, Mt.Vernon, NaYe
< . (Telephone has since been discontinued)

April 9 Telegrem Chauncey A. Pierce
1624 E. 24th St., Bklyn., #.Y.

This telegram reads as follows:

"Deepest syﬁpathy in your great loss. Anything T
can do do not hesitate to let me know. N

Albert Guarenfe'

The following mail tracing; hetefbeen received
from post offloe box 32, Wbolsey Station, Astorla, LI., N.Y. '

-

Letter bearing return address 5752 N.~ Fairhill

Street, Phlledelphia, Pa., dated May 14, 1937. Th1s is the second

"
-~

1etter received from this address.
' The following traclngs of mall eddressed to

ALBLRT GUARENTE bearing the addresses noted were received at

the New York Division:- : .

R PP

D S e L R

" BuA. Schaeffel, .
17 Kirkwood St., Brooklyn, ¥. Y.

Postmarked iiay 16, 1937,

-5..
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De E. Beebe, Secretary :. --x. on oim oy -
S Continental Lodge, 3287 ' ST i
! .. Box 90, Masonic Hall, AR ,
- . 46 West 24th St., NeYe & o F ECRNCR SR

. Postmarked New York May 15, 1937 o - N

New York City, Postmarked Grand Central
Station, New York, lay 8, 1937.° -

 Chris. C. Beitel
2725 larion Street, N.Y., .Y.
Postmarked City Hall Annex, N.Y. May 8, 1937

Alfred A. L. Bennett, " N "y

S 51 Chatfield Rd. . o ‘ "
. . ' Bronxville, N. Y., ' #
' Postmarked Grand Central Annex May 5, 1957

o ' Inquiry at post office statlon C 5009 Sixth Avenue,
Brooklyn, v:.c made by Special Agent lLicNulty and the writer concerning
the letter addressed to PEGGY\g;KEILL, 460 45th Street, Brooklyn,

Ne. Y., developed that the lettér had not been called for by Miss
O'NEILL. In a further effort to locate PEGGY O'NEILL at the ebove
address, agents called end interviewed a young man who had been
previously interviewed by the writer. He said that his name was
FRANK O'NEILL and that he was a cousin of PEGGY O'NEILL, and while
he knew the telephone number of PEGGY O'NEILL he refused to di-
vulge same to agents. He stated that he hed been in touch with -
his aunt, PEGGY'S mother, after agents' last visit and that he
had been informed by his aunt that PiGGY had left home a month
ago and was now located at Union C;ty, New Jersoy, employed some
plaoe as a night club entertalner.‘ - I L

-. : — e

Efforts were made by—o.gents %o obtam PEGGY O'NEILL'S

address by informing this young man that he would be called to

the office of the U, S. Attorney. He, however, refused to furnish
the telephone number or any other information concerning PEGGY
other than as set out above, and he endeavored to learn from -
agents the purpose of agents' visit concerning PEGGY O'NEILL.
After some conversation with this young man he agreed to ocontact
Mrs. O'NEILL, PEGGY'S mother, and determine whether or not she
would arrange to meet agents for an interview, and would advise
agents later as to her decision in the matter.



7-120

Due to the ectivity in connection with the
location of .AwDREn GUARLKTE agents have been unable to again
contact FRANh O'NEILL s;nce the above interview. " v

Under date of May 15, 1937 a telephone ca11 ‘ 0”\’\
was recelved from Special Agent in Charge Go N. Lowdon of the - \
Philadelphia Division, who requested informetion as to whether - "
the New York Division had any record on NYE A\WIMER (or YIYLER) PRl
and he was advised that there was no record in'this Divislon

" of this individual. Mr. Lowdon also advised that the Philadelphia
Division had been visited by the woman who had been corresponding
with ANDREW GUARENTE and she stated that after thinking it over
she desired to cooperate and informed agent Chaffets, when he talked
to her, that she had received a letter from GUARENTE and that
ne stated, ANDREW GUARENTE, »z is still in the hospital. She ad-
vised that she believed he was in a Catholic hospital in Long
Island City but she did not know the name of this hospital.
She said that she had become curious as to the activities of . .
GUARENTE end she wished to find out more about him and volunteered
to write a letter to ANDREW GUARENTE and ask him in what hospital
he is located so that she could call upon him, but at the same
time not reveal the purpose of this inguiry. She also mentioned
an address 2565 31st Street, Queens and stated that she thought
at one time ANDREW GUARENTE was in some wey connected with this
address elthough she was always lead to believe that he was located
at 2808 35th Strcet, Queens, when in New York. She promised to
advise the Phlladelphia Division as soon as possible if she heard
anythlng from ANDREW GUARENTE. .

Investigation at and in the viclnity of 2565 3lst
Street, also known as 648 Second Avenue, Astoria, L. I., a two= °
family house, revealed that said premises have been occupied for
the past 12 years by FRANK and EDWARD DOBIAS, who were never known
to have rented rooms or have boarders, and who b&ar an exceptionally
-~ good reputation in ‘the neighborhood. Interview was: hed with
o TT Mrs. FRANK DOBIAS and she advised of not.know1ng enyone by the name
’ of GUARENTE. '

In oonneot:on with the information furnished by
: Special Agent Chaffetz by a woman who is a friend of ANDREVW GUARENTE
- _ to the effect that she addresses all her mail to ANDREW GUARENTE
: to a post office box in Hollis, Long Island, telephonic inguiry
was made of superintendent BECK at the Hollis Post Office, who
advised that he is acquainted with all the individuals who have
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prlvate post office boxes at his station and elso with those who
receive mail c¢/o General Delivery, and that e does not receall
having rented a box to or anyone receiving meil at his stetion
by the name of GUA-ENIE, Superintendent BECK also advised that
there were no hospitals located in his town nor were there any

- hospitels located in ad301n1ng towns recelv1ng mail through his
station. - : _ . .

- Inquiries at the Home Rellef Bureau, 2121 41st .
Ayenue. Brooklyn, New York, revealed that ALBERT GUARENTE entered
on relief on April 10, 1933 and that his application contained the
following informationx ) :

Residenoce 22-30 4lst Street Astoria, L.I.
Date of birth January 9, 1891; wife Gertrude Benes, Born Feb. 22,
1897. Resided at the followmng prem;ses for the past six years.

2819 23rd Awenue Astoria, Jan.1927 to Nov. 1930
2146 29th St. Astoria, Nov. 1930-June 1931.

2230 41st Ste. Astoria, June 1, 1931 to April 1933
2808 35th St. Astorla, present address.

GUARENTE in his applloation, claimed he was born
in the United States; was not affiliated with any unions,
organizetions, or churches, had no bank accounts nor was he
receiving a pension; that he had a chauffeur's license issued
by the State of New York betwcen the period June 1830 to June 1933.
Cleimed his former employers as C. Whitnaell, Chamber of Comerce
Building, Newark, N. J., investigator November 1, 1917 to November 22
1927; President of the Borough of Queens, Borough Hall, Long Islend
 City, engineering assistant, liay 1930 to December 15, 1930.

Served in the U. S. Arnmy one year in 1930. Has two insurance
policies with the Metropoliten Life Insurence Company, New York
City, weekly payments of $.50. Files of the reliéf bureau reflect
that they addressed a letter on April 26, 1933 to ANDREW GUARENTE ,
brother of ALBERT GUARENTE, c/o Post Offlce Box 736 liiami, Florida,
inquiring of ANDREW whether he was in a position“to be of any -
financial assistance to his brother ALBERT; that ANDREW GUARENTE
replied to this letter under date of May-20, 1933 elaiming he could
be of no assistance to his brother as he was not working end further
stating that he was the only relative of his brother ALBERT.
Accordingly a telegram was sent to the Miami Division under date-
of lay 20, 1937 requesting that the Miami Division endeavor to
locate GUARENTE through Post Offioe Box 738, Miami, Florida.

At the U. S. Worke Progress Administration offioe ,
Department of Hospitals, 7-9 Bond Street, Brooklyn, N, Y.
ALB=RT GUAREKTE, (R gistration ;7217131) hes been assigned from
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October 31; 1936 up to the pfesent ddté;'nb information wes ob-
tained from his superiors as to ALBERT GUARENTE having & brother.

" ALBERT GUARENTE'S title with the Department of Hospitals is that o

of a Senior Labor Foreman, his duties being in connection with .
checking hospitals et Welfare Island.(lietropolitan, City, Home, -
and City Hospitals and Queens General Hosprbal, Jamalca, LOng ‘
IBlGIld, QY.) 4 . . .

Special A.gent in Cha.rge J. H. Hanson desor:.'bed
ANDREW GUARENTE as follows:

Age 48

Height . &' 10" ,

Weight 165 to 170 1bs.

Hair ] Dark, mixed with gray
" Features Resembles his brother

ALEERT GUARENTL.,

UNDEVELOPED LEADS:

PHILADELPHIA FIELD DIVISIQN at Philadelphia, is
requested to continue to keep in touch with the woman friend of
AVDREVW GUARENTE, home address 5752 North Feirhill St., Philadelphia,
Pa., with a view of obteining from her more definite information
concerning ANDREW GUARENTE, and if possible a photograph and
description of ANDREW GUARENTE, end other details,such as, when
she met him, when she last saw him, femily relations, the exact
name of the hospital where ANDREW GUARENTE is now confined and his
ailment. It is requested that this investigation be expedited.

IAMI FIELD DIVISION wWill oontmue to follow

| out the leads set out in reference report of Special Agent H. Ce

Leslie, New York City, dated May 7, 1937 end conduct any further
investigation deemed to be advisable in a further effort to locate
ANDREW GUARENTE. It is to be noted that ANDREW GUARENTE was knowmn
to have received mail in the year 1933 ¢/o Post Office Box 738,
Mia.m ’ Flor;da. ; S - :

NEW YORK FIELD DIVISION at Brooklyn, will again
ocontact FRANKNO'NEILL, 460 46th Street, Brooklyn, N. Y. in an
effort to locate PEGGY O'NEILL, with a view of interviewing Miss
OtNEILL to determine whether or not she hes any letters in the
hendwriting of HeNRY DUKE RAKDALL.
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Will also conduct investigation at apartment 1B
45 Wadsworth Terrace, New York City, to determine the name of the
occupants of this a.part-men'h a.nd whether or not AJJJR.LU{ GUARENTE
SRR € lcnown there. ; : Ce :

e
. '.4. A

Cm s T . Tull conduct :anestlgat:.on at the residence of

R ALBERT A. L. BENNETT, 61 Chatfield Rd., Bronxville, F. Y.,

. L end ‘Bs A. Schaeffel, 17 Kirkwood St., Brooklyn, N. Y., to ‘
N R determine whether or not ANDREW GUAR.ENTL is known at iéither-
1 ~ ~of these addresses. ' ‘ ,
FoA T S Will interview Knrt&Pless, 54 Caryl Avenue, - _

N Mt. Vernon, N. Y., who received a télephone call from

ALBERT GUARENTE on April 8, 193§, with a view of determining

whether or not he may know ANDREW GUARENTE.

Will interview C. A. P1eree, 1624 Eest 24th St.,
Brooklyn, 'K, Y., to whom ALBERT GUARENTE directed a telegram
R . of sympathy #® on April 9, 1937. It is possible that PILRCE
may be a relative of the GUAREM‘E fa.mlly.

e e
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R Oxlaha = City, CHluhora
T=SC RS - May #1y 1957 e e T e
s ‘\;;‘.:')’ \".‘ o _","- . «\
Speeiel fgent in Charge, A .
Fenscs City, ¥issourie e ' i
S, Y,
‘?o: B'{E*ID

Dear Strs- ‘
This wlil serve
1937, v

On Hay 19, 1947
tolephoned the Oklehame Ci

of his by the neme o
hed just told hin thet he

X
1tr Cherlie\fett, brothor of }iltonifett.

W
thet rilton Lottt wes
v0llina, et “ichitc, Xensus,
stouod "{1ton Lett hLed bearn recently Lun

vit®» reletives thero but hed -one deol:
to be nreaantly d-ivin: the 1035 ford Tudor Couch wiiek -

to confirm my telesrum of b‘ay 19,

e
h7d

Huch Owen, ‘Cheriff, Fowuta, 0kl ¢hons,
d stoted thet en inforzeng

@ pust day or two -
Chirlie tol
. with his nephew, Ors:

oen ¢

now st
¢l=0 srid thet o nnders
.:ln; uwund Poucr City

to “icHita, @nd 1= Leliev:d
oen

for sono time in the possession of Cherlie Lett, znd Vez *lo Lott,
rother of those boys, st thelr ferr home resr ann, Oklaho-u. - L

I
e o e - =

. A It 15 suggeatod that,disomst tnd cux'eml chgckup 'ba

nede vt Yehite in wn effort to locate &ni spprehernd Uilton Lett
for guestioning, The Okluhoms City office will mke proper con-
tuots wnd investigetion at Ponca City, Okluhoma.

Yory truly yours,

AN . A-v; . - e *t_v’e; S ‘ - V ~~~~~ T l P ’:‘ R
S S -~ l’,"; R " - ) -d. " &?-h‘m. . -—— . - I '
. : TE 4 ) Epecial Asont ia chargo. ‘-r,},";
'/b/c = Bures’ S S
o = Bree REOORDED / é ,/%24? _0 |
.Cinoinnetd . & ~ LT TN
'NDEXED '
. : ;
fo o
| S b
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Chicago, Il1,
Nay 22, 1937,

Mr. J. Edgar Hoover,
. Director, Bureau of Investigation,
Department of Justice, T
> Weshington, D, C,

Dear Sirg-

Captain Lliaa E. Hoagland, who 18 in chargo of
the Bureau of Identification, St. Louis Polics Department, and also
President of the International Association of Identification, is
very much impressed sith your book of instructions, on "Classifi-
cation of Finger Impressions", and has advised me to obtain a copy,

- If posaible I wish you would kindly send me one :
of these booke At the present time I am working as a Special Investi-
gator, out of the Deputy Commissioner's office, Alcohol Tax Uait, '

Vashington, D, C., however I very seldom get to ¥Washington,

€aptain Hoagland started in the B, of I. at St
Louis about twenty-five years ago and is well qualified to pass on
anything pretaining to fingerporints, I served under Hoagland while
he was Chief of Detectives about fifteen yeara agoe

I have been a law-enforcing officer for twenty—
four years and have worked all over the United States and am a
®"coprer® at heart and it has certainly teen most gratifying to see
the old Department of Justice as I knsw it years ago, develops into
the spleniid,efficient orgunization that it is today.

Part of my Judgment is based on the facts shown in

a true story writtean by Colonel Philip S. Van Cise, former district
. attorney at Denver, Colorado, in his book "Fighting The Underworld"®,
Houghton-Mifflin, 1936 In this case we have two former D. of J, Agent,
' who were honest, however throught lack of judgment and inexperience,
practically blew up our case. A third Agent while in the D. of J.,
\ worked for this mob, who had arranged his appointments Mre Burns who was
\ director at that time dropped this man when ho receivad a report of
his activities. ‘ .

L —~ One of our defendanﬁs 1n this case Elmer M ada, the
'Chriut Kid* who was convicted and drew three to ten years, was handled
by your departmont last year in connectipn-w th —BremmerAkidnapping.

ASSICRT RS & TATD ™ ) -

, In time I believe that laws with be onaoted to/géig(dZUZﬁ]
this "pay off game" a Federal violation EPd haldled by your departnent.,
As you know t.his type ot con-nan only operateF ﬂorg 51.1? am protect.ed,

‘ . .. . \A{
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and either pick up a gucker in one state and take him to another or
Lanada where they are jrotected and trim him, or they send the sucker
to his home in another state to get his money. -

Very truly yours,

- o | /e
- - B o - Andrew Koshn
754 New Post Office Bldg,
Chicago, Illinois.
gl
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Ny 27, 1977 .
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Recelpt is acknowledged of your lotter of .'

. M=y 22, 1927, in which you request that you be fur-

nished a copy of the publication of this Pureau on
®Clessification of Finger Imprezeioas®, There is
enclosed herowith a copy of the Bureau's pamphlet
"Classification of Fingerprints®, which I believe

. 13 the pudlication to which you refer, a.ndwhleh '
Itwotmlboofusimncetoym.

*

Iudeaenclosinzheruithaoopycr
the pamphlet ®Criminal Identification and the
Functions of the Identiffcation Division®, which I -
believe you will find irteresting.

I ¢esire to thank you for your cozmendatary
renarks coacerning the work accoaplished by the

’ redcral Buresu of Inmtunuaa.
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

SFP:ERG
7-576

Federal Burean of Inuestigation
Anited States Department of Justice

MWashington, B. C.
MEMORANDUM FOR MR. NATHAN.
Re$ BREKID

On May 19, 1937, the following specimens received
in connection with the above-entitled case were turned over
to Supervisor K. R. McIntire by Mr. S. F. Pickering of the
Technical Laboratory:

7-576 Q12. Notation written on stationery of the Ta
Miami Hotel. Notation in green ink and begins,
“Stop at Danmore Hotel
K4{. Signed statements of Dukef Randall. Statement
dated January 29, 1935, consists of two pages, .
and statement dated February 1, 1935, consists
of three pages.

The following are being resubmitted:

7-576=10710
As Small note on card - "To Mrs. Ryan I do hope
you will enjoy this little tunch of flowers—-".
« One envelope addressed to Mrs., C. EJ/ Ryan..
7-576-5354 One Western Union wire to T. G. Blatkburnm,
care of Carsonf Bradford, Osklawaha, Florida,
and reading: :&Ske" to see you Sunday Cash".

Two photographic copies each of the two letters

on the letterhead of the Biscayne Kennel Club,

Incorporated, Miami, Florida, addressed,

"Dear friend Duke®™ and identjified as being in
_ the handwriting of Joseph- H.fAdams. These

specimens are tisted as 562

RECORDED & INDEXED ? rz / y ,2.4
This memorandum is being written f r record purposest= “-=

N ;la,n,;.

ResPe"tmnV’ LAY 25 1837
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1448 Stendard Building HRRRCIE
Cleveland, Ohio . ~ S :

Special Agent in chargo SRR i Sl

Dear sm SN SRR B

Cmaha, Kebmah o ‘ e ,,

Znclosed b ith, please find a subposna calling for the pre~ - .
_ sence of CladydSawyer, 885 Park Street, Omaha, Febraska, before the
United States Grand Jury at Toledo, Ohio, on ¥ay 26, 1937. ‘

o7 It 1s desired that the return of service be made on the dupucau
‘and that thc ori;!nal subpoenn be left with Gladya Sawyer.

Unless advind to the contrary by tha Bnroau. you wxn serve thls» ‘

,subpoena forthwithe This office should be advised when this subpoena -~
has been served. St ' e L o B

. . f - .
; - .o . .
D R T i L Rl SN STl et P s emmBlt N ] L. o N e metie

S0

C iteeimei e e en . Very truly yours, ... ... __._._ .. ..
ol e .
[£67 AT .
b ,
R ) '_’--;C:"; ' } — :" Je Fo liac?arlanl % . .':'
J?j(xIJ"O,\ 5= A Specisl Agent in Charge ==
PSS cllc i e A e e :

| ATRMATL - SPECIAL oxuvm ORI R e

- %Ma-mvw».— -
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Rir. Nothen . ...
( i Mr. Toleon. ...
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
U.'S. DEPARTMENT OF JUSTICE

L¥Cs FRM

NAY 22, 19
To: COMMUNICATIONS SECTION. ’ 37,

Tranemit the following message to: SPECIAL AGENT IR CHARGE
i |

RAEUL WS 1,“,'_.‘7 ’6_7 (o”‘" /L/z ZL{. CLEVELAND, OHIO.

o BREXID. RETEL. JOBN ZETZER IlCI RCERATED US IOR'I‘HEASTERN PERITENTI)R!,

? t.msaum, Pmsnvmn. -
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1443 Standard Bullding o
Cleveland, Ohio

Kay £2, 1937
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) xnclsged hemlth, pl,euse finﬁ 2 subpoena calling for the preaenoo ’
of Thelx 1lst at Philadel hia, Pennsylvania, before the Unitod States = -
Crand J\u-y at Toledo, Ohio, o0n Iia,y 26, 1937. R _ PR

~3

. It 1s desired that the return of service be made on the duplicato
" and that the original subpom be laft with Thelma Holst.

e

Unleas advia-ed to tho contrery by the mreau, you will serve thll
’_mbpoen.n forth'ith. - . o R

- PR . : _ - e v . .
Very truly yours,
.
- O VLA N R o "\ ST ' -

: . . ‘ . ) ‘(g_ .’.
' . ) 4 o .." : ) Je Po HacFarland o ,./"
JRLJy o R Special Agent in Charge ~
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s Mr. To fow

AT N &

. Baw Lw.s

Ciegi

. ! Mr. Cotay
1443 Gtandard Bullding Yt Baweer
Cleveland, Ohio " ln Ygar
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-

‘e ".“‘k Special kgent in Gharge v
a . Jcinelmzuti » Ohio :

Dea'r Bir; '»;» ST P

Inclosed here'ith, pleaso find a subpoena calling for the presence
of 0. S.\Frembes, Secior of Colunbus, Ohio, before the Unlted States
Grand I at Tolm. 02110, on H&y 26, 1937, . ‘

\ v O

v It is dosirod that the return of service bo made on the duplicato
e.nd that the orlginal subpoena be left with h-ambes, oenlor.

Unleas advised to the contrary by the Buraau, you wi].l serve thu
' subpoena forthwith. . - e e e e e

Ven truly yours,

"+ . J. P, MacFarlemd - - .
{ Special Agent ,,in Chu'gc ;
AT A BB AT T T W AT S ,___,'. w~r R - -
RECORDED 7 5‘2 (o i,f'/ o ’, -
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JOHN EDGAR HOOVER

Mr. Banthman ...
e !\‘!x. [0 1.7 SANNURRY
‘ Mr. Coffey ..ot
Federal Bureau of Inuestigation M. Dewsey .oocoo !
My. Frab . ooooeee-- .
¥nited States Bepartment of Justice Mr. Foxeorth ...
576 Washington, B. 8. v
7-576 May 20, 1937 ) - - Pir. Lo E‘D\‘l F

My, Lorter oo

MEMORANDUM FOR MR. NATHAN.

V Mr. THROY cceeenaeee
Re: BREKID. Miss Gandy.......--

Reference is made to the memorandum from the Bureau ‘
dated May 6, 1937 in connection with the above-entitled case re-

questing that the letter dated August 13, 1934 on the stationery
of the Biscayne Kennel Club, Incorporated, which letter commences

R

8Dear friend Duke:

Your letters receivedw—-.%

This letter was signed:
%As ever,
Joa."

and the letter without date bearing-the same letterhead and commencing
"Dear friend Dukes:

PN ¥ a-}K

. e B —— A— A - - e ——— & - A

Please pardon my delay——-." 3 7 - S_?L l‘/’z{:z

This letter was signed: |

craTia

"As ever, your friend

JOO. WP;.&“‘R ‘3. E
* FiE

be compared with the specimens of the handwriting o of > Joseph H gpAdamsﬁ__.___,.‘
which had been previously submitted for examination.

You are advised that this comparison has been made and it was
concluded that the two letters in question were written by Joseph H.
Adams,

The two questioned letters are listed in the Laboratory's
files as specimens #5621, These specimens, together with the knomn

cories Db.ﬂBOXED 6“/(&*7 S A
&0.6NAR2 51962 g o E i




Page 2,
lemorandum for Mr. Nathan,

handwriting specimens of Josepk Adams, are being retained in the
Laboratory's files until the time of the trial of Duke{)Randall
and Joseph Adams starting June 7, 1937 at Miami, Florida at which
time they will be taken to Miami by Mr. S. F. Pickering of the
Technical Laboratory when he proceeds there for the purpose of
giving testimony in the above-cntitled case.

Respectfully,
U st
E. P, Co[ ey7/£
\

ot

Vea
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May 1, 137,

Lre Be Lo Sulvera, N
Yederel Buremy of lnvou\ivuuon. : e
Ue l¢ Dopnrtnent of Justice, : Lol R
31300 Bfaonyne Bullding, R S Lo ' o
Blwct, Yiortdas o e o P
A loz'_ BreXia, R - .
Desr 5133 &

You are advised tuat the ha.mnrulna el Jownis Lo ‘Gsal
sulitted &n connaotion wilh tie sLuvu-entitled euss, kasz beon
eaxpuresd with thub of the letter detad Jugdst 13, 1924 on the
statiorary Of tre Biseayne Zannel Cluk, Ingurporated, whish
letter oumnicun “Lo:r Fries ukst Tour lettizs recaived®®e,
and sy af "8 oveir, ¢007 LU $he letbter vitucul dute veniing ths

5 latt )rh“hﬂ :l&‘n (:"7"!4'..0&.5,. «lAT f 10-« ,.A»-C. «*'KR "ri 14
sy Salayvre, Ahix Ietior belng sioned Ay ever, yuur frienfé Joe",

and 1% Lee bm.r olhvludnd $heat tus 0 gucublionad lettils vele
vritten by Joaoph Le Aderse Y@ $wo ueatiovceld lotters wers saumitted
¥ith ths lotter fro= thy Jeoksonville fisld division Gatsd spril 19,
193 u.r.d are listod §n the Laboratoryts tuu as roczmn sb&"l.

ene ajecirona are Yeing utelnoﬂ in the Lador- t»n"n
t‘nn until the time of the tricl of ke Kandall and Jousdh Aldamw

M. -rol.ou_ﬁﬁifﬁﬁﬁﬁ]eerung June ¥, 1957 wund vil) De deken $0 Jlutd by Jive ie Fo Flekering”
Mr. Baughman ._.__ the Teahnieasl Laboratory when he upoau ﬂwu Ior tit purpose
Mr. Clegg .......-.. ofr giving twaumny in tuis Sriale - : e _
Mr. Coffey ._......... . ’ . o .
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JOHN EDGAR HOOVER Mr. Baughman _.___.

DIREGTOR - Mr. Clegr ...caen.....
) Mr. Coffe;
EAT s CDW Federal Burean of Inuestisation wr. Dzw:e_v .........
United States Bepartment of Justice - i”’“’ S
Washington, B. E. \ Mr.
M.

May 24, 1937. --

Time - 9345 AM.

ME JORANDUM FOR THE DIRECTOR
Re: Harboring at Toledo.

Mr. Connelley telephoned my office from Toledo and said that the six
prisoners were arraigned before Federal J’udge\l(illett and on pleas of

not guilty, Ed and clera.hchraw were held under $10,000 bond each. Ted and
Bert|{Angus, Frank]Greenwald and Editly Barry were held under $20,000 o
bond each. It 1ls'expected that the fOur men indicated will probably

be held at the United Stetes Prison at Milan, Michigan, pending such

time as they are to be arraigned in the court, and that the women

will probebly be incarcerated in the County Jail at Toledo.

After arraignment, the prisoners were turned over to the United States
Marshel, who now has custody of the prisoners in question.

If there are any further developments, Mr. Connelley will cell me.
|

Spectfully,

CADAY
E. A, TAMM. —

o
- - - RECORDED™ 7 S rﬁo "j 42
w,;xpn PR AN (AR B "'l \tquGATION
R MAY.25 1937 A .
U.S Dirone i 20T GF J 2TICE
i FiLE
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1448 Stendard Building
Cleveland, Ohio

May 22, 1937 N /"
- i’ ,
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. Special Agont in chargo L e e
"\ Datroit. Inchigaa L T T e
‘ <, 3 ,
.J'V-- - l ‘

AR . o
; : i LY
K AT C et : s
L .l U - w W b e .
B S mD SR T e s
- . - LSRR RS R e o R

fDear su-x '_t;‘f: _— - .‘ :";A - - :

Encloaed hemith. please tin subpoenu toget, er with copies there- .
of commanding the presence of Ruti\Fells and Karie ley, whose
addresses you are presunsd to possess, before the nited States Grand
.Nry et Toledo. Ohio onuay 26, 1937. e e e e
L \‘ 7 " D ., e | L
R § - 13 deairod that tho return of service of thess subpoenas %e \A .
made on the duplicates and that the originals be furnished to tho per-
sons t0 whom thay are issued. '

Unleas adﬂsed to tho contrary by the Bureem, you \dll serve theso
subpoenas forthwith,

e e w g e e L el e e m e e e e e e e ¢ e o e bt e w2 e e e s

Vory truly yours,

I e TN = K

N f’ \ ) ) , ‘_.;l‘b' ‘,;‘ ’; d H - ) } . . ‘:
B a0 T 07 Je Po MacFarlamd -~ 7 L
:JJ0 S Special Agent in Charge :

e g T L

~\“}‘ :_;‘_},-.-,". -*,-gk:; , : Rf;‘.'"’D.,D ? \5—7é /%,é;?

N . P .. n Vo5
3 o ~‘f~ o (Yﬂw'
T P R Y- T }'u‘

B e R T A L SR o .,44‘ Y A e
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Poat Office Box 2150
Eknoxville, Tenrnessee o
Kay 23, 1937

‘ Special Agont in Churzo,l, N :;;;,“ SRS e
~. .| Vashington, D. 0- S TR T e e B e e
. “: ":‘._....' o o -t H - . -;L“"v " " o . ,f;-, Z S .o . '- J;, Lo
’ S ' RE: ORORGE TIMINIY; DR, JCSEPH F. YCR/K,

o R ~ with slieses - FUCIT]VE, I. O, {1832;
A D e KJUXAPING; OB:TRUCTICN OF JUSTICE;

gy EmevTRYE 2 BARBURING OF wcrrms- BATION/L FIRE= " 7N

e . AR¥S ACT. : i .

R N

S ,"'-.:73 " |
: 2;. °F I -~ Receipt 1s sokcowledged of the report of Spooiul Agont

P P. Burruss "dsted Nay 17, 1937, et %Washington, L. C., in which a
le«d 1s set ut ‘Tor the knoxvulo Field Livision et Chattanoosge,

v e e gy e AWE e a e v m m e e ———

Tenceszee.
| ' !bur attontlon is lnvited to the fuot thst the report
of referencs, which, it is stuted, wes boing trensnitted to this office, “

"™, wes mot enclossd with Agent Burruss’ report, and in order that this
! lezd ~ay be properly covered in the mear future, it is rejuested thast

’ you forwsrd the report of Cpesiel Agent J, A, !nrphy. iated at Ttonton,
New Jeraoy, Iannary 18, 195?. at en oarly dato- - ___ ,

Eoe : ;~ 2t .
- Lo PRI 4.. -
g n B =3 . } e &
g N - .. _ .v' w2 - . L o {{J
: BRI ~'j. L
X R : ) 3. .. RQOD. - ’

Spoeial Asont 1n chnrgo.,

R J.—_.m.% 73

’ qu Bi'lff'”(ﬂ !.\VEaHuATmN 1

KPR .
PRCR RS SO ISR W

7-21 . : ) o : o .._;i
CC - BureauAL-han. J C““& T e e

! sl .
I - :

Cincinnati '
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Cleveland, Ohio

special Agont 1n chargo '
ltnuaukeo. Wisoonsin =
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i

nwlosod hormth. ploass ﬁnd mbpoenas and cOpies thereot oom-
manding the presence of Kyrtle Loip!Price and Marie]Gallup of Mil- - =~
waukee, Wisconsin to sppear boforo the U, 8. Grand J’ury at ‘X‘oledo,

Ohio on Nay B6, 19357, - ... . ;o e 'i#:n-‘u .

L

It i3 presumed that your office has complate reports concerning .
the location of vdtnessu ‘Prico and Gallup. e TN a T -\"“ iy
S F M M N '4. ‘.w - ..\‘ R
' It is dtsired that the roturn of aerﬁco ot th ese subpoen..s bo —
zade on the duplicates and that the ori,,inala be turnished to the per- 3 -
sons to thon they are iasuod. B PN ,N IR ~r‘j.
Unlesa advised to tho contrar; by the Bareau, you will serve tbos_o‘

subpoenas forthwith,. ‘ )
—— - ..-.w.,; e e e o e e n v‘ry truly YOUr8y - - meme — e o

% J. P. dacFarland "i

.~ Special Agent in Charge L
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JOHN EDGAR HOOVER
DIREGTOR

EATOW Federal Bureau of Inuestigation

Hnited States Depariment of Justice
Washinogton, D. E.
May 23, 1937. o

MEORANDUM FOR
Re: Harboring at Toledo. .

I talked to Connelley at Toledo about your concern over the fact that the
Agents at Cleveland had talked to Heberbrand and did not take him into
custody. McKee reported that he had talked with Connelley ebout this,

and Connelley approved his actions. Mr. Connelley told me at this time
that McKee told him he had seen\Heberbrand, but he didn't say anything )
about talking to him, and Mr. Connelley certainly did not approve of

his letting this man go.

I discussed with Mr. Connelley the matter of giving out a release on :
this matter tonight, and he sald that this morning a reporter from
thé\Toledo Blade called up the office, and, without knowing who Mr.
Gonnelley was, inquired as "how much of this stuff cen I give out",

thus indicating that someone has already given that paper all of the
information relative to this metter, and sll they are waiting for is

a clearance from the office of the USA as to when the subjects are

in custody. However, in line with your suggestion, Mr. Connelley
recomnends that a release be given out tonight confining it to

those persons who are in custody at the time the release is given out,

and if more of the subjects are et large at that time, a statement

gshould be made in the release to the effect that "additional arrests

will be made™. Mr. Connelley recommends further, however, that we

should have in custody the two men at Cleveland before any release is
given out. This wodd lezve only one man at large at Cleveland, and

Mr. Connelley believes that if we give out a release with the three men
at large in Cleveland, we might be criticized aldng the line that our
release caused those persons to flee. If the two or the three in Cleveland
are not in custody, Mr. Connelley does not recommend that we give out a
release on the six who are in custody In Toledo.




¥Federal Bureau of Inuestigation
Hnited Btates Bepartment of Justice

Washington Field Division, Room 4244,
Washington, D, C,

May 24, 1937,

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C,

Re: BREKID

Deer Sir:

Reference is made to the teletype of May 24, 1937,
from the Boston Office, meking reference to the report
submitted by Special Agent R, P, Burruss of the Wash-
ington Field Division on November 30, 1936, concerning
George Gordoq?%orke, steting that it is believed he has
been located,' 'and asking for instructions,

In view of the fect that the Veshington Field
Division file does not contain sufficient data upon
which instructions could be issued in connection with
Rorke, Acting Speciel Agent in Cherge F, M. Hickey telked
with My, L, i{, Chipman of the Bureau concerning this
teletype, and was informed by Mr, Chipman that the Bureau
would send eppropriate instructions to the Boston Office.

Very truly yours, -

- GUY EOTTEL, -~~~ -
CC-Boston Spetial Agent in Cherge.
Cincinnati .
s RECORDED -8 716 —/91.33
. mpgxmn. FLLibs L Loroit i oorieaiad




JOHN EDGAR HO“/VER
DIREGTOF

Federal Burean of Inuestination

M|nited States Department of Justice
MWashington, D. ¢.
May 22, 1937. .

EAT:CLW

Time - 11l:45 AM.

Re: Harboring at Toledo.

Cend,
Mr. Connelley telephoned me from Cleveland with reference to the above matter,

\J especially with reference to the release which the Bureau has prepared. He said

that in looking this release over, copies of which are in his possession at this

time, certain proposed changes had come to his mind which he wanted to discuss. -

,//6; pege 2, peragraph 2, Mr. Connelley suggests that the words "and Cleveland" be
inserted after ®"in Toledo". R
On page 3, the next to the last peragraph, Mr. Connelley suggests that the sen-
tence beginning "Some mebers of the gang % * #" be omitted. He said that the
subjects would use part of this as their defense. Mr. Connelley especislly had
in mind the word "open®™ before "houses of prostitution", but that word has
already been deleted from the release here at Washington. However, the entire
sentence can be deleted without damage ‘to the materisl in the release.

Page 3, last paragraph of the release which Mr. Connelley has sbout the women
finding refuse, etc. This paragraph has already been deleted from our release.

Page 4, peragraph 2, next to the last sentence beginning "After the arrest of
these women * % #", Nr,., Connelley suggests that the following words be
added to complete that sentence: M"coincident with the arrest of the women".
In other words, the "they" in that sentence refers to the subjects, and we
want to show that the subjects had left before we got there.

The other suggestions Mr. Connelley made as to omitting portions of this release
have already been considered, and the portions he had 1q,mind have already been
deleted.

/it A

~"Mr. Connelley had before him a memorandum of a short perscrial history end back-
ground of the nine subjects of this matter, and in regard to the stetements
concerningfHeberbrend end his activities, Mr. Connelley suggests that the state-
ment contained therein to the effect that ®The public hag wondered for yeers
how Heberbrand!'s club could operate without interference by law enforcement ...
officers" be deleted, since this would only lead to. a c??‘ﬁ Zfrsy with the local
? —nd

police over the situation. -/ /
9 RECORDED | s
ot

& : ;'z;"\'.":" o0 !!ﬂ! i

7 L‘-’i"ﬁ‘s pustF 2 o8 INDEXED.




Memo for Director -2- 5/22/37

I told Mr. Connelley that you had somewhat favored the idea of meking a simil-
taneous release here in Washington and in Toledo, end that Mr. Connelley should
be in Toledo to give out the release at the time we are ready to do so. I

told ¥r. Connelley of my conversation with you concerning the time of the
release, and Mr. Connelley also believes that the release should be made
tomorrow sometime.

With reference to Amersbach, Mr. Connelley said thet investigation this
morning indicates that this person has probebly left town. He checked out
of his apartment, broke one of his strong boxes open and took the contents
therefrom, and took another strong box with him. Mr. Connelley said it
appears &8 though one of the sisters has told Pauline, and Pauline has
apparently told Amersbach that he had better get out of tom. I told Mr.
Connelley that even though we dont't get this man tonight, the fact that

a conpleint has been filed against him shoul @ be given out in the release
so that we can et anyone who harbors him.

T ‘




‘ MCKEE AND ARE BELIEVED SUITABLE FOR OUR PURP .

et ‘ SRR R '. SR # | ] Mr. seopoman
S : g ‘ “f R AR P Mr. Clogg ...
. 3 *‘ s ; 1t Mr. Coffey ..
I LR _" :g.l t: F)EE Mr. Pgan......
" ot I N Mr. Foxworth
o MAY 21 .937 ----- y oy
. v P ‘j, _ Mr. Harbo ...
SR N g ol oo Mr. Joseph ..
o AR < Mr. Nichols . .
’ s DECODED COPY -
F B- I CLEVELAND MAY 21,{937 “':‘ij :11’?_‘45 AM_ EST AH Lt
,_\ T ;,‘:L:._, “_;-‘ L “,\‘j :’ ;, I i
DIRECTOR R . T;"’;' .',; }' _ A
. p: Sl .
PHONE.. BREKID.’ WARRANT CHARGING HARBORING ISSUED YESTERDAY

BY JUDGE JOHN L) KELLITS OF TOLEDO AGAINST TONY AMERSBACH, SHARKEY

*
jGORMAN, ARTHUR\HEBEBRAND, THEODORE%ANGUS, EDITH‘BARRY, F;RANK GREEN-

WALD, BERT\ANGUS, CLARA MCGRAW, EDUARD MCGRAW AND COLIN MUNRO. .
ARRANTIN POSSESSION THIS OFFICE, CONTEMPLATED INDICTNENT IS IN THREE

COUNTS,/FIRST COUNT IS SUBSTANTIVE OFFENSE OF ACCESSORY AFTER FACT

TO KIDNAPING. SECOND COUNT IS CONSPIRACY TO ACCESSORY AFTER FACT TO

KIDNAPING, WHILE THIRD COUNT IS CONSPIRACY TO HARBOR ALVINDKARPIS,
Lo O. ' o
poc BARKER AND HARRY CAMPBELL. 35:,=;;

.7‘.

DISCREET INQURIES INDICATE ALL DEFENDANTS ARE AVAILABLE FOR

| _’ ARREST EXCEPT COLIN MUNRO, WHO IS AT MIDDLE ISLAND IN CANADIAN WATER

TEMPORARY DETENTION QUARTERS CONSISTING OF UNITED STATES
ATTORNEY SUITE OF SIX ROOMS AT TOLEDO HAVE BE!N INSPECTED BY AGENT

5jé~/7?>3f'
b LYE.@EQNLPERF TERT 1N

A THOAﬁAY REQUBST D79, d

RECORDED & INDEXED
PLANS FOR ARREST ON SATURDAY AFTERNO

o %,

NSPECTOR CONNELLEY ADVISED Ol-‘ SITUATION.'

MPLOY AS MATRONS UANDA M ¥ oy iCE
. A
OHIO. LT . ILE
. W L Y wm.r'. L'diia
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
Federal Burean of Inuvestination. |
nited States Bepartment of Justice
' Mashington, D. .
EAT:CJ
May 22, 19370 -
’
- MEMORZNDU FOR THE Biretger,
=7 Time -
4307 P. M,
e RE: FARBORING IN TOLEDO
14/ /12:(
‘! Mr. Connelley advised thayx{hey have not been able to get a
line on Sharkey and that apparently\Hebebrand is mot at his house &t

that if they pick up one they might run the other out. They will plent
both places tonight and get them tomorrow morning and at that time they
should be able to get the individual "Tony" when he comes for his car
at the Buick place. MNr. Connelley and I agreed that the best thing to
do would be not to give out anything tonight on this natter.)(L

’Zﬁt? this time; that it appears they will not be home until later tonight;

Mr. Connelley suggested at first that we have Colin Monroe
sizn a waiver of removal so that he could leave Middle Islend, which is
Canadian territory, but in view of the fact the State Department might
object to this procedure the matter will be held in asbeyance until ap-
proval is received from you. \
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JOMN EDGAR HOOVER

rd

DIREGTOR
Federal Burean of Investination
Hnited States Department of Justice
May 22, 1937.
- Time -
11:45 A. M.
MEMORANDUX FOR THE LEl@hertim

RE: HARBORING AT TOLEDO

Mr. Connelley called and advised they are having difficulty in
inding Amersbach as he has apparently closed his apartment. He referred
to the proposed press release written by the Bureau on November 14, 1936
and suggested some changes be made. I told him we had eliminated all
references to everybody except the nine people who are now to be indicted
and we have also cut out the last paragraph in the copy he has there
sbout the reason why we didnt't cooperate with the local officers out there, .
since it was designed that the belief Timiney or somebody would be picked

up.

Mr. Connelley said thaet on Page 2 of th;{;;ess release, first
short paragraph reading "Doloreéobelaney, Myrtlé’Eaton, Wynona Burdetts,
Pauls Harmon, etc. in Toledo" should read "Toledo and Cleveland and vicinity";
that on Page 3 in the penultimate paragraph the last sentence, "Some members
of the gang frequented the open houses of prostitution®, should be omitted;
that on Page 3 in the last paragraph the sentence beginning with "Women
members of the gang found companionship etc." should be cut out; that on
Page 4 in the third paragraph the sentence referring to the "gang enjoyed
the open gambling at the Harvard Club" should be cut out; that the last
sentence stating "After the arrest of these women the local police depart-
ment, etc...the women who had been arrested in Cleveland had fled to the
places where they had been residing (referring to the subjects)"™ should read
"the women who had been arrested in Cleveland had fled to the places where
they had been residing coincidental with the arrest of the women,® and
that the name of‘Miltoﬂ‘Lett should be.omitted from_the first parsgraph
on Page 5; also the statement on Page 5-starting with "On May 29, 1935
Harry Campbell etc." should be omitted, together with the next two paragraphs

on that same page. i = zb jaéﬁk:iv:? L

He suggested that we ‘add" something along ;g” FEaney
jdentification of these persons: "Art}Hebebrand, ag/1s* commonly KNos to“““

his friends, is a life-lonz resident Cleveland, Ohio agggfedi

in the construction real estate business for a lon num er o

is presently associated with the Beach Cliff Build ng Gmmwu;g? Roc ‘j

[YARS

River, Ohio."




JOHN EDGAR HOOVER

4

DIRWTOR

Federal Bureau of Inuvestination

HUnited States Department of Justice
EAT:CJ MWashington, D. ¢,

May 23 1937.

MEMORANDUM FOR THE

Time -
4:07 P.M.

RE: FARBORING IN TOLEDO

I called Mr. Connelley and suggested he contact‘Openlander
end ask him where the paper got this information and just what it means,
since it appears somebody has given them a tip-off already. Mr.
Connelley said it would just open up a controversy if we intend to do
enything later on this evening. I suggested that we slt tight until
later on.

Mr. Connelley said he talked to Cleveland and they have not
as yet locatedrs rkey but will probably get him in the morning. Agent
McKee said Ye saw\iebebrand this morning at 6:30 at a cocktail bar and
talked to him. They are satisfied they can get Hebebrand at home. I
suggested that they wait until something has been gotten on Gorman.

Time - -
7345 P. M,

I called My. Connelley and he said nothing has been gotten on \
Sharkey as yet but that Hebebrand is still at his home. I told him you
wished Openlander contacted right away and told that the newspapers have
called there, inquiring about how much of the story they can use and

that Mr. Connelley would like to kmow right where we stand because all

of these people have not been taken into custody; that it is obvicus some-
body gave the newspapers information and it must have been him if they

are waiting for & clesrance from him to run the story; that we would like
to know right eway just what he gave them s0 we will know how we can act
accordingly; that he can tell if Openlénder is lying but he mey admit -
giving information to the newspapers, and if so, ascertain how much.

Mr. Comnelley was requested to get everything from him and advise the
Bureau as soon as possible.

Time - REOORDED ; ‘7'é'7é JY2 3 Y
8:35 P. M. & o - S
: INDEXFD. AT

Mr. Connelley called and advised that he can't sey Openlander
was lying but is probably partly telling the truth. Openlandgg sai
’ il
7 .
‘OPLTS pE3l ERM ) 0}.‘:’ A ( : oé
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Memo for the Director. -2 - “5/22/37.

a reporter from the News-Bee told him he had talked to Mr. Freed at Cleveland
(apparently by telephone) and that Freed passed it back to Openlander because
this reporter sald he knew the Anguses were in custody but he did not say
that Freed had told him end apparently he tried to pass the matter back to
Openlander &nd Openlander told him he had nothing he could say about it.

The reporter did say that Freed stated the matter was to be presented to the
Grand Jury Wednesday, but apparently he could not get any verification from
Freed as to who was in custody, so called Openlander at which time he advised
Openlander he had telked to Freed. The reporter insisted that he knew the
Angus brothers were in custody.

I asked Mr. Connelley if Openlender made any explenation as to the
reporter calling Mr. Connelley &nd asking for Openlander and wanting to
know how much of the information he could use. Mr. Openlander did not know
why the reporter cealled Mr. Connelley. I suggested he call Mr. Freed right
away and try to get a statement from him to see if we can get anything from
him. 'b "

Time -q - {

Mr. Connelley called later and advised he talked to ¥r. Freed and
Freed informed the newspapers at Toledo had called him and he said he knew
nothing and had nothing to say. They asked him whether or not the Angus
brothers were in custody and stated they had been teken into custody by some-
one but they did not know who; that they had tried to get in the Federal
Building and it was locked. Mr. Freed said he did not tell them whether or
not he knew anything about the Anzus brothers being in custody. Mr. Connelley
to0ld him that anything given out prematurely might spoil the plant we have in
Cleveland. I asked him if the release to be published in Toledo would not
spoil the plant in Cleveland also but he didn't seem to think so. He said
the Blade newspaper does not come out until 9:30 in the morming; that there
is a paper called the Times which is assoclated in a way with the Blade,
but the Times does not know anything about the matter. Mr. Connelley sug-
- gested that nothing-be given out on the Toledo arrest tomight. - .

After discussing the matter with you, I told Mr. Connelley we would
not give out anything here on it tonig?%aﬂ-lr. Connelley said he would advise
the Bureau early in the morning if they ge§ Amersbach.

E. A. Tamnm.
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Dear Sir: RN L

: , Raferonoo 19 mdo to t.ho report of Spoeial Agent
B. C. Leslie, dated s‘ny 20, 1937, at Xew York City, and -
your letter deted May 18, 1937, in comnection with the 5
endeavor being made to looate Andrew 'Guaronto. L w »

P

‘<

Lo

; Contimmg 1nfomtion provioully furnished you
telephonically. you are advised that inquiry c¢cnducted by
Special Agent laxwell Chaffetr disclosed thrt at 5762 North
Fairhill Street there resided Thomas G.\Lyons. It was &«s-
certained thet this individuel is a Govermmert omployee et
the United Stutes Navy Yard at FPhiladelphia,

It having been determined that the reputation of
this individual was above reproach, he was interviewed con-
cerning any irformation in hie possession as to Andrew ;

uarente. He advised that his sister-in-law, Miss Varle.
\Riohaus, whose oorreot address he 4id not know, was the
individual who ocorresponded with Andrew Guerante, giving -
as her roturn nddrou 5?52 lcrth Fairhill sm-t. AT

.

.Jlrs. Lyonl was intervicwod. nd aho ldviud thtt *37""
her sister, Marie Nieshaus, was exmployed by Charles %, Niller,
ius\.rn.nco brohr. Roon 1201 Ca-nonwaith Building, H\iladolphin.

P,

s+ .
~ o o . 5
"

" Miss Niohaul was 1ntorvi¢wod. and che ldviud thnt ;-
she il. in fact, the individval who has been corresponding - e
with indrew Guartnte. Although at first she ws quite upset
over the inquiry made of her, she later ocalled at the Phila-

.. 'delphia Office and eviderced a desire to cooperate in locat- e
in; the present wheresbouts of Guarente, since she wes desire

RE&CRDED 7 - 576 -y Y=y
i
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SAC New York Yuy 24, 1987,

. ous of ascertaining enything concernin; him which would indi-

oato to hor that her friendahlp 'ith him ah)u]d bc temlmm. ;
. Mics luohaus called at the Philadolphu Oﬁ'ioo

_on two coocssions, ard evidontly is furnishing all the in-- .-

formation in her possession concerning the above individual,
She is employed as set out above, and resides at 2566 Korth
Eighth Street, Philadelphia, She stated that the reason for

" giving the return address on her mail at 65762 Korth Fairhill -

Street was the fact that she éid not desire her fanily, par-
ticularly her mother, who died very recently, to knmow of her
friondlhip with Guarsnte.

. Miss liohaus was shown photographl tmmittod with

your ter of May 18th, these photographs purported to be of

Albert Nuarente, although your attention is directed to the N

faot that the photo;raphs bear the name of Andrew Cuersute. ! -
Miss Niehaus advised that these photographs are not photoe ‘ ’
graphs of the individual known to her as Andrew, although

she can definitely see the resemblance betwsen the individual

apreering on the photoyraph and the person known to her s&s ’

Andrew Guarente.

R - She describes Andrew Gunrente as follovs; = =

Age About 48 or 49
LT Height 5* 9" or 8 20°* . - .
-. \ Build well-built : | |
s, A Veight Cannot Judge weight, ulthough ¢

now apparently very thln. be~
ocause of illness

Bair Blaok, prtilny groy
- Eyes ' . Blue .
; .. . Remarks' cloan-lhaun. V ‘
T " Always’ well-grooiied nnd druud. -
, ) ! Walks very ereot.
R - Profile of Albert is photo- -
N7 Ty 7 . graphs furnished by your ofe Ty
/.’ I F ; fice resembles Andrew's. e
N N A Ty . L . . ) ’

® o ® & o ®
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U Kiss liohnus adviud thttsm rirut met Andrew
about six or seven years ago, in Philadelpiia, He at that .
tine was selling permanent wave machi:es for e fim pot .
known to her, end was in Philadelphia, demonstrating his
machine st various beauty parlors, and she says that she
met him at one of these while securing & wave herself. ,_

' She was introduced to him at this beauty parlor, anda -~
frlondship rosu lted lfter he invitod her to 1unah. SIS

Por your ln!'omtlon. Niss Kiohaul appears te
be about forty or forty-five years of age, and, as she
stated herself, has always been very olosely watched by
her mother, and she emphasized the faot that her friend- -
ship with this individusl was entirely & platonic one. *
Since imowing Anirew, Miss Niehuus advised that she has ¢
seen hin on several ocoasions in Hew York City, where she"
would proceed from Philadelphim, advising him by letter
of her contemplsated srrival in New York, and he would meet .
her st scme sgreed-upon location. '

Miss Kiehaus advised thst she hes endeavored to
think of any information whatsoever of ussistance in locat- .
- ing this individual. She advised that she never kmew of
any hotel where he has resided in Rew York, and that she
never met any of his friends. GEhe stated the only address
through which she oorresponded with him was Post Office Rox
. 82, Koolsey Station, Slst Street, Astoria, Long Island, and .
) aho was always of the opinion that this box was owned by hinm,
She slso recslled that Andrew at one time was sup-
posed to have resjded at 2808 - 85th Street, €id a search ef
some memorandum books that she had, disolosed the address of .
-20-79 Slst tireet, Astoria, Long Islund, and she recalled that =
the nams of the family residing thete was¥¢roebe (phonetis),
and it waa her recollection that Andrew at one time ruidod
. at that addrul with that fanily. - - AT :
v ; ' AR >
' , !1-. Niehaus stated that she rcooivod . lottcr from
‘ndrew on May 13, 1637, which was mailed from Long lsland the
Sundsy provioul to that dau. in which Andrew ndvi.nd hor M

. P
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SAC Kew York -4 - Yay 24,1¢37 -

wes still n the hospitrl ani was expecting a visit from

his brother, who brought her mail to him. She received
suother letter from Amirew on Fridey, kay 21, 1¢87, this. .., .
" letter being postmarked "Times Square Station, Mey 19, .- ~ =
 1937," this letter being nddressed to Miss Niehaus {n care

* ' of Charles W. Miller, where shs 1s exployed. In this ht-‘_f.}‘-«—; L v
" ter, ndrew advised thit he was now able to sit up. but . YT

ra,
R .

was atlu oonflned to tho ho:pihl. RS 3 e

‘ _ Niss Mohau: i.t ﬂ.rmly of tbﬂ opinion that Aa- S
drew 1s at the present time confired to & Catholic Hospitsl ' . . -
looated on Long Island. However, he has never informed h.r S
&s to the nams of the hospiul or 1t¢ location. s : '

liu Iiohauo ruminhcd Agont Cmrt‘otx ﬁth (Y

snapshot photobnpx of Andrew, whioh she states resenbles . ,,}'
'+ himj; however, that it is not very good as a likencss, due -~ :
"~ to the fact that it was taken at Miami, Florids, and he ;.

was quites tanned at the time. This map-hot is being transe.
mitted herewith to your office, in order thut coples may be
made thereof. It is requested that the snapshot be returned
immediately to the Philedelphis Offiece, so that it cen be ~
returned to ¥iss Niehaus, who desires its return as soon as
possidble.

TTTTTITTTTTTTT Miss Riehaus advised that she will endeavor to T T
do everything in her power to locats Andrew, and any informa-
.tion odbteined by her will be immediately transmitted to this
office, and you will be kept advised eonoerning any rurthor %
devolopmentt. S £ 5 i . ; 4

. . &
.~ : e - " t>,, R B \.,-'

For your 1ntomt1on, a madl cover ‘and a_oqver on ___
ell wires, both Postal and Western Unicm,,L have been placed on
all addresses used by Miss Eiohlul - to dat&,*tho rosultl of '
sane hlvo bun nogatin. T " o S

e TR ;« AT S A SRR AR PR : " N
T Pbotogmphl of Albert Ouﬁronto . whioh woro tomrd-
od by you, are being returned horudth. ;
- \.“ - A TN o ," R < - e, D ‘ .
Yy s HEA AR 3 LA R S
e NC4BC j ’} N Yory truly youn, S
00 Cinoinnati S AP AU S S :
SO Miamg <07 b e T " TR
e e b e bt :;:...‘ LU AUV Y S P S S s amiadant e el
@ Buresu G. M. LOWICH,
Special Agent in Charge
Ens. .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI FILE NO. 7-:53
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
weshington, D. Co 5-20-37 5-18-37 Re. P. BURRUSS RP3:EB |

CHARACTER OF CASE

f (FIGITIVE, 1,0, "Fre3z; et aly e FARBORING OF FUGITIVES;

*] |EpWARD G‘opci&mxca, Vietim, R - o NATIONAL FIREARMS ACT, -

{ ducted by the Washington Field Division.

'w T - -

< . L e ,&’ _‘_.'.‘ ".f
svnorsls or rAc'l'ss For.‘ner business and personal acouaintancea .
-of George Gordon Rorke unsble to furnish -
s information as to his present whe“eabouta.

No record of his being a thirty-second

degree Mason. Other interviews to be con-

..

P . R E . ';:j“.::r.

REFERENCE: . Report of Special Agent M, H, Price, dated . =T
\/ i at Buffalo, New York, Februery 23, 1937; P
o . Report of Special Agent H, C, Leslie, RPN
deted et New York City, March 19, 1937; R

Report of Special Agent R, B. Graham, dated .y

Report of Speciel Agent J, W, Varnes, dated
et Buffelo, New York, April 16, 1937;

Report of Special Agent He Co Leslie, dated
at Few York City, May 7, 1937. R

DETAILS: AT WASHINGTON D.. [ . y FRN

: ; \

early date, when he will be interviewed as to what

‘ number 13 District '7900, extension 86. =

_— P . - M N - PRSI
Sl . [ O A

. valt . s LA

% Co ~ at Trenton, New Jersey, Merch 86, 19375 - -~ ~' -— =7

"'. : « -
’ H
.

: Mr, i‘rank Ochsepreiter now loceted in the Land Registration
Section of the Resettlement Administration, Arlington Hotel Building, is
still essigned to the field but is expected to return to his office at an

rowledge he may have

concerning the present whereabouts of George Gordonr%orke. His telephone

P

& C
,GEORGE TLIINEY; DR. JOSHPH P. MORAN with &liases, EIDNAPING; OSBTIRUCTION QF JUsSTICh;|
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With reference to the report of Speciel A4zent M, H, Price,
deted et Buffelo, New York, February 23, 1937, members of the Walter
Dosh farily, 3525 16th Street, N, W, , Rorke's brother-in-law, have
been previously interviewed apd reports submitted. Attempts have

~ been made to reach Mr, Walte:SDosh in order that he may be questioned
as to the present whereabouts of Rorke, but without aveil. Further t,
attempts will be made to reach him at the L. Co Smith and Corona o
Typewriter Company, 1018 15th Street, N, W, The other lead in that .*
report is also covered in the report of Special Agent R, B, Graham,
_dated at Trenton, New Jersey, Merch 26, 1937, and further reference
will be made to seme in this report, ST e B

With reference to the report of Special Agent H, C, Leslie,
dated at New York City, March 19, 1937, Mr, Rossa FADowning, lawyer,
Woodward Building, stated that he has not heard from George Gordon
Rorke for over a year and after meking a cereful and rather lengthy
search he sdvised that he wes unable to find eny correspondence or _
envelopes from which the present eddress of Rorke could be ascertained,
Mr, Downing said that about two yeers ago he received from some channels-
which he cennot now recell informstion that Rorke was located in Bostons
He further recelled thet he wrote Rorke months ago at some address in
Florida, which he is unsble to remenber, and advised thet he received no
reply from thet correspondence.

Attempts have been mede to interview Mr, Cherles Rogers, Under-
wood Typewriter Company, end Mr, Robert LeFevre, Procurement Division,
Treasury Department. Contact will be had with both at an early dste with

@ view to ascertaining whether they have any data concerning Rgrke'a ’ :

present addresss . C L ; & X ‘ 2

With reference to the report of Speciel Agent R, By Greham,
dated at Trenton, New Jersey, March 26, 1937, Miss ElizabethAQuinn,
secretary to Mr. Samuel Mooers, Acacia Mutual Life,Insuresnce Company,
51 Louisiana Avenue, N, W,, advised that their policy written in the
name of George G, Rorke, #25944, lapsed in 1934 and that nothing further
has been heard from him.- * .- % o R * o ’

~ With reference to the report of Speciagl Agent J, ¥, Warnes, dated
at Buffalo, New York, April 16, 1937, Mr. L, wj%;ates (who has pessed all
the chairs in Masonry in this jurisdiction gnd who is e cousin of this
Agent), made appropriaste inquiry as only one in his Masonic position could
do, and has advised that a thorough search has been conducted of the
Masonic files in Washington, D, C,, for the past twenty years without
finding any record of George Gordon Rorke having been a thirty-second

degree Ccottish Rite Mason,




%ith reference to the report of Special Agent H, C, Leslie,
dgﬁed at liew York City May 7, 1937, requesgting inquiry et the Episco-
:.-pelien Home, Washington, D, C,, for Nancy|Rorke, with a view to locat-
' ing George G, Rorke through her, a report was submitted by Special Agent .~
- Reynolds at Buffalo, New York on January 13, 1937, ghich indicetes that
. Nancy Rorke was living with Mr, and Mrs. Charles I.x?eck’at 185 Eugene

. A
SV

:  Avenue, Kermore, New York.. Tt t-

 UNDEVELOPED IEAD
D T P

" RICHMOND OFFICE ... ... ~,u g - a0 .l

. For the information end guidence of the Richmond Office,
extensive investigation has been mede by numerous field offices
to locate George Gordon Rorke whom it is desired to question
in eonnection with one of the Thompson submachine guns which

- Was recovered by Agents of this Bureau in Florida in connection
"~ with which there exis{s the possibility that it may be one of the

"~ 795 Thompson submachine guns which Rorke, et al, endeavored to
send to Ireland in 1921 in connection with Sein Fein activities,

For the further informetion of the Richmond office there

is ettached a copy of the reference report of Special Agent

M, H, Price, dated at Buffalo, New York, Februery 23, 19237, in
order that the necessary investigation at Vinchester, Virginia
mey be conducted. For your further information, Frenk L.XBuckley
of Winchester, Virginia, is a first couain of the former wife of

George Gordon Rorke. She 18 en organist and choir leader et the

Graham Evangelical Lutheren Church in Vinchester, : ! )
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1 .
THis caseoRIGINATEDAT Clnecinneti, Ohio. LeR. FILENO. 72

REPORT MADE AT

DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE

Little Rock, Arkenses. £/19/37 5/10-13/37 D. P. SULLIVAN

CPW

Tme  GEORGE"
DR.

‘gmm; cHarAcTER OF cast  KIDNAPING;
JOSEPH P.” MORAN, with alieses « FUGITIVE,
_I. 0. Nog 1232; ET AL; '

EDVARD GEORGE BREMIR - Vietim,

HARBORING OF FUGITIVES;
OBSTRUCTION OF JUSTICE;
NATIONAL FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS:

—__

¥arpis identified as a visitor;to house of
prostitution operated by Grace'Goldstein at 1338
S. Central Avenue, during spring,of 1935, In un-
signed written statement, Stuart{Face states theat
Chief of Detectives Herberl§ Akers visited above
address two or three times a week. Kerpis and
Junter identified as having resided at house of
prostitution operated by Grace Goldstein at 123
Pelm Street, during summer of 193E; that Chief

- of Detectives Akers called at the above house

each week while Karpis end Hunter lived there
end oollected protection money from Grace Goldstein;
that Akers also apparently tipped off Karpis and

"Bunter when Federal Agents were in Hot Springs,

as they would lecve hurriedly and be gone three
or four days after some of Akers' visits. Names
of various prostitutes employed by Grece Goldstein,

"during time Karpis Hunter in Hot Spx ngs,

learned. Mrs. Al C.{Dyer states Grace Goldstein
informed her that she and Alvin“EKarpis were at

the Woodcock home the night before it wes raided

by Buresu agents, they having been notified to

leave at 8 P.M. that evening; also states may

learn identity of person who reported suspicious
men at Dyer's Lending to Police Dept. Information
obtained that C. noydI{Eurr, close friend of Herbert
*Dutch®™/ Akers, notified local newspepers of Bureau's
investigation at Dyer's landing in Oct. 1935,

Negro maid, Rosalie, employed by Karpis and Bunter
in 1935, tells of association of these men with

Grace Goldstein and Conniejdorris.
A Lz -
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Reference: Report of Special Agent D. P. Sullivan, dsted
at Little Rock, Ark., May 14, 1937.

__Detsils: On the morning of May 10, 1937, Speciel Agents H. A.
Snow and B, M., Suttler interviewed Mrs, Genevive
‘Ricks at her home, 1340 Central Avenue, Hot Springs,
Arkansas, in an effort to develop informetion of Karpis end Hunter
essociating with Grace Goldstein when she operated s house of -
prostitution et 1338 S, Central Avenue. ‘

Mrs., Ricks stated thet she mowved into the premises,
where she now lives, on March 1, 1935, and that at the time she moved
into this house at 1340 Central Avenue, Grace Goldstein was living in
the house mext door, at 1338 Central Avenue, and at thet time was
operating a “"bawdy" house. Mrs. Ricks stated thet soon after she moved
there she realized that samething had to be done about the situation of
having a house full of prostitutes next door to her, as she hal three
children of 'teen age., Soon efter she came there, she stated she hal
her first end only long conversation with Grace Goldstein; she steted .
that she informed Grace one morning that something had to be done about
the scenes going on in front of her eyes at Grace's house; she stated
that Grace was very agreesble and agreed to go down that day and buy
some heavy shales for the house, in order to prevent people from
the outside from seeing the lewdness going on inside of her (Grace's)
house.

Pictures of the Karpis-Barker geng were exhibited to
Mrs, Ricks. She immediastely picked out Karpis as the man who got in \
the cer with Grace and Connie one day in an "awful big hurry®, She \
stated that at the time he got into this car, hoxever, he wore gleswes.
She immediately identified Grace Goldstein, Connie Morris, Fred~Hunter,
Harry‘Campbell and Milton}fett., She stated thet she hal seen Milton
Iett standing in front of the Citizens Cigar Store, & gambling :
esteblishment in Hot Springs, Arkansas. She believes this was during ] {
the recent racing meet held in Hot Springs. She-oould not place the |
face of Harry Campbell, but was positive that she had seen him in
Bot Springs, Arkansas, at one time or another. Mrs, Ricks stated tat
if she ever saw a face once ghe never forgot it. She was very positive
in the identifications she made.

Mrs, Ricks was asked to name or describe the prostitutes

employed by Grace Goldstein at the time she rented the house at 1338
Central Avenue, and she gave the following descriptions, to wit:
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1. Grace Goldstein.

2, Connie Morris, small, 105 pounds, blonde, & little
heavy at the time she lived next door-to Mrs.
Ricks; girl friend of Hunter and pet of Grace
Goldstein.

-- 3, Another was a brunette, name unknown, soft dark
brown hair, 5* 4" tall, extremely good looking,
reported to her (Mrs, Ricks) as being the wife of
a2 Memphis banker; did not mingle much with rest
of the girls, ’ : ‘

4. Brunette, black hair, clear olive skin, name unknown,
dark eyes., 5' 4" or 44", weight 105 pounds; hair
was naturally wavy and worn straight back from the
forehead, Stayed on the porch most of the time end
bailed all the fellows,

S, Blonde, sunburmned looking hair; looked like Connie;
same size,

6. Brunette; tall; thin; from Michigan; 40 years old; .
stayed only two weeks.

7. Just before Grace left came & genuine looking prosti-
%ute, brunette; high cheek bones; used lots of rougs;
peroxide hair; typical looking prostitute.

Mrs, Ricks further stated that on or about Mey 15, 1935,
the house of prostitution omed by Grace Goldstein was reided by Deputy
Sheri ff Marion Anderson, for what she thinks was the offense of bootleggling
liquor. She stated thet Anderson nailed the place up, and that the
following morning Grace Goldstein left and went in to town to stay. It
is her impression that there was a place in town called the Virginia
Apartments, and that is where Grace was staying after she left thers.
Mrs, Ricks stated that the morning after Deputy Sheriff Merion Anderson
closed the place up, she talked to him, and that she found that a
marri ed mecham¢ fram "down the street™, whose identity she will try to
learn, had taken one of the girls away, and that three of them had
decided to move across the street to 1321 S. Central; theat they steyed
here about two or three days and then upon complaint of a schoolmaster,
a Deputy Sheriff ceame out again, located them, packed them all in his
car, and that was the last time she recalls seeing any of these
prostitutes, except for the fact thet she did now and then see Grace
Goldstein on the streets of Hot Springs. It was the recollection of
Mrs, Ricks that the school professor who male the complaint against the
_three girls who moved across the street to 1321 Central Avemue was named

" Wilkins,
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After Sheriff Anderson reided Grace's place at 13328

Central Avenue in Masy, 1°Z7, and forced the women to vacate, Mrs,
Ricks steted that a Mrs. U';ourke moved into the house; that she had

, heard indirectly through :; servent of Mrs, O'Rourke, named May

| Jeckson, that Fred Hunter often came to viasit the O'Rourke woman,
and someti:es el ther Grzce or Connie would telephons Mrs, O'Rourke
_and instruct her to "let Fred alone™ - meaning that they, Grace and
Connie, considered Fred Hunter®their man™ end did not propose to have
competition fram her. Mrs, Ricks did not know the correct spelling
of the name of the O'Rourke woman, or anything other about her,
except that she was a women of loose morals, and elthough not a
prostitute, would bdbring a different man home usually each evening, -
The colored maid of Mrs, O*Rourke, namned May Jackson, at that tine
resided sone where on Gaims Street, and is believed to have been
more recently employed in an apartment on Hicksry Street, In this
connection Mrs., Ricks gstated that May Jackson is & cousin of a
colored girl named Mina or Minetta, who was employed by Grace
Goldstein while sh e was opereting a house of prostitution at 1338
Central Avenue., On one occasion this girl had told May Jackson
about a "suit-case full of guns"™ belonging to & man who stayed at
Grace's plsae, anl upon being informed of this by Mey, Mrs, Ricks
stated that she requested Moy to instruct her cousin, Mina or Minetts,
to tell the authorities about this, but that she does not believe
that she ever did so, The only way through which Mrs, Ricks could
suggest to reach May at present would be possibly through the loecal
post office.

Concerning the occasion mentioned above, where Mrs.

Ricks stated that she had observed Karpis, Grace, eand Connie departing
hurriedly in an automoli le, she advised that this was about 3:30
o'clock one afternoon; that she is positive of her identificaetion
of the photograph of Kerpis, eand added that he was wearing glasses
at that time; that all three parties appeared to be very hmrried at
the time of their deperture, and Karpis was observed by her while
he was standing on the rear bumper of the automobile loading numerous
suit-cases and bags into the rear compartment of the sfomobile, several
of which appeared to be of the "airplane™ type and of a light color;
that she did not see Karpis thereafter; that @race returned alone to
the house about 8:30 that same night; that she presumed that Grace

-- left later the same night, as she was not there the following morping;
that a boarder whom she hed in her house at that time, named BilllGatz,
had told her thaet he hed heard that Grace was going to visit her mother
in Texes, end would be gone for a period of about three weeks, but
Grace returned within three or four deys, and after that would some-
times remain for a few days and then be eway for about the same .

length of time.

As a possible source of information cmcerning the act-
ivities of Grace Connie during the time thet they resided next door
to her, Mrs, Ricks suggested thet egents interview Ikrgaretﬁ‘ace
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(phonetic ) who resides in the house next door to her on the other

slide fram thet of the house formerly occupied by Grace., Concerning

Margaret Fece, Mrs. Ricks advised thet for a period of ten years

she had been the mistress of W. S.il’eoobs, local boss of the gambling

interests at Hot Springs, he heving teken her for a mistress wten

-Mergaret was only fifteen years of agé; that Mergaret is now about

- twenty-seven years of age, and resides with her sister, Mrs.

i Clay (Jenny) {fatt, whose husband operates a nearby beer tavern;

- that about two years ago Margaret had a fight with a girl whom
Jacobs was beginning to admire, end as a consequence thereof, Margearet
lost her standing with Jecobs, and the other girl became his mistress;
that Margsret then went to Chicego for a while and then returned to
Hot Springs, where she is presently residing w th her sister, Mrs,
Clay Watt, ] ) _ .

Mrs. Ricks stated that about Chri stmas of 1935 her daughter
was having a dress made by Mrs. Clay Watt, and that about this time on
one of her daughter's visits to Mrs. Watt's, she, Mrs, Watt hal told
her daughter that Grace ceme to her house one night same time before
that, in a highly nervous condition; that Grace made numerous telephone
cells to the local eirport in an effort to ascertein whether a frienmd
of hers had errived at the airport; thet Kerpis was the friend whom
Grace was expecting to arrive vie plane; thet Mrs, Watt asked Grace
why she did not use her own telephone, and thet Grace had stated
to her that she was afraid there might be & tap on her telephone;
thst Grace remzined at the Watt hame for same time tkat night and
continued to ®"pace the floar®™ throughout the time that she remained
there while making the telephone calls to the amirport; and that Grace
salid she was “worried to death®™, Mrs, Ricks stated that Mrs. Watt
had on one occasion told her that she thought Grace was a “sweet
woman™, to which Mrs. Ricks had replied that she had never seen a
prostitute in her life who was “sweet™., Mrs. Ricks was at & loss to
explein the apparent friendliness of Grace Goldstein with IMrs, Watt,
and stated that she could not understanml people who were supposed to
be reputable associating wi th a person of Grace's type. Clay Watt
operates the "Pioneer Tavern® located near the intersection of Grand
and Central Avenues.

T - : ~During the interview with Mrs, Ricks, her dsughter,
approximately twenty-one years of age, appeared, and was {ntroduced to
agents as Miss Ruth|Ricks, She stated tat she is employed by the U, S
Forestry Service, with offices in the local Post Office Building., The
only int rmation which she could supply additional to that given by
bhirss Ricks, aside fram the verification of the time that Grece Goldstein
resided next door, was thaet she has a friendship with Stuart race,
who is employed by T. Ernest Harper in his furniture store, enl also
essists Harper in the collection of rents from his numerous houses;
thet she recaslls Stuart Face heving told her thet at the time Grace
Goldstein mede arrengements for the rental of the house which she
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occupied next door at 1338 Central Avenue , Grace inguired of Stuart
as to the price of the monthly rental; that Stusrt Face told her it
would be $30.00 per month, and that Grace told him at that time thet
e mzn, 8 friend of hers, would be in tc my the rent, and for him to
tell tuis man that the rent wes to be $40.00 per month, and to give
her, Grace, the $10.00 difference, since the man was to pay the rent.
Miss Ricks did not lmow whether the man who was to pey the rent for
Grace's house was Karpis or not,

‘Mrs, Ricks stated that during the period of about a
month when she first lived next door $o Grace, which was during the
month of March, 1935, and during the racing seeson, there was a men
living with Grace whom she believes was named}Holmes. This man
remsined with Grace throughout the month of March and left about the
same time that the races were over, He appeeared to be about 32 years
of sge, hal jet black hair, always appeared to be well dressed, aml
departed in a large automobile with his lugzege ‘at the time he left
Grace's place. He was not seen again by Mrs. Ricks, who could not
identify him fran any of the photographs shown her,

Mrs, Ricks recalled that on one occasion Bill Getz,
her roomer, had told her that he hal heerd that “an 0ld man.® purchased
the sutomobile that Grace hal at the time she resided by her. She did
not know whether this sutomobile was a Chevrolet or not, and did not
know the identity of “the 0ld man™ referred to by Gatz. She stated
thet Gatz was the person from whom she had gotten the informmation
that Grace had at one time opereted a house of prostitution in New
Orleans, and she had informed the Buresu egent who interviewed her
after the raid on the Woodcock hame of this fact.

Concerning the large Great Dene dog which Karpis gave
$0 Grace Goldstein, Mrs. Ricks stated that one day eas she was coming
out of Jett's Grocery store near her home on Central Avemue, she
passed Grace Goldstein, Connie Morris and the Great Dane dog, caming
into the store; that she (Mrs. Ricks) was accompanied by her small
grand-daughter at the time of the incident, end the'dog frightened
the child considerably; that Grace assured her that the dog would not
bite the ¢hild; end that she and her grand-daughter pessed out of the
store without further eonversation with“Grace. She did not see this
dog around the house occupied by Grace, but the above incident
happened during the period when Grace was residing there.

When questioned as to her knowledge of any police or
city officiels having visited the place operated by Grace Goldstein,
Mrs. Ricks stated that she is not a native of Hot Springs, and has
resided in the city only during recent years; thet she is not
acquainted with Herbert (Dutch) Akers or former Chief o Police
J’oeh‘akelin; that she is not friendly with ey of the city officisls
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and that it is the generel concensus of opinion among the better
pecple of Hot Springs that they are “crooked". Mrs. Ricks stated
that on one occasion she recalls that severel men came up to Grace's
front door while several of the prostitutes employed there were

" sitting on the porch, and one of the girls called out to the men in
4 frienily manner, “Humph -~ well, look at the city fathers®.
Incidentally, Mrs. Ricks stated that on one occasion shortly after
she mowd to Hot Springs she is positive that she pasesd "Pretty Boy”
“Floyd on the main downtown street of Hot Springs, and recognized him
immediately as being the man badly wanted by the Government at that
time, but that she did not report the incident to the local police
or to anyone else, as she did not know any local officers and was
afraid to do =0, ,

Miss Ruth Ricks also stated that it was the general
opinion among her friends that EKarpis must have been paying off to same
of the local officials for protection while he was in Hot Springs, but
that she does not have any definite infomation $0 that effect.

Agents were further edvised by Mrs. Ricks that she has
heard it generally discussed thet Grace Goldstein has full protection
fran the local administration; that she is able to operate houses of
prostitution without being molested by the police; and that at
election time Grace brings in more votes for Meyor Leo P.}McLaughlin
than eny other persan.

At the time of the abowe described interview with Mrs,
Ricks, agent supplied her with the Post Office box number at Hot
Springs through which she might communi cate with agents, should she
recall any further information which might be of interest in this
investigation. '

On May 12, 1937, agents received & comnunication through
the mail, in which Mrs, Ricks requested a further interview. On
contacting her at her home on thet date she stated that on the dey
previous she hal received a telephone call from the colored maid, May
Jackson, who hal formerly been employed by Mrs, O'Rourke, next door,
after the premises had been ¥Wacated by. Grace Goldstein. In this tele-
phone conversation the Jackson girl appeared to be highly excited, and
informed her (Mrs. Ricksj of her interview with agents on that date;
that Moy requested her edviee as to whether ehe must tell agents
everything that she knew, and that she hal advised May to do so. It
was also ascertained by Mrs. Ricks in her conversation with May that
the colored girl's name was Maurine, and not Mina or Minetta, as
previously reported by Mrs, Ricks as being the colored girl who was a
cousin of Mey Jeckson and who was formerly employed by Grece Goldstein
at the house 1338 Central Avenue. May Jeckson elso advised Mrs, Ricks
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that Msurine lives with her waile she is in Hot Springs, but thet she is
at the present time visgiting in Little Rock, and would not be
eveileble DHr an interview for a few days.

Previous investigation has resilted in the inform=tion
_ thet Grace Goldstein operated a house of prostitution at 1338 South
CGentral Avenue during the year of 1935, On May 11, 1937, Special
T Agents D. Po Sulliven and B. M. Suttler, intervie'ed T. E. Harper,
- Stuert Face, Genevive|Watt emd Clay Watt.

T, E. HARPER, owner of Harper Furbditure Company, 1015
Central Aveme, stated thet he recalled renting a house to Grace
Goldstein at 1338 Central Avenus; that this hous was owned dy bis sister;
that he personally did not at this time have any records of the rental
of this house, due to the fact that at the present time, and for sam
time past, all of this property had been controled and operated by the
Arkansas Trust Company, He stated, however, that his mother could
furnish this information, as she kept a duplicate of all the records
on this property. While agents were there he called his mother and
then informed agert s that he would get a1 of the necessary detes on
this property at noon, and esked agents to returm after lunch, After .
lunch agents returned, aad Mr, Harper furnished the following
information:

. That Grace moved in 1338 Central Avenue on Feb, 6, 1934,
under the name of G. .Gaz:ler (Grace Goldstein's married neme was Gazier).

On Sept. 7, 1934 she came down to pay rent and at that
time requested Mr., Harper to change her name on the books to Grace
Goldstein.

The last rent she paid was in Lpril 1935 and this psid
her rent up to May 6, 1935,

It wes learned that a Mrs, O'Rourke had occupied 1338
S. Central Avemue for severd months after Grace Goldstein moved.
Mrs. Genevive Ricks, when interviewed, stated that May Jackson, negro
maid for Mrs, O'Rourks, informed her th.at Fred Hugter had gons wi th
Mrs. O'Rourke, and Graee Goldstein hal called Mrs. O'Rourke and advised
her to ®"lay off* Fred Hunter, indicating to Mrs, O'Rourke that Hunter
was either "her men®™ or Connie'®s man". Mr. Harper was questioned
about Mrs, O'Rourks, anl he stated that the only records in his
possession indicated that Mrs. Esther‘p'murh moved into 1338 S.
Central ivemue on Jume 13, 1935, and that she moved out on November
20, 1935, owing bim three end one half months rent, He stated she
told him at the time she rented the house that she was a beauty
operator fran New Orlemns, Iouis . ana, and tlet she intended operating
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a beauty shop here; that it wam his opinion that if she did have a
beauty shop it fei led, end the lest he heard of her was thut she hal
gone to Chic~go. He could not give the source of his infarmation.
He did state, however, thct he knew she hed purchased a Frigidaire
while here, fran "“Kilgore", the company in Hot Springs thet hee the
- agency for Frigidaire. - . . : :

Interview of Msy Jackson, contained also in this
report, indicates that Mra, Ricks may have been misteken in her
informztion of Fred Bunter being connegted with Mrs, O'Rourke; that
the Hunter referred to possibly weas Hunter, who was employed at
the Blue Ribbon Club, a gambling place, anl not Fred Hunter, subject
of present investigation, o .

STUART 1..CE, 1342 Central Avenue, Hot Springs, Arkensss,
emplocyed at the T, E, Herper Furniture Company, was intervi ewed.

Stuart Face provided the following written statement,
the original of which is being made & part of the Little Rock Field
Division file. He refused to sign same after reading it aad steting
thet it was true, giving as his reason that he did not desire to sign
any document unless it was absolutely necessary, anmd he 4id not waxt
to put himself *in the middle™, He referred perticularly to that
portion wherein he refers to the truck driver named Smith as a close
friend of the prostitute Greta:

Hot Springs Ark.
May 11, 1937

"I, Stuart Face, make the following written statement to D. P.
Sullivan and B, M. Suttler whom I know to be Special Agents of the
Federal Bureau of Investigation U, S. Department of Justice, freely
and voluntarily,

*] have been employed at the J. E. Harper and son, furniture
company, for about the past six years. Mr, Harper is the owner of a
house at 1338 Central Ave. I have resided second Hext door at 1342
Central Ave for about 8 yrs. 4About the winter of 1933 or the early
spring of 1934, a women came by Mr. Harper's store eand gave the name
of Grace Gazier and inquired about the house, owned by Mr. Earper at
1338 South Central Ave, which was then vacant. After two or three
days, Grace Gazier, who later went by the nme of Grace Goldstein
rented 1338 South Centrel Ave. et a monthly rental of $30.00, She
moved into the house with a man who arrived shortly after her and
who was supposed to have been her husbend,

wAbout & week or two after Grace Goldstein moved into the
house, I noticed that two more young women were living at the house
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and a couple of weeks later ancther young womsn came to the house
to live. .

"For several years I heve done general repair work eand odd jobs
at the verious properties owned by Mr. Harper., I therefore hed occasion
-- %0 visit at 1338 South Central Ave on numerous occasions during the
T- - time Grace Goldstein resided there. To my best recollection she
) moved eway during the Spring of 1935,

"Shortly after Grace Goldstein moved into the above address it was
evident that she was running a disorderly house as taxicabs and suto-
mobi les were parked neaf the house both at day and at night and men
visited the place at all hours, During the time that Grace Goldstein
lived at 1338 South Central Ave, she hed at least 10 or 12 differant
girls working for her at di fferent times, I became rather friendly
with her after she 1lived there for a while enl she would dbrag about
different prominent business men in town saying about such persons
"He is a very good friend of mine.® At first she didn't do much
business and things were kinla hard for her, but after a while things
picked up and a lot of men visited her houss, She used to sell
liquor there., I recall that when she first moved into 1338 South
Central Ave, I seldom ever aaw & local Hot Springs Police car parked
in front of her house or one of the local officers enter or leave it,
but after awhile the police cars would frequently pass her house and
Grace and her prostitutes would wave to the officers in the police
cars. Different police officers woyld visit Grace Goldstein's house. ‘
I recell thst police officer "Arch™{Cooper used to visit her house \
frequently and officer "Dutch™ Akers used to visit there two or \
three times a week. I remember that Grace Goldstein used to tell
me that she had to be nice to Police officers end did not seem worried
about being raided for operating & house of prostitution, but only
worri el about being raided for liquor, I recall that during the
spring of 1935, Grace Goldstein was raided by the Sheriff's office
and her place padlocked. I was not present but heard about it a day
or two leter, A few days after she was raided Grace Goldstein moved
into another house owned by Mr, Harper, across the street at 1321
South Central Ave. She stayed there not more thai ‘e month end them
moved to a house on Palm St., She told me it wasn't eny use staying
T eround the neighborhood of 1300 South Central Ave, @s she ¢ould not

get along there.

®"At the time the Goldstein woman moved fram 1338 South Centrel
Ave, I recall there was a black haired girl about 23 years o0ld who
was very pretty who was employed by her. This girl let it be known
thet she was married to & banker from New Orleans and at times would
be away for f or 3 weeks.
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"] have identified & photograph of Ruth/Bamn, alies Connie Morris,
whom I knew by the neme of Connie, and who was employed presumebly
as a prostitute by Grace Goldstein., I believe she was working for
Grece at the time Grace moved, although I recall that Connie was
eway once for 2 or 3 months.

o - *There was & short, black haired women who was ratber stout and
- - about 28 yrs old, who was working for Grace at the time she wawm
. raided. I recall that this woman had broad hips and she worked for
- Grace during most of the time she stayed at Mr, Herper®s house,
B This woman used to go with one ot the drivar' of the Miller*s Hend
Leundry nameé Smith. y

*There was one other girl ebout 22 yrs old, who was slender,
medium tall and blonde, who worked for Grace when she was raided,

*For more than & month before she was raided, Grace Goldstein
hal a large coal black dog which steyed at the house. She told me once
that this dog belonged to a friend of hers and another time she said
it belonged to her. I recall thet for two or three months before she
moved from 1338 S. Central Ave, two men, I judge to be about 30 to 40
years old, both dark haired, well dressed end slender, who were about
5' 8" and about 140 to0 150 1bs were around Grace Goldstein's house,
They would disappear for a week or two at a time, They drove a large
4 door sedan, which hal New Jersey license pletes. They seemed to be
particularly friendly with the black haired dog, shich looked like a
Great Dane, amd I saw them take it out riding in this car on a couple
of occasions. I have since thet same dog, several times wi th
Grace Goldstein since she moved from 13358 South Central Ave, the
last time being & couple of months ago.

*I recall that the men of whom I heve been speecking, were very
quiet, drank little and were much more oréerly than the average
visitor to Grace Goldstein's house, ,

*From a group of photographs, I have selected the photographa of
Grace Goldstein and Connie Morris as the wamen I knew as ™Connie"™
and Grace Gazier Q@ Graco Goldstein, it

Goldstein's busbend stayed at 1338 South Central Ave for only ‘three
or four months after she moved in ani he then got a divorce from her,
I remember that she told me that he put a piece in the pg er that he
would not be responsible for her debts thereafter, She was pretty
sore about that." . '

Witnesses (Unsigned)
/s/ B. M. Suttler
/8/ D. P. Sullivan

Special Agents - Federal Bur
P oe BepSohtent me guatl Bureau of Investigation,
500 Rector Bldg. o1l -

Little Rock, Arke.




Face stated that he had no reluctance in edmitting the
truth conteined in the ebove written statement, end if called upon at
any time would repeat same,

In referring to the man whom he wnderstocd was the huase
band of Grace Goldstein, Face stated that he felt certain that a few
months after she moved into 1338 S. Centrel Avenue the husband left the
house and Grace Goldstein thereafter obtained a divorce from him; that
he did not kmow whethar this supposed husbend worked while he resided
at Grace Goldstein®s houss, and has not seen him since that time,

Face was shown photographs of all members of the
Barker-Karpis gang who are known to have visited Hot Springs during the
years 1935 and 1936, but was only able to positively identify ths
photogrephs of Grace Goldstein and Connie Morris, He stated that the
photographs of Milton Lett, Johh|Brock end Mrs. Milton Lett looked
somewhat femiliar; that he could not recall where he hal seen the two
men mentioned, but stated that the photograph of Mrs, Milton Lett looked
like that of a girl who was at one time employed by Grace Goldstein
on Centrel Avenue, He could not identify the photogreph of Alvin
Karpis as any person he hal ever seen.

He stated that he was not present when the officers frum
the Sheriff's office raided Grace Goldstein's house; that he later heerd
that she wes not at the house that night, but he hed no informstion that
she hal been tipped off in advance of the reid.

Face was absolutelyﬁ certain that the iarge black dog
which Grace Goldstein presently owns is the seme dog that she had at
1338 S. Central Avenue, &t leadi during the last month before moving

away.

Face stated thet Grace Goldstein often bragged about
the prominent people that she lnew, anl mentioned to him that she was
a"very good friepd™ of Mr. Hicks, President of the Arkensas National
Bank, and Fobert]Poe of the Poe Bros, Furniture Cémpeny, He mentioned
that Bill Gatz, a world war disebled veteren who roomed with Mrs. .
Genevive Ricksat 1340 S. Central Avenue, frequently vi&ited Grace
Goldstein’s house anml d{d odd jobs for her, eand especially during the
lest month that she resided at 1338 S, Central Avenue; that Gatz was
friendly with the prostitutes there, anl occasionally laid around with
then., Face stated that he haed not seen Gatz in sane time end he and
Mr. Harper, who was also present when this matter was discussed,
suggested thet egents contact C. G.]Gouy and Bill]Nuget {or ugent),
disabled war veterans, friendly with Gatg, {f it was desired thsat he
be located. They also sugezested that agents contect Mr, Shea, who
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is employed at the Stearns Hardware Company, but who also holds a
high position in the Americen Legion, and would probebly have the
addresses of Gatz, Nuget and Gouy.

Further informetion wex obtained from Face thet
shortly after Grace Goldstein moved to 1321 S, Central Avenus, after
she was raided by the Sheriff'®s office, the wife of a Professor

- Wilkens, Junior Coech at the Central High School, and who lives &

couple of doors from 1321 S. Central Avenue, objected to having Grace
Goldstein as a neighbor,

Face advised further that Wilton'Battles operated a
drug store about half a block from 1338 S, Central Avenue, which was
patronized by Grace Goldstein and the prostitutes employed by her;
that about four or five months after Grece Goldstein left 1338 S,
Central Avenue, Battles gave up the drug store, endi the lest Face heard
of him, this man was employed by the Timken Bearing Company in Chi caego,
I1linois, Face had some difficulty in placing the year and approximate
month when Grace Goldstein moved fram 1338 S, Central Avenue, but
finally recalled that it was in the spring of 1935, as he remembered
thet Battles geve up his drug store in the fall of 1935, eapproximetely
four or five months after Grace's place was raided.

On Mey 12, 1937 Agents D..Pe Sullivan and B. M. Suttler
interviewed Mrs. Clay Watt, 1342 Central Avemue, Hot Springs, Arkenssas,
it being previously mentioned thet Mrs. Watt is a sister of Stuar
wiiose unsigned written statement has bee

e watt family liwes eeco oor to 1338 S. Central Avemue, the place
operated as a house of prostitution by Grace Goldstein in the spring
of 1935, ,

Mrs, Watt stated that she recalled the period whem Grace
Coldstein operated a house of prostitution at 1338 S. Central Avenue;
that Grace moved asay sometime early in the summer of 1935; that when
the Goldstein woman first moved into the above address she did little
business, but thereafter it increased, and by the -time she left men

wore visiting the place at all hours of the day and night. Ph

of members of the Barker-Karpis gang were gho:i to M’r.a.ehiiatt ,OZnOEr:ph:'
readily identified photographs of Grace-Goldstein and Connie Morris,
but she was unable to identify eny others. She could mot recall ever
having seen the large black great Dane dog belonging to Grace
Goldstein during the time she lived in the neighborhood,

Mrs. Watt informed agents that she is a dressmeker by
trade, and that she became acquainted W th Grace Goldstein emd verious
prostitutes employed by tImt waman through her making c¢lothes for them,
She ststed that Marion{Anderson, then & deputy sheriff, now Sheriff of
Garlend County, was responsible for reiding @race Goldstein's place,
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presumably as a result of a liquor violation shortly before Greace
moved away; that, in fsct, Mrs. Wett had learned that this reii was
the result of Merion Anderson keeping company with one of the
-prostitutes employed by Grace Goldstein; that Grace let it be known
that she did not approve of this, and Anderson retaliated by reiding
her, Mrs., Watt stated that Grasce Goldstein wanted to conduct &ny and
all contacts with law enforcement officials, end did not approve of
her girls becaning intimately essociated with locsl officiasls. At the
time that her place was raided, Mrs. Watt recalled thet the following
prostitutes were employed by Grace Goldstein:

l, Connie Mbrris.

2, ith, whose last nane Mrs, Watt believed to be
Patterscn, emd whom she described es a strikingly
beautiful girl, having black heir end dlue eyes,
and of medium size. This girl indiceted to Mrs.
Watt thet she came fram New Orleans, La,.,, where
she hal & man friend who was a banker,

3. Greta.

4, A tell slim girl ebout 40 yesrs old, whose name
Mrs, Watt could not recall, Mrs., Watt steted thai
this girl intended to give up the practice of
prostitution, as she was getting too old at that
time,

5, Juns, a short snd samewhat stout girl about 24
or 25 years of age.

Mrs. Watt further expressed an opinion that of the above
mentioned women, Grace Goldstein took Ruth Patterson, Connie and Greta
to t.e house she opened upon Palm Street after lsaving S. Central Ave,

-~ Mrs. Watt recalled that Ruth and Connie were very
rriendly, and frequently went out on,double daetes with a couple of men
from Oklahoma, She steted that l'red} ¢ks, President of the Arkensas
Netional Benk, became very friendly with Connie Morris, and frequently
went out with her, dbut he afterwards gave up Connie Morris for the
prostitute named Ruth, end that Mrs., Ricks on one occasion came to
Grace's house on S, Central Avenue end created a scene when she learned
of the lewd association of her husband with Grace's prostitutes,
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Mrs. Watt further informed that Elza Sigman, the owner
of the local Gulf gasoline agency, and who is known to be a horse race
owner anml opposed to the present city administretion, beceme so
enamoured of the prostitute neamed Greta that he wes considering lesving

his wife for this wanman.

. Mrs. Watt was questioned at sane length concerning her
S knowledge of the associstion of Grace Goldstein with Alvin Karpis, and
: she related the following: One afternoon during the fall of 1935,
Grace Goldstein called at her residence, and hal her black grest Dane
dog with her, The Goldetein women was very nervous and she told Mrs,
Watt that she was waiting for a friend of hers to cae in on a plane,
and said that she had been out at the airport all night. Grece called
Connie at the Hatterie Hotel from Mrs, Watt's telephone a number of
times and esked her if "her friend had arrived yet®. This women al=o
called the airport, end without reveealing her identity, asked if a
plane had yet arrived at the field, Mrs, Watt stetdd, upon questioning,
that the person with whom Grece spoke did not appear fran the
conversation to have previously been acquainted with her. Grace
Goldstein told Mrs, Watt at that time that she was going to Texas

to vigit her mother., Mrs, Watt learned fram someone leter that Grace
Goldstein left town hurriedly the following day.

Mrs, Watt stated that the day after Marion Andersm
raided Grace Goldstein at 1338 S, Central Avenue, she moved acrm ss
the street to 1321 S. Central Avemue, where she stayed about a week
end that she has mot telked with Grace but the one time just mentioned,
since si:e left 1321 S. Central Avenue,

Agents asked Mrs, Watt at this time 1f her sister,
Morgaret Face was at home. Mrs, Watt, as it later turned out, lied to
agents b, skting that her sister wes not.at home, and suggested that
agents call on the follow ng day if they desired to spesk with her
sister, Margaret, ,

Previous reports heve contained the newspaper articles
dated Ootober 13, end 14, 1935, which set out the fnfomation of the
investigation cmducted by Bureau Agents at Dyer's Landing on October

- $, 1935, . These articles specifically mention that Alvin Karpis.was
wanted for the Bremer kidnaping. It being highly important thet it
be definitely shown that Chief of Detectives Akers and former Chief of
Police Wakelin knew the true identity of Alvin Karpis in 1935, agents
asked Mrs., Watt if she knew anyone through whom she could learn the
source of the information upon which these newspaper articles were
written. She suggested that agents contact her husbend, Clay Watt.
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Clay Watt, owner of the Pioneer Tavern, was interviewed
on the above date. He was asked if he could learn from waat source
the local newspapers obtained the informstion of the Bureau's activity
at Dyer's Ianding‘during October 1935. He ststed that he definitely

- knew thct Kenneth'Bush, who is now the night editor of the New Era end
- Sentinel-Record newspaper, broke the abowe named articles; that he was
a close friend of Rush, anl would #iscreetly interview him anl leern where

: he had obtained his information. :

On May 12, 1937, Special Agents B. M. Suttler md H. A,
Snow interviewed Clay Watt at his place of business, and he stated
that he hal talked with Kenneth Rush, who admitted that he wrote the
erticles desoribed above, which set out the activities of Federal .
Agents in raiding the cottege on Lske Hmilton in the first few days
of October 1935, in an effort to apprehend Alvin Kerpis and also the
article appearing on the following day in the loal newspapers which
stated thet the then Chief of Police Joseph Wakelin denied that the man
who had been souzht by Federal Agents was actuelly Alvin Karpis. Watt
stated that Rush told him that his source of information in the above
metter was C. Floyd Hiuff, United Stetes Commissioner. Watt slso stated
that Rush told him trist Huff was on the ®out™ with the present City
Administration in general, but was very close to Chief of Detectives
Herbert "Dutch" Akers. Efforts will be made to ascertain wle ther
Akers informed Huff of trhe activity of the Buresu agents in seeking
Alvin Kerpis at Dyer's Lending in October of 1935,

Mr, %att also steted that as soon as agents hed
finished interziewing his v fe on the previous day that his wife
slipped down to his place of bud ness to informm him that the Government
men were in town and related to him that agents had interviewed her
end her brother., He stated that his wife, fram shom he is wow
separated, also informed him that the Government Agents had inguired
about her sister Margaret Face, steting thst they desired to
interview her, and that she (Mrs. Watt) had 1lied to the agents and told
them that Margaret was not in the house at thet time, when in reality
she was in the next room listening to everything the agents said to

. Mrs. Watt., He stated that this girl Margaret was "orazy"™ and"$het she
- did-not have a-brain® and thet it was she who was rushed out of towm .
under guard during the recent legislative inquiry because tie city
admini stretion felt Xike she “knew too much and might talk if put on
the stend”, He stated that Mergaret Face hal consorted wi th W. S.
Jacobs, notorious gembler, and by such relation hal at various times,
come into contact with all the big time gangsters that had ever visited
Hot Springs. He also stated that as soon as Margaret learmed that
Govermnent men wanted to interview her, she immediately ran out to
former ¢hief Wakelin's houss on Lake Hamilton, evidertly t¢ hide out,
and that she evidently told Wakelin's daughter-in-law everything she
heard, as the following day he (Watt) hed been ®tailed™ by one of the
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City Administration®s "official tailers". This wac apperently due

to the remerk that agents male to ks, Watt that they intended to drop
by andl talk to Mr. Wett, after she suggested tlmt agents interview
him,

Reference report cantains investigation conducted
"relative to the address 123 Palm Street, where Grace Goldstein
operated & house of prostitution during May and June, 1935. The
following investigstion was eonducted by Special Agents B. M. Suttler n
exi H, A. Soow at Hot Springs, Arkansas, on May 12, 1937,

Mr, EmesJSnith was interviewed at his place of
employment at the Jett Grocery Store #4, 449 Benton Street. He stated
that he formerly resided with his wife at 121 Pelm Street, and was
living &t this address when Grate Goldstein moved into the ad joining
house, #123 Pelm Street, and began operating a bawdy house there during
the early summer of 1935; that Grace end her girls often traded at the
grocery store, end their purchases emounted to between three and five
dollers deily; thet it was very distasteful to both him and his wife
to be living next door to people of the character as Grace. Rathem
than moke eny complaint against Grace and ruin the btusiness which she
was giving the store, he and his wife moved to another house in the
neighborhood located on Bentan Street during that summer; that at the
time they moved Grace and her girls were still mminteining the bawdy
house; that he has since moved to hi s present residence, which is at
104 Brad Street.

When qQuestioned as to the people who frecuented
Grace's bawdy house, Mr, Smith stated thaet she hed several girls there
at all times; that he recalls the neames of same of these girls as
being Connie, Jackie, Ginger eand Greta; thet men were coming
and going at the house all hours of the night and day, and in
consideraeble numbers, it appeering that the occupants of the house
would be just getting ready to get up end "stir around” in the evening
when he anmd his wife wuld be retiring, and would guiet down in the
morning when he arcse snd went to work., For that reason, Mr. Smith
stated he did not often have occasion to observe tha men frequenters
of the house, and although he recalls thet there were numerous
automobiles usually parked on the sireet and driveway by Grace's
house, he does not reccll defini tely séeing a new black Ford coupe
beering Kentucky license plates, or a Hudson coupe with Ohio plates
there; that, however, he did not pay much attention to the Goldstein
woman or to her visitors since he knew the type of people that they
wore, and did not heve any dealings with them except in a business
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way at the grocery store. At thet time Mr. Smith usually left his
hame for work at 6:30 A.M, and did not return in the evening until
shertly after 7:00 P.h. He wes shown photogrephs of Grace Goldstein
and Connie Morris, emi identified them as the women Grace, whko operated
the disorderly house and as one of her girls known only to him as
_“Connie™. Upon being exhibited photogrgphs of Karpis, Hunter and
others, . Mr, Snith was unable to {dentify them as being likenesses of
eny men whom he had seen around Grace®s house, or accampenying her to
the Grocery store, He stated that on occasions during thet time he
recalls that one fellow would sometimes come into the store to buy
Coca Colas for the girls at Grace's, but does not believe that this
man was Karpls or Hunter, anmd described him as being between 30 and
35 years of age, about 5* 8% in height, weighting between 145 and

150 pounds, dark camplexion and halr, neat dresser, end apparently a
Pollack.

Mr, Smith stated that he had read newspaper end
magazine accounts concerning Karpis end Hunter having remsained
in Hot Springs for some time before they were apprehended, and
stated that he had heard it rumored in the city that Kerpis had
*peid off™ in order to remain, but that he could not give eny -definite
infornation to that effect. In his opinion Herbert "Dutch™ Akers and
Arch Cooper, fommer day captain of the police depariment, were “as
ocrooied as a black snake®™, He recalls also that at the time Grace
Gold:tein moved into the house et 125 Pelm Street, she would often
come to the grocery store where he is still employed and uss tle
telephone there prior to the time that her telephone was installed;
thet she maie some telephone cells to both Dutch Akers and Captain
&rch Cooper,and he believes that she called one of these police
officers on one occasion and requested that he assist her in having
her telephone installed in the near future, Mr. Smith did not know
whether Akers or Cooper visited at her houwse or not, stating that he
was not at home enough to know,

Agents were further advised by him thet he recalls mvipg
heard, after the Goldstein women moved from the house at 123 Palm St.,
to the Hatterie Hotel, whare she is presently operating a houss of
prostitution, that one of the former inmates in her house on Palm

- street, rented-that houss for a period of several months for the
purpose of operating a "Bawdy® house, but was unable to meke a great
success, since she did not have attractive girls. Smith recalls
that on several occasions he charged purchases made by *Ginger™ for
groceries until the end of the week, but upon inspecting his recards
advised that the lest nane of “Ginger™ was not entered, He recells
®*Ginger* telling him that she had a child shich was being cared for at
either the orphenage located on Hobson Street or the Convent of the
Good Shepherd on Mslvern Road.
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Mr, Jemes Mitkiff, manager of Jett's Store, where Smith

is employed, likewise was umble to identify photogrephs- of Karpis

and Hunter exbhibited to him, end said that he did not believe thet

they accompanied Grace or eny of her girls to his store during the

summer of 1955; he recalls tlet Grace used the store telephone on
_several occasions to meke personal calls to Arch Cooper and "Dutch™
Akers at tae Police Department, but he did not knowthe substance of
these conversations. He, likewise expressed the opnion tha? former Chief
of Police Joe Wekelin and formmer day Capta’.n ®Arch* Cooper, and Herbert
“Dutch™ Akers were all crooked.

y” A photograph of Alvin Karpis was exhibited to John Hemry

7 Irwin, elerk employed at Jett Grocery Store No. 4, end he was umble to
recell where he had seen him, but stated thet the face looked very
femiliar. Later the same day he got in touch with egents, end
informed that he hal thought it over, and recalled that the photograph
shown him was a likeness of a man who hed purchesed milk in gallon
quantities on three different occasions from his father's dairy, where
he was employed at thet time. In this comnection he stated that the
approximate time when Kewis had purchesed milk was during the
months of February or Merch, 1936, becsuss it was about a month
before the raid on the ¥oodcock homs on March 30, 1936; that his
father's establishment was known &s Irwin's Dairy, and was located
about three quarters of a mile fran the Wodcock residence where
Karpis resided in the spring of 1936; thet on the three occasions
referred to, Kaerpis was accompenied by two wamen, one of whom he
positively identified from photographs as being Grece Goldstein. He
wes unable to meke a positive ideatificetion of Connie Mrris as being
the otber one. The automobile in which the three above named came for
milk was described as a large coupe., He &lso suplied the informztion
that the name of the eolored girl who was employed by Karpis at the
Wodcock house was Rettie)licCoy, daughter of "Buck™ McCoy, who
resides over the hill beyond the Gulpha Bridge on Mslvern Rosd. He
alsoc stated that his brother was employed at the dairy at the time
Earpis lived at tle Wwoodcock hame, and thet he thought his brother
might possibly be a good source of information. He stated this
brother could be located at the deiry, R.F.D. #2,-on the "Cut off"
roed beiween Benton and Melvern. . _

Oontact was had by agentt vith Mra. S, J’. 'erenia,
125 Palm Street, fmmediately ad joining the house formerly operated by
Grace Goldatein as & house of prostitution. This house is separated
from Mrs, Armenia by the width of only a driveway. Upon being exhibited
photographs of the Barker-Karpis mob, Mrs. Armenia immediately end !
unhesitatingly selected photographs of the following persons known to
her as having stayed at Grace s place nest doory Grace Goldstein,
Connie Morris, Alvin Karpis amd Fred Hunter. Mrs. Armenia volunteered
the infomsation without questioning along thet line that Connie Morris

was the prostitute who associsted with the man she picked out es being
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Fred Hunter. She further selected Grace as being the girl who
essocieted with Alvin Kerpis at the time he was there. She stzted
thet these two men, Korpis and Hunter, did not remsin st Grace's
place all the time, but would come and go., She stated thet these
twe men possessed a black coupe bearing out of state license tags,

) which was sametimes parked im the rear of Grace®s house, aml at

- other times remained on the street. During this period also she
observed a large black dog at the house,

Mrs., Armenia edvised agents that she knows Herbert
(Dutch) 4Akers by sight, end that he often visited the house of
prostitution operated by Grece Goldstein; that throughout the
period during whioch Grace operated the house next to hers, Akers
would make weekly visits there on Monday afternoons, when Grace
Goldstein would give him §25.00 fram her pocketbook. She stated
that she knows this to be true, because she observed Akers waiting
while Grace would call for her pocket-book to be brought to her,
She also voluntarily stated that from what she has observed of Ale rs'.
actions, it is her opinion that he would come to Grace's house and
"tip off"™ the two men steying there whom she identified as being
Karpis end Hunter, whenever there were Govermment agents in town,
because they would leave and be gome for same time after Akers hal
visited there.

Mrs. Armenia cooperested fully with agents during the
above mentioned interview, but stated that she could spare only &
few minutes for an interview at thet time, since she is employed at
a locel bath house, axd her position regquired her to be present within
a short time from agent's visit. She appears entirely relisble. In
addition to being employed et the Ozark Bath House, she does considereble
dress-making for locel residents, In view of this, Mrs, Armenia
requested that eny inform:ztion supplied to agents bve kept in the
strictest of confidence, since she is self-supporting end would be
afraid of losing ber position should it become generally known that
she hed given information implicating local police officers, She
will be interviewed at length in the near future at her home during
the evening, as shs requested, and an effort will be made to secure
- a deteiled statement from her. Her son will alsc be interviewed,
since Mrs, Armenia steted to egents thet he is employed at the -
Burch:Motor Company as a mechsnic, and he hed told her in the past
that he is sure he worked on the automoti le belonging to Karpis
at one time or another, end that he has also done mechanical work on
the automobile owned by %races




Agents interviewed Mrs., Ernest énith, 104 Brad Street,

on Mey 12, 1937. She stated that she was living et 121 Pelm Street

in the spring of 1935 when Grece Goldstein moved in 123 Pelm, next

door to her. She stated thet she knew what kind of woman Grace and

the other wanen were that lived there. She stated that they kept

such awful hours that they often kept her and her husband awake., She
. ‘stated that the girls were out a whole lot of the time snd that usually
T T they were starting out at nmight just as she and her husband were going
: to bed, and that the girls ceme back every morning just as she mmad
her husband were getting upi that she saw many cars and cabs around
there from time to time, but due to the fact $hat she was out a large
paert of the day, she never did pey particuler attention to the cars
or to the license tags, She did remember on several occesions seeing
a bleck coupe parked in the street, and that this coupe boma bdlack
end orange license teg. She knew the different officers of the Hot
Springs Police Department, but dcee s not recall at any time seeing any
of them around Grace Goldstein's house,

Mrs, Smith further stated that Grace and the girls msade
an awful lot of noise, and on one occasion threatened to have a shooting
scrape, and that this was indirectly the cause of her end her husband
moving during the month of July down on Benton Street, Mrs, Smith was
shown picturea of the Karpis-Barker mob, but was umble to identify
any of them, She also stated that the girls who were tlere as far
es she could tell during the time that she lived next door to then
were: Grece, Connie, Jeckie, Greta end a blonde about the size of
Connie who might have been named Mary or Ruth,

She alao stated that she recalls that after they moved
down on Benton Street, ehe heard that Grace had moved and that "Ginger~
had teken over the house.

The following investigation was conducted by Special
Agents John L. Malala and D. P, Sullivan on May 10, 1937:

It will be recalled that Mrs, Al O.nyer recently
pointed out to agents the home of the maid, Rosali'é', who worked for
Alvin Kerpis and Fred Hunter during the early weeks they resided at
- Dyerts Landing in the summer of 1935, this address being 409 Walnut
Street, Hot Springs, Arkansas. Mrs. Dyer also advised that she saw
this colored maid at ths St. Joseph Hospital same three weeks ago, and
it appeared tlnt she was working there.

The agents brought the maid, Fosalie, to 207 Laurel
Avenue on May 10, 1937, at which time she was interviewed in detall
over a long period of time, concerning her employment at Dyer's
Lending during the time Kerpis end Hunter resided there. She
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advised thet her maiden neme is Roselie /Sowell and thet ske wes born
et Texarkana, Texas, on March 20, 1897; thsat her first husband's neme
was Jones, end that she is now married to a man mamed/Laws, She advised
thot she first came to Hot Springs in 1916 and went to work for kr,.
S. A. Iiexwell at the West End Club, this place being a hotel and
-dining room; that she worked off end on at this place fram 1916 to
1921, when she went into business foar herself at 213 Church Street,
Hot Springs. Rosalle steted thet she operated a small cafe at the
above eddress until 1926, when she wes forgced to close, due to lack
of business; that thereafter she sgain went to work for Mr, Mcxwell
at the West End Clubd, and remsined in his employ steadily until he
died tn 1934; thset shortly before Mr, Mexwell's death, the West End
Cludb burned to the ground, but she continued to work for Mr. Mexwell
as a maid 1n his home.

Rosalie further stated that after Mr. Mexwell died,
she went to work as a maid at the Eastman Hote}); that after the season
that year, she became employed by Mr. and Mrs. Unsull, who are
relatives of the deceased Sem Maxwell; that the Unsulls went to Chanute,
Kansas, in the summer of 1935 and she was laid off., Rosalie steted
that thereafter she went to different places around town, including
Dyer's Lending, in an effort to find employment; that about two or
three weeks efter she left her epplication wi th Mrs, Dyer, the latter
came to her home at 409 Walnut Street, and hired her to work for some
of her guests on Leke Hanilton., Rosalie advi sed thet Mrs. Dyer brought
her out to her place on the leke, and recommended her to two men who
were living in one of her cottages; that thereafter these men exployed
her as cook ani maid at a salary of $5,00 per weeks

Thi s colored waman was shown the photographs of Alvin
Karpis and Fred Runter, sxd she readily identified them as her
employers at this place., She stated that she knew them only as Mr.
Ed and Hr. Herold, end that t..ey appeared to have a great deal of
money, although she was never told the nature of their business.
Rosalie stated thet her dfities were to e¢cok aml ¢lean up the house
for these men, and that she was told by theam to report for work every
morning at 8:30 A,M, She advised that during the “Yime she workel at
Dyer®'s Laniing, she lived in the servant®s quarters on the premises;
thet during ths first two weeks of her employement lidr sister wuld
drive her out to Mrs. Dyer's place each evening, and bring her into
Hot Sprimgs; that in the mornings whe would be taken back to Mra.
Dyer's by her sister in time to report for work at 8:30 A.M.

Rosalie further advised that she woriked for Mr. Harold

and Mr. Ed for epproximately four weeks, at which time she left their
employ because she found it too lonesoms on the lake; that when she
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reperted for work every morning the boys would be already-out of bed
end dressed; thef she cooked breckfest for them, and thereafter
would clezn up the cottage a little; that Kerpis and Hunter very
seldom required her services during the afterncon, but that every
evening she hal to prepsre dinner for them, HRosalie was definite
in her statement that she worked on en average of only three or four
hours a day for Karpis and Bunter during this period.

Fosalie further stated it is ber opinion that Karpis
did not get up eerly in the morning, end go into Hot Springs to v
teke a beth, as she now recells thst when she reported for work each
morning, it appeared that he, Karpis, had just gotten out of bed.
This information is somewhat inconsistent with wheat Mrs. Dyer stated,
as to the daily routine of Alvin Karpis during the time he resided
at her place.

Continuing, Rosalie Laws advised that a week or so
after she began working for Karpis end Hunter, they were visited by
two girls shom she now knows as Grace Goldstein aml Connie Morris;
that thése girls usually ceme for dimnner and did not stay very long.
She was positive that neither of them ever stzyed overnight at the
cottage; thaot Karpis and Bunter slept on the sun porch, and she
could readily observe whether anyone other than thexe two boys ever
slept in the cottage the preceding night. She stated thet she never
sew any fire-arms lying around the house, nor did &s ever note enything
thet would leaed her to believe that Karpis and Hunter were "shady"
chzrecters. She steted thet these boys usually purchased their own
groceries and supplies, and always had the best of food; that she never
saw Karpis wearing smoked glassés, except on one occasion when he was
fi shing on the lalms,

Rosalie was unable to state how Karpis and Hunter
spent the day, stating thet after she finishe#é her work for them in
the morning, she would either go to her quarters or work far some
other guest at the rescrt; that sbe usually returned to their cottage
around five o*clock in the evening to prepare di mmer, and at such
times either Karpis or Hunter would be at the cottege., She did state,
however, that Ksrpis did a great deal of fishing on the lake during
the day. -

When questioned &as to whether she ever observed any
visitor other than Grace Goldstein or Connie Morris at the cottage
of Karpis and Hunter, Foselie informed that she saw a tall man at
the cottage on at least two different occesions; thet the first time
she saw this man, he was at the breakfast table with Karpis and
Hunter, endl she recalls that he remerked to her that her waffles were
very good. Rosalie further recalled thet after breakfast on this




occasion, Kerpis and this tell visitor went fishing on the leke; th=
they caught & long string of fish, which she fried anmd prepared for
dinner that evening. ©She stated that this man ate dinner with Kerpis
and Hunter et the cottage, end that she d4id not see him agein until
severel days later; that on this second occesion, he again went
fishing with Kerpis; after which he hal dinner at the cottage with
Karpis and Hinter. Rosalie was certain that this visitor did not stey
overnight on either of the above occasions,

In an effort to learn the identity of this unknown
vlsitor, agents displayed to Rosalie Laws the photographg of Sam
Coker, Herry Campbell, Milton Lett aml George "Burrheed® Keady, but
she was umble to make any identifications thereffom, From the
information provided by this woman, ead from what Morris ffoftie and
Mrs. Al C. Dyer previously advised agents, it does not appezr thet this
unknown visitor was a member of the regular Barker-Karpis mob, The
only description that Rosalie could furnish of this man is that he was
tall and about the age of Kerpis and Hunter, Every effort was mede to
obtain a better descripti mu of this man from Rosalie, but to no avail.
She advised, however, that she bel ieves she cen identify this person
should she ever sse him agein, At this juncture agents questioned
Rosalie whether she knew Chief of Police Joe Wakelin end *Dutch®™ Akers
by sight, and she advised thet she does not. It is to be noted that
"Dutch® Akers is tall in stature, snd every effort will be mede to
ascertain whether Karpis' unknown visitor, mentioned ebove, was in
fact "Dutch™ Akers. It might be stated that Rosalie was certein thet
neither Grace Goldstein or Connie Morris was at the cottage on those
occesions when the strenge visitor was there, The colored wazen could
not recall whether this man came to the cottage of Alvin Knrpis in his
own automobile, or whether he was brought there by either Karpis or
Hunter. She also could not state if he was & local men, Or an
out-of-town fisitor,
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Continuing, Rosalie advised that her sister, who hal been

driving her to and from work every dey, left for Texas on or about
September 8, 1935; thet thereafter she became very lonesame end decided
to0 leave tha employ of Alvin Karpis eni return to Hot Springs; thet
she discussed this with Kerpis and Bunter, and on"dne occasion while
Grace Goldstein was at the cottage, she asked Grace if she knew of
anybody in town that would employ her. According to Rosalie, the
Goldstein woman at this time advised her thet her night mell at the
Hatterie Hotel was expecting to undergo some sort of en operation
soon, and that if she so desired, Rosalie could came to work for her
then. Rosalie advised that she informed Grace Goldstein that she
would take the job, whereupon Grace told her to be ready to com

to work on a certain date, which was about ten days hence. At this
point the colored women edvised agents that she knew Grace Goldstein
since 1927, having seen her at that time at the West End Club when
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she would cane there on perites; thet she immedi ztely recognized Grace
tie first time she saw her at Karpis' cottage, end on this occasion told
Grece that she knew her from the West ¥nd Club. -

Rosalie believes that she left the employ of Kerpis and
Hunter around the middle of September, 19 E; that theresfter sle
clexned up her own house for three or four dgy s, and then went to wark
) “et the Hatterie Hotel for the Goldstein woman; that Grace paid her
- $3.50 a week, and her hours were from 7:00 P,M. to 4:30 A.M, at
closing time; that her duties were to answer the telephone, answer the
- door bell, make sandwishes, anl serve refreshments to the customers
in the hotel. She stated that in addition to her salary she received
nunerous %ips.

Rosalie advised thet when she began working at the
Hatterie Hotel, she believes thet the large black Dane dog which
belonged to Karpis was already there; that she recells feeding this
dog every night, end that it was still at the hotel when she left
Grace Goldsted.n's employ shortly after Christmas, 1935, Rosalie
was certain that she did not see this dog at Mrs. Dyer's resort
during the time she was employed there. She also recd.1ed that she
was already working at the Hatterie Hotel at the time of the Baer-Louis
fight in New York City, this beng some time in the latter pert of
September, 1935,

When questioned as to whether she saw Kerpis and Hunter
at the Hatterie Hotel dwring her employment there, Roselie admitted
thzt she did, and that they were there on the average of three or
four days a week; that she recells thet during one period of about
three or four weeks, she did not see either of them at the hotel, but
that after they resumed coming there, they continued to do so until
she left, which was two or three days after Chrisimas. Agents
questioned Rosalie at great length as to whether she ever saw any /
other men vl th Karpis end Hunter on such occasions when they were at the |
hotel, end she was definite in her statement thet she had not. She ‘
agaln refused to identify the photogrephs of Sam” Coker, Harry Canpbell !
and Milton Lett as persons who frequented the Hatterie Hotel in the
company of Alvin Karpis and Fred Hunter,

o

Agents asked Rosalie what girls worked at the Hatterie
Hofel during the tims she was employed there, and she advised that she
recalls the names of Ginger and Greta as two of the girls; thet Ginger
left Grace's employ shortly before Christmas, and th:t thereefter same
tall elderly woman ceme to live at the Hotels Rosalie believed tlnt
this girl?s name was June, enl stated that it did not appear that she
prostituted herself there, but thet she merely roomed at the hotel.
She thought that this girl was fram Louisiam, and mentioned that she
still lived at the hotel at the time she, Fosalie , left Grace's
employ shortly after Christmas,.




Rosalie persistently denled that she wes perscnally
ecquainted with either Chief Wakelin or ™Dutch” Akers, and therefore
could not state whether either of these officers ever visited the
“Hatterie Hotel while she was employed there. She denied that she

- was ever interviewed by any police officers prior to sgents' present
interview with her, end also denied thut Grace Goldstein ever warned
—  her mot to provide any infomation to any lew enforcement agency,

Rosalie advised that when she quit work at the Hetterie
Hotel shortly after Christmas, 1935, she went to her perents®' home in
Texas, where she stayed for several weeks before returning to Hot

Springse

Agents asked Rosalie whether she knew any colored girl
by the name of "“ifina®, who might bave wrkel for Karpis and Hunter
during the time they resided at Dyer's Lending, and after she left
their employ. She stated thet this name was unknown to her, anl thea
she hed no idea 88 to who worked for these boys after she left them.
She mentioned that at the time she notified Karpis of her leaving,
he asked her if she could recommend anyone who would be willing to
work for them; that she informed him that she did not think any of
her friends would care to work and live out in the country as she did.
Rosalie either c¢ould not or would not furni sh informstion of the
colored maid who worked for Korpis and Hunter st the lake after she
18“ them,

It might be stated that this women was interviewed at
great length by agents, end although it was evident that she was not
telling the entire truth, it was felt that further interview with her
at this tine would be useless. However, as soon as additional infommation with
which she can be confronted, is secured, sie will be agein picked up and
interviewed in & like vigorous fashion. ‘

The followng investigation was comiucted by Sped al
Agents H. A. Smow and John L. Madela on May 11, 1537:

o B ~It will be recalled that_ Morris LoItis advised agehts
that on one occasion during the time Karpis and Hunter resided at Dyer's
Landins, Karpis shot at some ducks swimning on the leke which belonged
to Mr. .sorge, careteker of Burch's cabins, These cebins are immed~
ietely ¢ijoining those of Mrs, Dyer on Lake Hemilton. Mr. Loftis
further advised that George expressed his anger over the incidemt to
Karpis,and then later to Loftis, end in view of this it was thought
that Mr, George might have reported this matter to the locel police.
It should be recelled that Grace Goldstein advised in previous
interviews had with her, thet the shooting at these ducks might
have been the incident that prompted "Dutch" Akers to check at Dyer's
Lending prior to agents®' visit there on October 6, 1935,
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It was leerned thst the Burch's cottoges en Leke
Hamilton are owned by Mr. C. F. [Burch, who operstes the Burch Grocery
Store at 1302 Central Avenue, Hot Springs, Arkanses. Believing
that if the above incident was reported to the local police, it was
made by Mr. Burch upon the complaint of his caretaker, Mr. Burch was
interviewed by agents at his place of business. He recsalled Mr,
George telling him about same of Mrs. Dyer's guests shooting at his
ducks around the period in question, dbut advised that he did not
believe that his caretaker was sufficiently wrought up over the matter
to report the same to the local police. He advised that Mr, George
never told him that he hal reported or would report the shooting
to the police and t hat he (Burch) likewise did not report tiae incident
to ényone. Mr. Burch informed that he did not pay much attention to
Mr, George's camplaint, end thet he never gave it another thought
until agents' present interview with him,

Agents questioned Mr. Burch whether he knew if any of
the local police had ever conducted an investigation relestive to the
occupants at Dyer's Lending, since identified as Karpis end Hud er, around
the period they had resided there, He advised that to his knowl edge no .
such investigation haes ever been conducted. He stated, however, that
some months after October, 19%, end probably after the Bureau raid
on the Woodcosk hame on March 30, 1936, he received a telephone call
from "Dutch" Akers, in which he advised thet some Federal agents were
chediing up on Karpis, and suggested to Mr. Burch the possibility that
he might heve sane information concerning Kerpis end his associates
hzving resided in & cottege belonging to Mrs. Dyer at same time in ihe
past. Mr. Burch advised thet he told Akers thet he hed no inforration
whatever ehout these men, and referred him to Mr. Goerge, the careteker,
whom he stated was on the plece end would probebly know, if the
fugitives in question lived there at sans time. He advised that he
spends very little time om his resort, going out there only on Sundeys,
end thet he did not know of the presence of Karpis and Hunter m er
hi 8 place until some months after the agents visited the cottage that
was vacated by them in October, 193E.

N4
Photographs of Karpis and Bunter i;re displayed to Mr,
Buroh, but he was unsble to make any identifications therefram, stating
that he never Saw these men during the time they resided on Leke

Eanilton.

Mr. Burch admitted knowing Grace Goldstein by sight, but
edvised that he never saw her at Dyer'a Landing on his occasionsl
visits to his cot tages. .

Mr, Burch was definite in his statement that he never
reported to any local police, the incident of & men shooting at Mr,
Gecrge's ducks; that he never reported to enyone anything econcerning

suspicicus men living at one of Mrs. Dyer's cotteges; thdat he hr s never
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been interviewed or questioned ebout any such incident or men by
police officers or newspaper reporters; and thet as far as he
knows Mr. George likewise never male any complaints to the local
police, or had been questioned by the police.

- Mr, Burch recelled reading in the Hot Springs news-
- pepers sbout Kerpis end same member of his gang having resided in a
"~ cebin on Lake Hemilton, but that he never associated these men with
— those that Mr. George reported to him were shooting at his ducks,

After the interview with Burch, agents proceeded
to Burchwood Bay and interviewed Mr. D. M:l George, caretaker. He
recalled the incident where two men who were residing in ome of
Mrs. Dyer*'s cottages shot at his ducks swimming on the lake around
the eml of the summer in 1835, He advised that he went over to the
cottage where these two men were staying, and in no uncertain terms
told them that he did not want them to use his ducks as targets;
that these men told him that the ducks were annoying them and keeping
them awake, but they promised, however, thet they would not shoot
at them again. Mr. George steted that he later discussed this matter
with Mr. Loftis, and likewise expreseed his displeasure concerning
this to him. He advised that Mr. Ioftis at this time informed him
that one of these two men had been involved in an sutomotd le accident,
end that he was at their place for a rest, end thet the ducks had been
wvaking him up early in the morning. Mr. George recalled that Mr.
Loftis advised him at one time that these men had left for a few days
to go to a fight or beseball geme in the East during the time they
were residing at Dyer's Landing.

Agents displeyed the photogrephs of Alvin Kerpis amd
Fred Hunter, as well as other members of the mob, to Mr. George, tut
he was umble to identify them, stating thet as$ the time he talked
with the man whom he now knows was Karpis, he was some distamce away

fron him, Ksrpis being on the screened porch.

Mr, George stated that he did not re?ort the above
incident to &ny of the local police, nor did he at any time suspicion
that these men were wanted fugitives, He advised thet he very seldom

B saw these men, am when he did see them théy would usiually be on the
lake fishing, or on the porch of their cebin, He thought that they
were probebly resting, as Mr, Loftis advised him.

Mr, George definitely stated that no police officer
either from Hot Springs or the Sheriff's office, ever gqiestiomsd him
relative to these men, nor did eny newspaper reporters ever interview
him in ¢mnection with the news article which appeared in the Hot
Springs newspapers on October 13, 14 end 15, 1936, He recelled
Mr. Burch telling him at one time thet "Dutch"™ Akers contacted him
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relative to Kerpis having resided on Lcke Hamilton, this being around
the time of the Woodcock raid, bat that he is positive thet neither
Akers or any other locel law enforcement egent ever questioned him

about ticse men; thet as far as he knows they elso didn't question enyone
else in the neighborhood. He edvised thet the only officers that

ever contactﬁd were the ones who identified themselves as agents of

this Buresau, %ﬁat he is now unable to recall the time of these visits.

Mr, George appeered very hostile to the loml city
admini stration end poli ce department, and expressed the opinion that
Karpis and his gang were tipped off either by Akers or Arch Cooper
Just prior to agents' investigetion at Mrs. Dyer's place on
October 6, 1935, He, however, had nmo definite informastion along this
line, He advised that had he known the true identity of the two men
in question, he would have glally called the Little Rock Field
Division, just so "to put one over on the police.®

Mr., George further stated that he is personally
acquainted with "Dutch™ Akers end Chief Wakelin, and he i{s positive
that he never saw either of these two officers in the vicinity of Dyer's
Landing either prior or subsequent to October, 1935,

Agents agd n interviewed Mrs. Roy ‘zﬁ.lam at Milam'’s
Lending and Cabins, operated by her husbamd on Lake Hemilton near
Highway Route #7., Her attitude at the time of this interview appeared
to be more cooperstive theh during previous interviews when her
husband was present. She, however, was unsble to identify the
photographs of either Kerpls or Fred Hunter, as ever heving resided
in& ocabin at Milam's Lending. A4s previously reported, eagents had
been advised by Roy)}iilam, her husband, thet the cabins which he
operates in cmnection with hi s boat landing, being about ten in
number, were not complete until sametime in October, 1935. She stated
that this statement made by her husbend was in error, as she is
positive that the cabins were campleted and ready for occupency in
the early spring of that yeer, since the coming summer seazson will
be the third year during which her place has been in operation. She
still insisted, however, that no records were kep’gmpf regli strations of
guests occupying the cabins, either by herself or her husbend during
the summer months of 1935, . .

Mrs., Milam further advised agents that she had left her
husband for a period of about two months during 1935, shich was from
August 13, to early in October of that year, when she returned to him
at their place, During this time her husb:nd remeined in a continuous
drunken condition, anmd paid very little attention to the business of
operating the cabins or the boat landing. As & consequence thereof,
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the business was in very bad shape when she returned in October,
1935, and she then decided to keep some record of income received
from the various cabins, insisting that the record book which hed
previously been exhibited to egents bearing the first entry on the
date October 15, 190E, was the first record of any kind meintel ned
in that eonnection,

. ¥When questioned as to whether she was acquainted with
=T Grace Goldstein, Mrs. Milem stated that she knew of her by reputation
: - only. She did not recall ever having seen Grece at any of her cabins
during the sunmer of 1935, At the mention of & woman, however, Mrs,
}ileam recalled thet sanetime during the summer of 1935 there were
two men staying in Cabin #4 at her place for a period of a week or
two, whose names she does not recall; that these two men remained
within their cabin all the time they occupied it; that she only recalls
having seen one of theam on one occasion when he drove past her house
in his autanobile; that she is fairly certain that these men had in
their possession & new (1935) black Ford V-8 coupe, which remeined
perked at the cebin almost all the time, and she believes that there
was another car parked there sometimes which she recalls was & larger
car, possibly a sedan; thet the two men referred to never mode any
request from her for any service at the cabin, and did not require any
service fram her servants. Mrs, Milam recelled of heving been alvised
by the colored boy and haniy-menwho is employed by her that a woman
had remained ovemight in the cebin with the men, sad on other occasions
she believes that two wemen were there and probedly helped the men
prepere dinner., She did not see these women at sany time, end could
glve no description of them. When questioned as to detes during the
period thet these men remained there, Mrs. Milam was unsble to place
this period closer than saying it was sometime during 1935, and that
she believes it must heve been Just prior to her departure on
August 13, 1935, Purther questioning of Mrs, Milam and el so the
colored boy employed as a haniy-man was unproductive of establishing
the identity of the two men, or of their wamen visitorss Mrs. Milam
insisted that she only saw one of them at one time, but recalled her
husbend having informed her on oms occasion that they were ®"nice
looking®™ and that one of them was a little older t}_:an the other one.
wse
On May 12, 1937, Mrs. Al C. Dyer called at 207 Leurel
- Street, where she was interviewed by Special Agents John L. Madala
end D. P. Sulli{ven, Mrs, Dyer stated that since she and Mrris
Ioftis were interviewed she has talked with ILoftis, who had some
doubt that there was a fifth men who visited the cottage rented by
Kerpis end Hunter in the late summer of 1935; that, in addition to
Karpis, Bunter, Campbell end Sam Coker, wio were known by aliases,
she was absolutely certain that another men whom she previously has
identified as being Milton Lett visited this cottage at the time that
Horry Campbell was there; that she recently spoke withk her young
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nephew, wio was at her cottage for a time when Ksrpis end Eunter were
liviag at her plece, and he also reczlled th:t there were five men

at the cottace, the fifth man being there at the time that George
(Harry Campbell) was there; thet this man was younger than the others,
eni he reczlled that he helped them start a beoat one dey when they
were on the leke,

- Mrs, Dyer could not recall that any other women were
- at the cottage besides Grace Goldstein anl Connie Morris.

- Further informe tion was provided by Mrs, Dyer to the

' effect that when Karpis and Hunter first came to live at her cottage,
about the middle of Angust, 1935, she was led to believe that they were
then staying for a few days at a browmn cottage, the description of
which tallied with Roy Milam's cottages; that after Karpis and Hunter
moved fram her place, Grace Goldstein returned on one of the occasions
previously mentioned in Mrs. Dyer's signed statement, end told Mrs.
Dyer that Karpis end Hunter heal been living in ome of the Milem Cotteges
for a few days before they moved to her place; that when these men
moved into her place they led her to believe that they hed previously
been staying at one of the electricelly equipped cottages at one of
the dams on Lake Henilton, end Karpis indiceted thet he end Hunter
had resided at one of the same cottages during the summer of 1934.

Mrs, Dyer further relaeted that when Karpis end Grace
Goldstein brought her the fitted wanen's treveling csse some time in
December, 1935, as is mentioned in her signel statement, Karpis
specifically asked her and Ioftis whether they thought that kr. George,
caretaker of Burch's cotteges, next to her's, had reported him emd
King (Hunter) to the police as suspicious charscters, end he mentioned
thet once vhen he left Mrs. Dyer's plece, Mr. George was stending in
the middle of the road when he drove by, and that as he drove away
he noticed through the reer view mirror that Mr. George wes looking
after him, As Mrs. Dyer mentioned in her written statement, she
gathered framn the questions that both Kerpis and Bunter asked on their
vigits after they left her cottage on October 3 and 5, 1935, that
they were attempting to learn whether they were double crossed by the
local police.

.
Mrs. Dyer stated that when Grace Goldstein first

T viesited her in compeny with her niece amd Connie Morris, after Karpis
end Hunter left her place in October; Grace told her that the small
outboard motor belonging to Karpis and Hunter was given by them
to Hunter's father, and that the large motor was at her house. She
later told Mrs. Dyer that she washed all the fingerprints off the motor
with gasoline; that she, Mrs. Dyer, never lesrned what eventually
became of this motor; that some time last sumer, around the time theat
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Grace's mother was living at Mrs. Dyer's place, Grace Goldstein men-
tioned thet some time after Kerpis and Hunter left Dyer's Landing she
end Kerpis went to Florida, where Ksrpis purchesed amther asmall
outboard motor, shich they had with them in Floride, snd lster at
New Orlezns. Mrs. Dyer does not know what became of this motor.

It was further learned from Mrs., Dyer thet after Karpis
aml Grace Goldstein visited her plece the night after Agent Demron
was there in February, 1936, she d4id not again see Grace until least
summer, on the night that Grace's mother moved into one of Mrs. Dyer's
cottages after Loftis rented it to her. Mrs. Dyer stated that this
was the latter part of the sumer, and Grace's mother and enother old
lady stayed there for about ten deys, during which time they took
the baths; that Brace would take them into town and bring them back
and during this period Grace talked with her several times,

Mrs. Dyer steted thet Grace Goldstein told her during
the above period that she met Kerpis during the apring of 1935 at a
ni ght c¢lub, the name of which Grace did not mention or which Mrs.
Dyer could not recall; that, she, Grace, did not know who Karpis
was at first, stating thet they went everywhere together and
mentioned particulerly Wilson's Tavern, where she and Keppis
frequently purchesed beer; thet she end Karpis attended the moving
pictures and that once when she and Karpis were leaving ons of the
downtown theatres, a cer being driven by & wanan struck the
aut auobile in which she and Kerpis were riding; thet en officer
appeared, and although Karpis was not at fault, he ststed thet he
would not hold the wamen responsible for the damesge done to his car,
but suggested to the officer that he tell the waman to leam how to
drive. Grace Goldstein further told Mrs, Dyer that sanetime after
Karpis vacated her cottage, Grace and Karpis went to Florida, wh ere
they remained for some time and lived at a lovely place; that Karpis
frequently “"bawled™ her out, because Grace always wanted to come beck
to Bot Springs and see how her plece was running. Mrs. Dyer here
mentioned thset Kerpis once drove dommtown with her to the Post Office
during the time he steyed at her cottege; that he etayed outside
in her car when she went in and got her mail fromthe Post Office box;
thet on several occasions when Karpis was coming downtown she gave
him her Post Office box key, and he would bring her mail back with
him, It might be stated that the Post Office is situated one door
fram the Police Station.

Grace Goldstein once told Mrs. Dyer that she md Karpis
lived in a cottage downtown in Hot Springs, the address of which Mrs.
Dyer does not knam; that Grace also told her that she and Ksrpis were
married in Ohio, but did not mention the date or the place where
the merrisge was performed; that Grace®s mother elso appeared to be
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interested in the reported marrisge of Grece with Kerpis, and she
once guestioned iirs. Dyer whether she knew when anl where Grece

and Kerpis were married. Mrs. Dyer bere stated that while Kerpis ani
Hunter resided at her cottege she met them on numerous occesions in
downtown Hot Springs, and generelly they were riding in their car;
that on one occasion she saw Karpis' car parked in front or Wilson's
Tavern. .

Mrs. Dyer told agents that arter the Bureau masde an
investigation at her ocottage in Octobder, 1935, she was interested in
learning how it came about that Karpis aml Hunter had vacated the
house on the previous evening of the date that the agents male the
inquiry, the thought cuming to her that they must have hed edvance
infomation of the intended investigation; that she therefore asked
Grece Goldstein how this ceme about. Grace Goldstein did not di rectly
answer this question, but in referring to the Woodocock home, she ssaid
that she and Karpis were there on the night previous to the raid
conducted by Bureau agents, and was notified at 8:00 P.M. thet
night to leave, Mrs. Dyer understood fram Grace Goldstein that
Hunter, Connie Morris, - Karpis end herself lived at the Woodcock
home; that Hunter and Connie Morris left two or three deys before she
end Karpis vacated the house; that she understood from Grace Goldstein
that she had been questioned by Federal agents several days before
the Woodcock home was reided, amd thst she, Grace, desired Connie
Morris to stay in Hot Springs and be gquestioned, Grace indiceting
thet she expected to be gquestioned further; that Kerpis end Hunter
thought it best to @et Connie Morris out of town, and they overruled
her suggestion, and Hunter and Connie left to visit a& relative of
Connie Morris in San Antmio, Texas; that Hunter left Connie Morris
at her sister's place in Sen Antonio for several deys. Mrs. Dyer
also gathered from Grace Goldstein's conversation thet Kerpis axd
Grace were alone in the Woodcock home for two or three deys before
it wes raided, Grace doing the cooking, which she stated Kerpis
camplimented; thet Grace and Ksrpis were in the Ioodcock home until
8:00 P.M, the night before the raid when they were told to leave amd .
Mrs, Dyer obtained a definite impression that Grace Goldstein mentioned
that she hal been questioned by Federal agents several days before
the raid; that from Grace's conversation she obtained the impression
thet Kerpis, Hunter, et al, knew that the Woodcock home would be raided
for same time after the Federal agents had first talked with Grace
Goldstein, and they seemed to know in advance that their stey in
the Woodcock home was growing short, and Grace Goldstein stated they
frequenatly discussed shat 8o da,

Mrs. Dyer further informed thet Grace Goldstein told her

that sane time after the Woodcock raid she and Karpis proceeded to
Texas, end visited her hame, loceted near Corpus Christi, where K=rpis

left & red colored Buick; thct several days after Hunter left



Connie Morris in San Antonio, Texes, Kerpis, Hunter &nd Lerself

picxed Connie up and probzbly went to New Orleens; that_Grzceé Goldstein
told her thet after the raid on the #oodccck home she male severel
trips between Eot Springs, Arkensus, and New Orlesns, Louicsisne; thst
she expected to be back in NHew Orlezns in a few deys at the time she
wes picked up in front of her plece by two Federal agents, who took
“her to Little Rock, where she was questioned; that she told them she
did not know who Karpis was, and that she bad met him at a dence, which
Grace indicated was true; that Grace said the Federal agents showed
her one of her dresses thet she hal left in a house, probably the
Woodcock home, and they asked her whether it was hers, Grace told

her thet she denied ownership of it, end the agents then showed her

a photograph of herself wearing this same dress, but she still denied
that the dress was hers,

Mrs, Dyer was questioned as to whether Grace Goldstein
ever mentioned whether she knew where Campbell, Coker amd Fred Hunter
were after they left her cottage, and she stated that Grace Goldstein
never mentioned Campbell or Coker, and only seldom mentioned anythirg
about Hunter, but did stated that in money metters Karpis was very
liberal,with her, but Bunter was very ®tight™ with Connie Morris; that
once in New Orleans, Kerplis was away, and she needed money, and she
asked Hunter for same, He told her he didn't have any, and Grace told
Mrs., Dyer that even if he didn't have any money he could have gone out
and gotten some the same way he got the rest of his money, as she had
done plenty for him enmd Karpis; that ass a result of his failure to give
her any money, she was “on the spot™.

~u

Mrs. Dyer further adivised that during the time she A
knew Alvin EKarpis, he was wearing a ring inset with an enormous
diamondi; that she asked Grace Goldstein on the above occasion as to
whatever became of this ring, and according to her, Grace mentioned
thet Karpis always talked about giving this ring to *Dutch™ Akers
because of & big favor he hal done for his friend, Frank{Nash; that
Karpis frequently told Grace to remind him to give his ring to Akers,
but according to Grace, Karpis never got around to it¢.

R4
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-
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Mrs. Dyer was particularly questioned eoncerning.wheth;i'

she ever saw Chief Wakelin in the company of Alvin Karpis and Fred
Bunter during the time they resided at her place, It is to be noted
that Chief Wakelin is now a neighbor of Mrs, Dyer, he having pruchased
a cottage next door to her, about five weeks ago. Mrs. Dyer advised
thet to her knowledge she never saw Wakelin in their presence, end
when asked whether she ever saw the Chief in the cacpany of Grace
Goldstein, she rdated the following story: She advised that on one
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occasion during the time Grace Goldstein's mother resided at ore of
her cotteges, she hecrd a men's voice engaged in conversation with iirs,
Greyson end Grace Goldstein in their cottege; that she, however, did
not see him; thet on the following day she mentioned to Grace thet she
noted that her moter had a male visitor the preceding evening, to

-which Grace confidentially told her that this visitor was Chief of

Police Joe Wakslin, At this time Grace indicated to Mrs, Dyer that
she drove Chief Wakelin to her mother's farm in Texas sometime
previously, and thet her mother thought very highly of the Chief.
Mrs. Dyer was further informed by Grace Goldstein that she hes been
keeping company with Chief Wakelin for s me time; that the Chief
likes her very much, and as an explenation for this intimacy, Grace
explgined to her thet Wakelin realizes that he hasn't very long to
live, end that he frequently expressed to her that he wants to enjoy
life as much as he c¢can during the last few years of his life. Mrs.
Dyer advised that she does not believe that Mrs., Wekelin is aware of
the intimate relationship between her husbaxd and Grace Goldstein.

Mrs. Dyer was guestioned et great length relative to
the identity of the maid named Mina, who worked for Karpis and Hunter
after Rosalie Laws left their employ. She could furnish no additional
informstion that would aid in locating her, except to say that Grace
Goldstein told her on one occasion that "lina™ formerly worked for her,
Mrs. Dyer advised that she frequently drove "Mina™ to and from her
resort during the time she worked for Karpis end Hunter, and at such
times she would pick her up or drop her off mar the White Front
Berbecte Store on Malvern Avenue; that on one occasion she saw "Lina-
enter a two story house located on & side street off of lielvern
Avenue, but that she is now unable to recognize this place. Mrs. Dyer
furnished the following description of this colored maid:

Kame Mina (last neme unknown)
Age 22

Height 5 5*

Weight 115 1bs.

Build Slender

Color Brown e

- ' -Every effort will be nade to locate this clored girl
named "Mina®, in order that she may be interviewed relative to her
observations during the time she worked for Alvin Karpis and Fred
Bunter at Lace Hamilton. '

Mrs. Dyer further advanced the informstion that she did

not know thet Grace Goldstein operated a "bawdy™ house in town, until
her leundry man advised her of this several months after the Bureeau
raid on the Woodcock residence.



Mrs., Dyer also informed at this time that either her \\

laundry man or the ice man told her several weeks after Karpis and
Bunter left her place in October, 1935, that he had hesrd that

someone living on the highway beceme suspicious of Alvin Kerpis and
Fred Hunter, and turned their license number in to the local police.
_-.Inesmuch as this report might be a point of value in this investigrtion,
every effort will de mede to0 loceate the person or persons who made

such a report to the Hot Springs police. In this connection Mrs, Dyer
promised to ascertain shich one of the two men mentioned above gave her
tris information, It might be steted thet Mrs. Dyer advised that

the lsundry man's name is T™, end he works for the Creighesd I.aundry,
that the ice man's name 1 we, and tlnt he is employed by the
Standard Ice company. \

. ' Mrs, Dyer mrther inrormed that a rew deys after the
Bureau raid on the Woodcock hame on March 30, 1936, she had joccasion -

to td k with DaevelDavies, who 15 a brother to A. T. “Sunny%lDavies,

the City Attorney; that young Davies told her at this time that

Karpis paid six month's rent in advance for the rental of hls

uncle's place, and that it wasn't any their business who these

men were, It should be noted that Mr.jWoodcock, who owns the houss

in which Karpis and Hunter resided i{s an uncle to the Daviés boys. ;

llrs. Dyer was closely questioned as to the identity of
tha visitor who went fishing with Alvin Kerpis, and hal dinner at his
cottage on at least two occasions, during the first three weeks that
Kerpis and Hunter resided at her place, It will be recalled that this
information wes provided by the meid, Rosalie laws. Mrs. Dyer was
unable to recell such a visitor, end advised that if, in fsot, this
men did go fishing with EKarpis, as Rosalie stated he had, that lorris
Loftis would very likely remember him, She promised to question
Ioftis regarding this matter, emd assured that she will inform
agents should he recall him or mthing that will assist 1n 1dent1ryigg
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DIRECTOR .
BATSCON gederal Burean of Investigal , f
Anited States Bepartment of Justice // S

Washington, D. E. - o

lay 24 ’ 1937.

Time - 8345 A.M.

MEMORANDUM FOR TH: DIRECTOR
Re: Harboring at Toledo.

Mr. Connelley telephoned me from Toledo and said that the papers out
there are carrying stories to the effect that G-len are in Toledo

on a secret missi s believed to be in connection with the harboring
in Toledo of Alvin arpis and members of his gang. No names are given
in connection with this matter.

Mr. Connelley said that the paper which comes out about nine or

nine-thirty out there will probably carry the entire story. The

reporters are already there waiting for Assistant USA Openlander,

but he has not as yet put in his appearance. 3 4 -

Mr. Connelley said that they have picked up SharkeyOGorman Beberbrand's

house is being covered and the garage in which Amersbach has his cer is

being covered. As soon as the judge arrives t is :acrming, they are going

to have to arraign the persons who are already in custody, and conse:umently,
- Connelley is of the opinion that there would be no hcrm done in giving |
out a release as to those persons who are elready in custody.

I told Mr. Connelley that I would take this up with you, and if you
authorize the giving out of a release out there, or give one out here,
I would let him know by telephone as soon as possible.

Respe ' 1y,

£ %, tom.
R ’) S ")E /}i/j
Lﬂ)h CVRSTicn Tiun !
M.  mEcorprp | MAY 26 1837 ;g
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#7-1 ’
Fed¢ 1 Bureau of *nvestigation.
1446 Ltandard Bldg.
Cleveland, Ohio.

Toledo, O.
May 24, 1937. _
Director,
Federal Burean of Investigation, O
_ . Washington, D.C. Rel- Brekid
«- 9/6 instructions, Speclal Agent E.J.Wynn is forwarding you

herewitl} Photographs of Edward/¥cGraw, Clard McGraw, Theodofe Angus,

Bert/ Angus, Biith/Barry, and Frank/Ureenwald, defendants who were arrested
at Toledo, Ohio, on May 22, 1937 by Burcau Agents, in connection with

the harboring prosecution in the Northern District of Ohio.

|
< Very
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EIW/ nspactor ;
, CC:- Cleveland.
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FULL RATE MESSAGE UNLESS
OTHERWISE MARKED
DOMESTIC FOREIGN
FULL RATE FULL RATE
~coBE RECEIVER'S NUMBER
SERIAL
SERVICE RATE (CDE)
DAY URGENT
:‘AG'K‘I"‘ URGENT (CDE)
TIME FILED
MESSAGE DEFERRED (LC)
NIGHT
LETTER Lé’ﬂ'in (nLY) 03]
ADIOG RAM

ﬁt’:legrapb B T T S
; DOMESTIC 15 ORDS FO
SERVICES USUAL PRI

8end the following radiogram *“VIA MACKAY RADIO”
subject to the terms on back hereof, which are hereby agreed to:

7 RPG:EFL  12:05 PAL BOSTQN, MASS., MAY 24, 1937, bcc—s
G. HOTTEL, | .
FEDERAL BURZAU OF INVESTIGATION,

4244 UNITED CTATES DEPART ENT OF JUSTICE BLDG.,
WASHINGTON, D, C.

RE BREKID REPORT BURKUSS WASHINGTON NOVEMBER THIRTY QRKE BELIEVED LOCATED
FORSARD INSTRUCTIONS.
‘ RECORD
&

T-E Tl Yy 2y s—

INDExEp STATION i

) ' wWAY 26 1837 4 o«
. ~ S0UCY. , WAT EG 13T, ‘
. / . vvoNT OF J0STICE l
_cc = Bureau {oer onE YT 3
, | fiie |
37» TO SEND A MESSAGE TELEPHONE HUBBARD 1234 OR ANY P L ORARH-ORFICE. 2

FOR MESSENGER TELEPHONE POSTAL TELEGRAPH OR RING-fOSTAL CALL BOX.

EEEE—————— e



DIRECTOR
(0]

Aot

' FBI  NEWARK, N J 5-21=37 Y 6-45 PM

PHONE. BREKID WILL DEPART NEWARK, NEW JERSEY EIGHT TWENTY-

NT A3 AdOD (13qUODNTUNA

;. SEVEN PM, EST TODAY PENNA. RAILROAD LOWER EIGHT CAR TWO FOUR SIX,

3! ARRIVING CLEVELAND, OHIO, EIGHT THIRTY AM, MAY TWENTY-TWO CARE

BUREAU OFFICE.
CONNELLEY

ACK AND HOLD
OK FBI WASHINGTON DC GHB -

RECORDED

) ” »
115267y 256/
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FULL RATE MESSAGE unu:ss
OTHE IWISE
FOREIGN

MESTIC ]
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T [~cooE
BERIAL RATE (CDE)
SERVICE
BAY URGENT

pLETTER URGENT (COE)

pEFERRED (LE)

NIGHT
MESSAGE

NIGHT RADIO
LETTE! FaRreR (MLT)

SHIP RADIOG RAM

8Send the following radiogram “VIA MACKAY RADIO”
subjoct to the terms on back hereof, which are hereby agreed to:

PHTL DVIPHIA P4 YAY 25 1927 235 PY

Ye? RL MWD
!‘:D“P\L BUR™ .\U CF INV "TIG TIOR
U= “TPT OF JUTICE
1448 "T.DIRT RUILDING

]H”

CL™V:L JT 0:T0
Oppyn. umpo n. =RV D ox TrLrfHOrST MO L1ut
LO:DON
‘ RECORDED
CFFICI 1. GOVP &
°T PG TBI PIIA, INDEXED.
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TO SEND A MESSAGE TELEPHONE LOCUST 3740 OR BROAD 5221
OFFICE. FOR MESSENGER TELEPHONE POSTAL TELEGRAPH O

S’

RECEIVER'S NUMBER

DOMESTIC
SERVICES

TROTRUST

W {v' f‘ ;5 X

}15

TIME FILED

WORDS FOR TI
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s

e

R ANY POSTAL?ELEGRAPH
RING POSTAL CALL BOX.
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Federal Bureau of Infrestiy,...com o
3. 3. Bepuriment of Justice -

" 400 U, S. Court House
Buffalo, New York

May 24, 1937

Director V///

Federal Bureau of Investigation PERSONAL AND CONF TIAL )

Washington, D. C. [ .

Re: GEORGE TI{INEY;

DR. JOSEPH P." MORAM, wa - FUGITIVE,
I1.0. #1232, Et Al. *“
ED'IARD GEORGE(CBRETR - VICTIM
KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL FIRE-
ARMS ACT.

Dear Sir:

At 2:50 P.M. on Iy 20,,1937, Lr. McIntyre of the Bureau
called this office, stating that Joe\Adams and DukeiRandall are going -
to trial on June 7, 1937 in Florida for the harboring of Alvin Xarpis;
tLat Bart A.\Riley, their attorney, is at the present time believed to
be residing at 43 VWiellesley Street, Toronto, Canada, and that it is
thouzht he will be there until lay 31, 1937,

Mr. LeIntyre stated that there is some question as to
whether this address is an institution of some kind for curing drunken-
ness and that it wes desired that this office ascertain the rature of
this address in Toronto.

Special Agent (A) M. H. Price proceeded to Toronto and . ...
found that this address is a large brick house and that it was listed <.
in the 1936 City Directory as St. Largaret's Hospital and operated by
a i.iss Pearl Casey, whose home address is 42 Douglas Street, Toronto, e
Canada. This hospital is not listed in the 1937 Directory.

Inquiry was made at the Toronto Academy of Medicine, 13
gueenspark Crescent, without disclosing agent's identity, and it -was-
learned that this address is listed there as St. largaret's Hospital,
a private rest home, operated by a Miss Casey, and is an approved in- .

stitution.

~ RECORDED & INDEXED ! VAR Y SN5
At the office of Dr. Earvey Agnew, Secretary of the Ontario
liedical Association, 184 College Street, inquiry was made with?gt_dis-
closing the agent's identity or the nature of the idquiry dnd regulted

in the informsetion volunteered by Dr. Agnew's secretary that she had

A\
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recertly received a change of address card from the Postmaster at

South Hawmilton, Ontario, of the change of address of the iood Sanitorium
from 121 Emerald Street, South Hamilton, Ontario, to 43 l'ellesley Street,
Toronto, Ontario, end that this institution edvertises in the periodical
-of the Association, The Canadian Medical Association Journal.

A sheet from the May, 1937 issue of this periodical, contain-
ing the ad of the Wood Sanatorium, 43 Wellesley Street, Toronto, Ontario,
including a cut of the house, was obtained, and is being forwarded to the
Bureau herewith. It is to be noted that this is an institution for the
treatment of alcoholism, and the &d reads as follows:

w00D SANATOR IUM
for the treatment of addiction to
ALCOHOL
Full facilities for treatment of alcoholism, including
a wouen's Sanatcrium--operated separately. TFull medical
supervision.

Physicians specially invited to visit us at any time.
Correspondence solicited.

Excellent hospital facilities--spproved by the highest
med ical authority.

45 VELLESLEY ST. TORONTO, ONT,
J. T. Wood, Phm.C. J.J.Wollnough, lanager
Superintendent Phone Randolrh 6828

WININIPEG - Corner Furby and Cornish Ave.

No information concerning the individuals operating this
place, or its reputation, was on file with the Onteario Medical Association.

Inasmuch as this place is nothing more than a large house, and
it was not known what possible connection there might be between Riley and
the operators of this place, it being understood that this inquiry was one
requiring absolute secrecy, particularly that no ifKling of the inquiry be
allowed to get to Bart A. Riley, it was felt by the investigating agent
that it would not be safe to make any ingquiry in ary-manner as-to0 whether
Riley has been, or is presently at this institution.

No copy of this letter is being sent to the office of origin
in this case due to the confidential nature and this is being left to the
discretion of the Bureau,

Very truly yours,

) . L. PIEPéE ,
gc jal Agent Charge

gﬁiianIR 1AL SPECIAL DELIVERY




May 1937}

ADVERTISEMENTS xlv

Ropal College of Phpsiciang and Surgeons
of Canada

EXAMINATIONS FOR THE DIPLOMA OF FELLOW
1937

The subjects of the Primary Examination are:—

1. Anatomy, including Histology and Embryology.
2. Physiology, including Biochemistry.

The subjects of the Final Examination are:—
(a) For the Fellowship in Medicine: :
1. The Principles and Practice of Medicine, ircluding Thera-
peutics, Preventive and Forensic Medicine.
2. Pathology, including Bacteriology. .

(b) For the Fellowship in Surgery:
1. The Principles and Practice of Surgery, including Operative
Surgery and Surgical Anatomy.
2. Pathology, including Bacteriology.
Candidates who are graduates of 1930 or' prior ﬁereto of a Medical
School or University approved by Council shall not be required to take the
Primary Examination, but shall in the Final Examination demonstrate a

general and practical knowledge of the Clinical Application of Anatomy and
Physiology. This privilege will expire December, 1940.

This special final examination will be conducted by Clinicians and the
subjects thereof are:—

(a) For the Fellowship in Medicine:

1. Clinically applied Anatomy and Physiology.

2. The subjects of the Regular Final Examination (see above).
(b) For the Fellowship in Surgery:

1. Clinically applied Anatomy and Physiology.

2. The subjects of the Regular Final Examination (see above).

FEES—Primary Examination $ 25.00
Final Examination 50.00
_Bpecial Final Examination .. 75.00
“Admission to Fellowship . . . . . 150.00

Revision Courses in Anatomy and Physiology will be conducted for the four weeks
September 1st to 28th inclusive.

Written examinations will be held in Halifax, Quebec, Montreal, Toronto, Winnipeg,
Saskatoon, Edmonton and Vancouver (at the option of the candidate) on September 30th,
October 18t and 2nd.

The Oral and Clinical examinations will be held in Montreal October 25th and

touowing days 7
m}w ﬁ,ﬁ E‘m
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xlv1 +HE CANADIAN MEDI‘CAL ABSOCIATIC ;OLm\'AL [May 1937
THE NEW YORK POLYCLINIC
C MEDICAL SCHOOL AND HOSPITAL

(ORGANIZED 1881)
(The Pioneer Post-Graduate Medical Institution in America.)

FOR THE UROLOGY
GENERAL SURGEON Surgical Anatomy  Cystoscopy and

- A combined surgical course comprising General Diagnosis and Office Dermatology and
Surgery, Traumatic Surgery, Abdominal Surgery, R 1;"“""‘:"‘ thes} DI styhphllology

Gastro-Enterology, Proctology, Gynecologlical Surgery, Peg :;'I:a nesthesia P:'h:‘gmy

Urological Surgery, Thoracic Surgery, Pathology, Nreucrolo:;" Roentgegn)glogy

Roentgenology, Physical Therapy, Operative Surgery

and Operative Gynecology on the Cadaver. Operative Urology (cadaver)

ANESTHESIA
ProclOIogy’ GaSer' EnterOIogy Reglional and spinal (cadaver), with demonstrations In

the clinics of caudal, spinal, nerve and field block,
covering surgery in Urology, Gynecology and General
and AI.LIED SUBJECTS Surgery. Anesthesla in general, with lectures and

demonstrations.

%{ MEDICAL EXECUTIVE OFFICER, 345 West 50th St., New York City ¢
9 — &%
N
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Hollywood Sanitarium

New Westminster, British Columbia

WOOD SANATORIUM

for the treatment of addiction to

' ALCOHOL

Full facilities for treatment of alcoholism, Including
a women’s Sanatorium — operated separately. Full medi-
cal supervision. . + M-y

Physicians specially lnvltqd to visit us at any thﬂ@ i IS
Correspondence ‘solicited. R BE

Excellent hospital 1acl|ltle;—-upprwed by hlghen
medical authority.

43 Wellesley St. - Toronto, Ont.

For the treatment of Nervous, Alcoholic, Toxic,
Neux;yiquc ,gnd Ppychopatluc cases excluswe}y

Reference B.C. Medical Assocmtlon

Wrz'lc e for prospectus and rates to lhc

J. T. WwOOD, Phm.C. J J. WOOLNOUGH Manager .
N _Superintendent . = Phone RAndolpil [
WINNIPEG — Corner Furby and Cornish Avs. | ... R

R e e
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Moy 29, 1937

. 7-576

8pecial Agent in Churge,
Nicml, Florida.

Ros GEURGE TINIHSY;
DR. JOCEPH P. MURAN, with
alisecs, Fugitive, 1.0, #1232;
Lidnaping; Bardoring of Fugitives;
Obatruction of Juatice; Butional
Firecrmao Aot.

Dear Sirs ' -

¥nclosed herewith are coples of a letter from the
Purfalo Field Division dutod May <4, 1937, outlining investi-
getion mude concerning the reuldence at 43 Weilesley 8¢reet,
Toronto, Cntario, Cunsdu, st which addrevs Bert 4. Riley hus
bsen apparentiy reslding.

7 Yery truly yours,

- t \
. & John Bdger Boover, REEEN
" Director, N

»




JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
seperal Bureau of Investigation
Hnited States Department of Justice
Washington, D. €.
EAT:NC

Vay 24, 1337.

-

; ) Time: 2:45 P. N.

MEMCRANDUM F3R
/L(li;
/ .

I called SAC J. P. XacFarland at Cleveland inquiring as tc when Special
Agents Gurnea, Nitschke and McDade would be free to return to Washington,

D. C., &s their services were needed in connection with the Police
Training School at Quantico, Virginia,

¥r. MecFarland advised he believed they would be released immediately

as Mr. Connelley was bringing Agents from Toledo to handle the situation. :
= He then told me that in connection with the harboring cases they had

~
picked.quHeygzgrgpd at theiafach Cliff Realty Company, Cleveland, Ohio.
4

Mr. MacFarland then referred me t. Special Agent S. K. licKee who stated
ey that in regard tc the)éme;spggg,angle, it appeers he disappeared about ten
days ago. Ye further infcrmed that the wreck which allegedly occurred
last Friday in which Amersbach's car was damaged, really occurred on March

21, 1937, and the car was brought in by Amersbach's sister to be repaired
end called for.

-
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Stays in City

Campbel], though, remained  in
Toltdo, keeping an apartment in
the 2100 block of Monroe street. He
apparenty felt safe from capture in
hi= hideout but he reckoned with-
out the efficiency of the postoffice
' inspectors.

These inspectors, by a remark-

able bit of detective work, ascer-
tained that Sam “Coker, who was .
to have been with the mob when
it held up the Gprrettsville train,
had been a patient in Mercy hos-
pital. The inspectors learned that
Coker and a Toledo nurse had!
fallen in love. The nurse revealed ,
that she and Coker had often
visited Campbell's apartment al-
though she did not know that either
her friend or Campbell were crim-
inals.
- The postoffice inspectors notified
FBI agents. The latter, under the
direction of J. Edgar Hoover, their
{chief, arrested both Coker and
Campbell in a sensational dawn
raid on May, 7, 1936.

Immediately following the Camp-
bell arrest, 10 FBI agents were sent
to Toledo to make a complete in-
vestigation to determine what as-
sistance the gang had while hiding
out here.

Agents Sent Here

Offices were established on the
fifth floor of the Toledo Edison
building.  Other quarters were
leased in the first block of Huron
street and the 300 block of Locust ;
street to check telephone calls.

Agents were constantly changed
|50 that no one would he gblc to
lidentity them. They swarmed

through the underwued

W———
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Inclosed herewith are coyiea of a letter recoind fron
' Juanita L. Robleto and a elipping fron & newspaper which are
o self-explanatory.

L - It is desired that en Agent who is ecquainted with Miss
T Iobleto fnterview her and eourteously infora her thut this Eureau
hes furnished no information to the preu eoncemi.nz hex
eonnection uth this can. S g

FR L Veqtnd:youru .

Kr. Reushros .. ..
Mo Clers ...
e Ca®%er ...

Blr. Facraewy ...

ke

b A T :‘, ; .
F T T )
!‘ . Glava _
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ATr e John Edgsr Hoover,

. Director, "" .
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H. 8. Bepurtment of Justice LT
Loy New York Building e T
Saint Paul, Minnesota L :::»
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PERSONAL AND conr\n/zmm. oo

750 | A

.. Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D, Ce.

Dear Sir: BREKID P
While at the Federal Detention Farm, Milgn, Michigan, on

May L, 1957 for the purpose of interviewing Dolorea?gelaney, Mr,

Bliss, an employee ;in the Identification Division of the Farm,

stated that IynonalBurdette was interviewed by, he believed, Special

Agent Do P, Bullivan and U, S, Attorney Freed of Cleveland, Ohio,

about five months agoe He stated that following this interview

Wynona "blew her top" and was quite ill for two weeks, During that

time, he stated, she.had delusions that she was being followed; that

she was physically i1l and remained in bed during that period. He

stated that he has not seen much of her lately, but has learned that B

she has returned to her normal oondition and that she appears to be

well mentally and physiocellye

Inasmuch as the specific purpose of my trip to Milan was
to interview Dolores Delaney, no inquiries were made regarding Wynona
Burdette, since it was believed that probably Burdette's condition
had been previously brought to the attention of the Bureau; also due
to the absence of Superintendent Ryan it was not believed that the
necessary information could be obtained in his absence discreetlys,

Since it appears that Wynona Burdette may be used as a
witness in the forthooming trial at Miami, it might be well for the
Bureau to definitely ascertain Burdette's present mental and physical

oondition, _
Very truly yours”
S ). QLGZ
C. W. STEIN
Special Agent in Charge
CWS :ACF
(1] Imp. B.J.CO!melloy, New York - .
Detroit e Py
Cleveland PECORDED 7 < 7( ’//-23 /
Jaoksonville & Lo o
Oklahoma City INDEXED . '
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JOHN EDGAR HOOVER { /

DIRECTOR
EAT:CDW Federal Bureau of Investination
Hnited States Bepartment of Justice P
Mashington, D. E. / )
May 24, 1937.

_ Time - 5320 P.M.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

Re: Harboring at Toledo.

During a telephonic con?ersation which I had with Mr. Connelley at
Cleveland, he said that/Heberbrand an Gorman were arraizned before

{ | the United States Commissioner today, and their hearing set for
] June 7, 1937. They are being held under bond of $20,000 each,

which they have not made at the time of this call.
Respect ’

E. A. TAMM,

-

:~7.. 74_‘/}4’26 L

ub n._;'
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JOHN EDGAR HOOVER - ,

DIRECTOR
Federal Burean of Investigatun
#nited States Department of Justice
MWashinoton, D. A,

EAT:MC May 25, 1937.

Time: 9:53 A. M.

MEMORANDUM FOR TiZggiibete o .

RE: Harboring Cases at Toledo and Cleveland

Special Agent S. K. McKee of the Cleveland Office called me and
reguested Bureau authorization to rent one automsbile to be used
for the purpose of serving some twenty subpoenas, inasmuch as all
of the cars allotted to that office are preseatly in use.

I advised him that it would be all right for him to go ahead and .
rent the automobile, as it would probably only be needed for a day
or two.

Mr. McXee then advised that Mr. Connelley had sug:ested the Bureau's q
contacting the State Departiment ke
kd

Jonrow back for
steading for this

the Bureau. He adv1sed that there is & warrant o
individual and he has been named in & complaint.

I advised Mr. YcKee that the Bureau would give consideration to this
matter and he would be advised as to the results.:

Incidentally, I called Mr. McKee's attention to the fact that the
out of district Agents should leave Cleveland and Toledo as soon &s
their services were no longer required and he adyised all of them,
with the exception of those needed for the Grand Juny, w-ould 1eave
by tonight. - - —— -

wsconuty s o 1571l (4253
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1300 Liberty Trust Building,
Philadelphia, Pennsylvania,

May 26, 1937,

. - .- et I O T ST LY G e e s AL E AT e B e e

Spocial Agent in Cb‘l‘SO. ,
CIQvelmd, Ohio. L :

fk ct : RN . tA\: . ‘/ o,
) | h-mnm‘%”g,{[, V’[»fﬂmmf
" Dear 81!" SR o ‘:":;' - S _
In accordence with your letter dated Yay 22, 1987, ) &
sn returning herewith copy ¢f subpoena narked "Served®,
tha originel of which was left with Ihalm}\ﬁolot.

Niss Holct planned to leave Hxiladolphil. at 7.11 P.!l., ,'—" .
 May 26, 1937, via the Fennsylvenia Railroad, in order to ‘
dbe in Tohdo, Ohio, on the -oming of Yoy 28, 1937,

. N

R . N, Yery truly yours, - - -

e e .._ﬂ..'.). B G. n. mm. . -
/ : Speoill Agent in Oh:rg..

S .

-

BYH:AVY o
T-45 - . ~ ‘
00 = Bureau; - ' . ; 3

~ Enolosure . : . : , £

Tieed

, RS mDEXm ‘7 57@ o gﬁ'
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629 First Fatiom! Bark Building,
Ornha, Kebraska,
My 24,1937,

Spocial Agemt in charp,

... Clovlmq, Ghos o iiil g
" pear sm m: Broetd, ; o

soe Pursnant to the mqnest in yaur lettar datod e
L m 22nd, 187, the arigindl subpoona calling for the - .. - - .
presence of Glady r, 825 Park Avnus, Orrha, Kebmh. S
.. %o appear baefore the U, S. Crand Jury at ToleCo, Ohie, - -
" on ¥ay 26th, 1936, at 9:30 A.l,, was sorved on her at
10:50 A.){. thu mnlng by 8pec1a1 Agcmt L. K. Cook, -

o N You -111 rind attached, herewith N the Gupncata sub-
poem. vith pmpor ezxdorsenent themon by Agant Cook. :

Yery truJJ yours,
H., B. FLETCHER,
Special Agent in Charge.
JIF/ Rt
~ CC Bureasu
Ente -

 Afr Ren, s::ocdu mmm

_.],é ~//7425£
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STANDARD FORM No. 144 ' DEP. ... (MENT OF JUSTICE

APPROVED BY THE PRESIDENT -
NESTERN UNION YEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

TELEGRAM A ROB

OFFICIAL BUSINESS—GOVERNMENT RATES

-% SPYBINXINT FRDTIN SeTI —1438

QMAEA NEBRASKA MAY 24, 1937,

4 J. P, MACFARLARD

' FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
U, S. DEPARDENT F JUSTICE

1440 STANDARD BUILDING
CLEVELAND (HIO

a : . -
RETEL BREKID ORIGINAL SUBPOENA SERVED ON GLADYS SAWYER AT OMAHA THIS MORNING
3 BY AGENT THIS OFFICE STOP MRS SAWYER NEEDS FUNDS FOR TRAVEL EXPENSES THEREFORE 73

MXE DAMEDIATE ARRANGEMENTS WIRE FUNDS AND ADVISE
FLETCHER

JLF R\

Pfi

RECORDED '7 "—j’ 2L~ / L7l,Z 7 % *
CC BUREAU pot | PR i R
MAY 271937 1,

)

Ut o ONT OF J5STICE

S——— — — e ..,
. - e e——

+
1

o —-—a—




J !
Federal Bureau of Inuestigation Proonim

Hnited States Bepartment of Justice |

Washington Field Division, Room 4244, -
Washington, D. C.

S B e e o

L
¥

NMr. ¥ .rwerth
Clovin L
¥

Ferho

' May 14, 1937.

t
!
14
[ SURVIFTONS )
E

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

RE: GRORGECTIMINEY; DR. JOSEPH FC MORAN, -
with aliases - FUGITIVE, I. O. 1232, s Gandy ... ... .
ET AL; EDWARD GEORGECEREMER - Victim; X -
KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL FIRE-
Dear Sir: ARVMS ACT.

N
Q
§
Reference is made to Bureau letter dated March }7, 1937, addressed ti
to the Yashington Field Office, (file 7=576), relative tdf machine gun number [
-"7541 and machine gun number 6518, and requesting that inquiry be made at the .
Tréasury Department relative to the present location of the above mentioned éL\
gunse. é ~

MR._NE&I‘HERNDON, Oleomargarine and Firearms Sub-Section, Internal
Revenue Rureau, Treasury Depertment, advised that his records indicate that
a Thompson Sub-dachine Gun, number 7541, +45 caliber, model 1928, was reg=
istered with his office July 24, 1934, by ®. Everett Prentiss, Sheriff, Major
County, Fairview, Oklghomae ¥ Mr. Herndon's card record bears e notation dated
July 18, 1935 to the effect that the Auto-Ordnance received the above describ-
ed gun from the Federal Laboratories, with a statement by Joe }Miller, the rep-
resentative of the Federsl Laboratories, Incorporated, in Cklshoma City, to i
the effect that the "customer would not pay for it".

With reference to machine gun number 6518, Mr. Herndon's records, L
Form No. 2, indicate that the barrel and receiver for the Thompson Sub-Machine '
Gun, 45 caliber,were received by the Auto-Ordnance, No. 31, Nassau Street,
New York City, January 9, 1936, from General Walravens, Attache, Belgium Eme
bessy, 1777 Massachusetts Avenue, N. W., Washington, D, C., with the request
that some repairs be made, the request having been made by Mr. Joseph Ds
Keenan, Assistent Attorney General, Washington, De Ce, and incorporated in
his letters dated December 9th and December 26th, 1935, The record indie
cates that on January 11, 1936 the Thompson Sub-Machine Gun was returned to
General Walravens,

No further inquiry in connection with this matter will be made un-
less specifically instructed to do so by the Bureau.:7, T

RECORDED Very truly yourg,é'-7 5 / ¢ 7—\77

INDEXED W ? V0 ‘-“i

RPB:FLB Special Agent‘in &harge.""*"- e
7-63 ; ';"3)
o e/ : o



CLASS OF SERVICE DESIRED
DOMESTIC FOREIGN
TRISRAM UL RaTECARLE]

DY LETYER canLx

coHECK
MienY MEssaet
NIGHT LETTER b e L s il
p—m . 2 5% Il Qmerica TiME LD

Send the following message, subject to the terms on back .
' . : < Detroit, Michigan
: N ‘May 25, 1937 _ . .

J. P, ¥acFarland
' Federal Bureau of Investigation
/}6 U. 8. Department of Justioce
1448 Stendard Building
Cleveland, Ohio

OBRKKID SUBFENAS FORWARDED WITH YOUR LETTER TWENTY SECOND INSTANT HAVE BEEN

SERVED
NEWMAN

B

JCN: NP

7-25 - :
: cc-Bureau ' - —_
Time sent: 5:45 PM | Lriilé*. [4259 | -
HKCORDED FEDCRAL B@RTAU GF INVESTIGATION
1T MAY 271987 pm.
. N - T - } [~ U.S. DEPARAMENT OF JISTICE

’ ~FILE




FEDL.<AL BUREAU OF INVLLTIGATION

e

i

Form No. 1
THIs casE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO Milwaukee FILENO. Ta2

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY

WHICH MADE

Milwaukee, Wisconsin 5/25/37 5/24/3%7 R, H, KLETT RHK/EJB

*me GEORGE TININEY; DR, JOSEPH - & MOPAN, with CHARACTER OF CASE i
eliases, Fugitive, I, O, 1232; EDWARD GEORG KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTIC]
v1ctm._; HARBORING OF FUGITIVES NATIONAL

Lo Lo FIREARYS ACT.
-SYNOPSIS OF FACTS: narie\fcanup and Myrtle Iois\lprice served with -

aubpoenas to appeer at Toledo, Ohio, 5/26/37. :

- RUC - -
i REFERENCE: Letter fram Cleveland office dated 5/22/37,
. f < ‘ ‘ R -
DETAILS: AT IELWAIHCEE, WISCONSIN

Marie Gallup was served with subpoena celling for her

presence at Toledo, Ohio, at 9:30 A, M,, May 26, 1937,
at ten A, M, on May 24, 1937, at the place of her employment,
the Motor Grill, 323 Water Street, Milwaukee, Wisconsin, by
Special Agent R, W, Finkel, and reporting Agent.

Myrtle Lois Price was served with subpoena to appear
at Toledo, Ohio, at 9:30 A. M,, May 26, 1937, at approximately
six P, M,, May 24, 1937, in front of her present addmss 805
North 22nd Street, Milwaukee, Wisconsin,

Marie Gallup when served with subpoena stated that she
would be there at the time requested, Myrtle Lois Price when
served with subpoena stated that she had no 1ntent10n or going

T 7 7_—; )ML.A s e ST Tre——— :
n_- 5 WA o/,m& wAY 271937
COPIES OF THIS REPORT . . N : .
- Bureau . o FON RPN ’ ’
- Cincinnati ' CIESS P EIN SR L
2 - Cleveland (Encs, 2) '
2 - Milwaukee 1) - -
PIRS DESTROYE ot
.600 b i 251969 Y/ 24

dw

P — 7]



o roturn made by Speciel Agents R W. Pinkel end R, By Klott,

7-2

"to Toledo, Agent informed her that if she feiled to appeer as ™ .. ™ -

requested in the subpoena she would be guilty of contempt of
~court, and she concluded by saying that if she did go to Toledo,
she certainly would not give any testimony which would be bene-.

fieial to the Government. %J; v ‘a‘a,; g,k L ;r*/“

A i i

. There are attached to copies of this report indicated
ror the Clevelend office, duplicate copies of subpoenas with -

-

P

Inasmuch au there are no further leads in this district
thia case 1is being _
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Poet Orfice Box 2118
Detroit = Michigen
Xay 25, 1937

Special Agent in Charge
Clsvelend, Ohio - ,
- * Re: %amp

[ S

, - " There are enclosed herewith the returns on
subpoenas mede dy Spocisl Agent Harry A. Loughran of the
Detroit Office on Mre. DannafCessna mee Ruth/uells, 2624
Geimer Avenue, Detroit, and ~arief/barley, at the Ainsworth
Manufecturing Company, Detroit. The service of asubpoenas ia

both cases were mede on kay 25, 1937.

It will be noted that the subpoena served on . .

futh #ells wes unsigned, however, no commant 4in regard to
this was made by Ruth dells, and she atstsd that she would

be in Toledo, Ohio as directed, as did karie 3Barley, whose

subpoena was properly siguned.

Very truiy ysurs .“

HAL;MP , JayC. New:zan
8 inclosures _ . _ Special Agent in Charge
co=-Burean ‘/ " |
il
REOORD{;D = e



May 25, 1937.
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J. P. MacParlana . . " »

-¥ederal Bureau of Investigbti R B
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FEDEKAL BUREAU OF INVEL (IGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATEDAT (Cinc 1nna1;1. Ohio FILENO. 7.]
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY <
WHICH MADE JIMelC
CLEVELAND, OHIO 5/25/37 5/19-24/37 J. L. MADATA DPS:JR
M C" OED: CHARACTER OF CASE
KIDILPING; HARBORING OF rUGI-
L GEORGVC']I oE: o TIVES; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
e - o . NA’I‘IOI\AL FIREAH-S A.CT.

- EDITF JROBST aliases. Edith ._.arry, Edith Decker,
RXNRPSISOF . e . | s
THEOD ANGUS aliases. 'I'ed Angus, .Tohn T %urns; ;v o

RFRTCANGUS; , )
.TOSEP‘AOSCOE alias. J'oe%oscoa, L G : A @‘

/ r;‘ e
17 R:”*%OIS N";'

4 -m.mmz%ﬁsus" ? o

‘I}JCUN C %D\IG aliases. Ludy(%leming, I.. Cq{eynolds'c}?’ ,..lh |

7 " RUTHC? ,yal,iases.: Ruth A:n.gus, Mrs, John J’. Burns;
] a.‘%xo:sr

COLIN ‘IU'JRO aliases: Goln.‘%onroe, "Goolie"

CJ

ot

@ FRAIKX PETEL. RZWNJALD, aliases.‘ Frank PoGreenwald Greenie,

JAI:E Je D«’HIISON aliases: J’immieaw on, J‘ames@Ja son, ames%
- "Dr." J ilson, B, J."Powell, Thomas arrowman,

CILJ’.L.S J OSIZ’FQ"II‘ZGERALD aliases. Charles‘ﬁorgan, .T e Co %ammond W. M.

‘-‘Funk S1im‘%Williems, Frank&est, Charlepbogan,_
CharledLowe, PhilipCFitzserald, W. M.C¥rank,
J. C{Harmond, We Fmtzgem%, J. CLAdenms,
Daniel Mathias‘*’i.ogan, Gharles “Yordan, W. E.

C‘mtzgeram, Chi Slim, 31_5 Charley, Big Ben,

L
-r

APPROVED AND, -
FORWARDED: W"‘Q’ : DO NOT WRITE IN THESE SPACES

/ B %’74,574:- 4263 uA% 371937
! {5 - Bureau- QD?MM“‘% ' M' R

.)

-

i “" oo 7".
2 - Cincinnati) TN kD‘:‘ 'r‘ :
1 - Chicago i’ll” X o

2 - USA Clevelan

4 - Cleveland : \n /M v J/

U. 8. SOVERRNENY Plll"l‘ 0"(J T




7-1

Long Chzrley, 014 Charlie,

R Big Fit
L e Williﬁié‘;uﬂ{ . 3 urohy, Charles

L .o . - Josep phy, J. C.“Foster, James

Y et . Charl&s oster, JudgecFitzgerald,

T filson; - e
OLIVER A.OBERG, aliases: 8llie%erg, "Izzy" m.%ones, Oliver
A Bennet, Ott -CH v =

DO'Donnell, oenixoDonalak R, A,

“Nelsop, T« J+"Nelson, P. J&Nelson,
Bill cott w. G.C‘.'Jeaver, Charles W.
: o ucas, Charles E. %olling, Bill - ‘
. o : oneaver, ‘gelixq}onald P O.%onald
P "';, R - _Phoenix 8ald, We. G Weaver, Ps 0o
: } " C5cott, Orhood, Bill(Thornton,
BT A ‘ i  Phoeni onal Laplang_7illie, George
' L *.%ieaver, G. Hl'Weaver, . &rho ton,
BuckCBeaver, Claire“Lucas, Felix nal,
Clairci.ucas, Heavy, W. A.‘* weaver, We -
Qucas clarencs?Eaton, ClarenceGLucas,
ébsborne, , '

WILLIAYEAVER, aliases:

| YOLNEY “DAVIS, ‘aliases: Curleveﬁavis, Cotton"bavis, E. V.”Davis,
: T. BELLockwood, S. E.Llockwood, C. E,
CMoore, Jirmie, Curley lbore, Everett

. R S {Davis, CurleylHansen, J, E. Hensen,
B ; i .+ . Curley®Mapson, George lawrence”Harperj - .
S 2 F Georg rance, RoyCGreen, ,

DOLOM‘«:S(\DEIANEY . aliases. }.irs. S. A.%een, Louise”%raham, L.
. CHood, A. Bi-Graham, Mrs. E. M. *faggoieT,

- » e '< ! HI‘S. Ho Go a.gner, ms. Eo Aoccaullefg

R R Dolores?gggxer, Mrs. E. N.-Wagner;

WILLIAM J .o HARRISON alj.ases' 'lillie%arrison, Je B.%olton,
: a J PRyan, Elmepﬁowe, (deceased);

- DR. JOSEPH P. %RAN. aliases: "Doc‘suoran, Joseph B.Qoran,

Joseph C.foran, J'c}ianmond WGITIVE.
Ie Os No. 1252‘ P

PR

RUSSELL%IBSON aliases: Rustyq}ibson, R Qray, Bradrord%va’
" Ro ay, Roy Grea ns, Andre/'
Slim Evans, S1 ray, (deceas

2
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(]
FREDOBAHSER, aliases: F. G. Q-?ard, Ted Murphy, I.%arrows, R. E.
e ) . , Cpavis, Je £.(Blackburn, T. Ge
S TR AR S N CBlackburn, Ae S CBunter, J. Earl

L Lo e Ouatterson, Je Stenley@mith, Fred E.
e T OGordon,“Bradford, Farl J.Dmtterson, ~°
o LT N e F. G.Blackburn, F. B.GlLang, Shorty,
PR Pty i Re .LG.CBradford, (deceased); ST

e

e Raymond-Handley, GeorgeXHaller, Alvin .
AR {Rorpis, AXKorpis, EarijP el, Alvin -~
' (ZXapis, George s Re E.aﬁamilton,'

RayGlunter, R ‘garpis, E. L.Burns,
R, L Burns, Je 7.OBurns, Willian
@rotman, William B.Clohman, R. E.
(xelson, Earl Lyma Burns, larion
WL h OBradford, He 7.Gi1greth, Be Ge
F . {agilgreth, Howard®ilgreth, E. L.
4 .4 .  Oburnes, Ray“Ball, D hy, "Chi®
" CKarpis, Raymondilﬁadé;y, AbinTkarpis,
"Jemes", Charles M. yonson, 1eToy
Ouorrison, E. u.iagner, He G LiiagneT,
H. G.“aggoneT, E 1PFagner, Eg No L
Oiagner, Edward He-dagner, L. 0.%oods,
e e A. S.(("zreen, S. AJGreen, Rey Green,
: T ‘E. N.CGreen, Charles A Richerds, W.
B.Qohman, "Slim", Raymond Alvin
Q{arpis, Raycbarson, Te N.Cielson, Re

. p ‘ VIR o - % Noue . q: v(\,
ALVIN KARPIS, aliases? Albin Francis arpavicz, A. arter,

- : \ - - 7 OBurns, Rayq{adley, R. s Ccarson,
N O Hayes, Elray N. Reaudry, C. W.OBrand,
e © W HCo , Williem C,-Lotman, H. O.

("Bell, Doc Day, DoCs Ea‘Hoods, Franx
(guthrie, Ray-liller, Ed &ing, Eg Fe
B . . ollins, Edw.'-0'Hara, Frank A. éleason,
T e T - TEfLCollins, SonnyTiiller, 0.“Ames,
A ~-r  chaséuiller, H. L.CBurns, F. M. Dawson,
. - . B-:' GO%QS’— h’.’: ’ . ‘-~—: L
EMYQMTEE, aliases? Daveebampbell s To .C‘Blackburn, George
- .. Le@®artin, George -NelsoDn, Johnfualeotts

. ’ R . N . .
_— A Jo ceorge (Xelcott George Finfield, GeOYse
. _ R e OSwanson.OBuff,d*:‘outton, Charlee':ﬁiller,
T --::: '_;_. o ‘ . ':-:, o ~ Bowiller, BufgalO, pavg,’ Ge L.

e L, Cbumers, 8 7.5 umers, GSBumerss

e deaie e
-

3
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Te E OBlac kburn, C. C. %ameron, G. C.
©Cameron, Geo. F.Q‘:w'mers, R, E."Kelson,
Bob%Brown, Clarence CharleMiller,
) Carl atkins;

) " ST EDWARD FRANCIS McGRA'.I_; o TR PRI ~'-"‘~.~"" DA . T

v__f'-” '..; '"n»,ua: - . cmﬁcmw- o "__ _/.‘: ::.‘:_v . “._ “.' . . ‘.;k ' ‘

gy mmor“im-r altages: T M.ouett 7. mqetz, Thomas k2 Shaw,

Carl %aker' i

JOHI@BROC:K aliases. John%rack . D. Adams, J'. C. @reighton, o
“ o Harold ohnson, Te FoEvans; :

S&\Lfo COKER, aliases: Robertc?rat ’I'omw t, Tommy Coleman,
Ralph Pool, Ralph elson'

y0sEPH H.ZDA'S, aliases: Joe H. Rdams, Joe Baems; -
 EEDRYRANDATL, aliases: Henry‘%andan Duke Randall, HenryStern; -

i ARTETR. R %Am:m, aliases: "DocOarker, Claudd®ele, BobBarker,
M oo E. LQMrray, J. HQurray, A. S.

G Hunter, Dock Barker, Claude%arker,
Arthuk“Bzr"-er, F. E.-Gordon, E. Je
OHarve;, dames, aY‘%-OI‘d(;‘n; Joe, Shorty,

VO : Henry, DockﬁBorker, H. Lorle;,
r'o) ) "won t,
JOHN F. GORMAN, aliases: Shar]a:e:,'6 Gorman, S_‘Iiaikey, Smokey Sharkey.
FRED J'OHL@UNI'ER aliases: Fred J‘ohn%enderson, Fred%arris, Fred
S o . 'Exing, H. J.LKing, Haroltpxing, Edward
o : B0 Eara; -

BE-SOH%ROVES, aliases' Benson E. Qroves, George %ilson, "Soup"”,
RE L e _ Burns@erby, B. &:rayson, Benson
T e e '_,{.. P CGraves, Benjamincérayson, B. J.
e T B ' CGreyson, Burns@orby, "Soup'Q oves,
. o _ Benson R.®roves, Benjamin G. Grayson,
et '. = \', PR Ben%rayson, :

= .. : - N . N )
N\ o >., . . - N

AnTHOY 7. ‘impsaacﬁ anas Tony%ersbae

ARTHUR w.CFERERRAND, aliases: Art%eberbrand Art%ebebrana

P

.- e " s -

" EpwamD c2oeE Brmme - VoD - 4
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SYNOPSIS:
5 Do R e
R, CoL .
S e R
Y», v',:j‘ T Iy
AR &
- :‘th' EN.
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e
o A
10 - N
- F :
.“" e - \'.
o :
o .~ c - -
: H
: ;
a .
: -
- Ty
" .
: 3
2 4 .
REFZRENCES

__:,
!
l
\,

Upon complaints filed before United States Distriet
Judge John I, Killits, Toledo, Okio, on May 20,
1937, Edith Barry, Bert and Ted Angus, Edward and
Clara IicGrew, and Frank Peter Greenvald were placed
under arrest on May 22, 1937, and brought to the

office of the United States Attorney, Toledo, Ohio,
. for detention and questioning. Signed statements ,
were obtained from Edith Barry, Clara McGraw and - .
. Frank Peter Greenwald. Edith Barry adnits having "

harbored Alvin Karpis and Harry Campbell at her

house of prostitution during 1935. Frank Greenwald -.
" admits driving Karpis and Campbell from a point

. near Monroe, Michigan, to the Casino Club in -
Toledo, shortly after these fugitives' escape from

Atlantic City, New Jersey. He also admits he
visited with Karpis and Campbell at Edith Barry's
home two or three days later. Clara McGraw admits
that Harry Campbell and Sam Coker resided at her
‘home, without knowing their identity, during 1935.
and 19%6. Bert and Ted Angus refused to sign *
statements but admit association with members of
the Xarpis-Barker gang during first half of 1934,

They deny, however, that they knew who these per-

sons were prior to September 1934, Edward MeGraw
also refused to sign statement and releted same
story as his wife, Clara licGraw. Warrant issued
against Colin Munro, who is reported to be on
Middle Island in Canadian waters. Defendants
appeared before United States District Judge

John M. Killits, Toledo, Ohio, on morning of lay
24, 1937, Bond of $10,000 each set for Edward
and Clara MeGraw and bond of $20,000 set for each
of other four defendants. Arraignment continued
‘until attorney confers with clients. In default
to produce bond, they were turned over to the
United States Marshal, Toledp, Ohio. Facts in
this case will be presented to the Federal Grand

o Iury convening May 25, 193'7. _~f~-- Lo
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Report of Special Agent E. J. Wynn, dated at
Cleveland, Ohio, October 25, 1936; '

'5': S o ,

.
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Report of Special Agent S. K. licKee, dated at
Cleveland, Ohio, October 26, 1936,

B
3 RIS s e

T DETAIISS 8 Thie is a joint report or Special Agent D. .'P.

B N I - Sullivan and the writer. RN .

R L ' @2/ . The title £ this case is bei 1.3 changed to sh0w
R Edith Brobst, alias Edithgggm, elias Edith\Decker, as an * °
o additional subject, and ¢ set out the name of Frank Peter -

s Greenwald. - -~ . : ‘ P —
L e L T

.. ‘ ‘ Advice was received from United States Attorney
: Emerich B. Freed at Cleveland, Ohio, that he intended to present
the facts in the harboring case at Toledo, Ohio, to the United
States Grand Jury, which would convene in that city on or about

- May 24, 1937. He indicated that the case probably would be pre-
sented on May 26, 1937, and that he expected to ask that indict-
ments be peturned againgt Bert and Ted Angus, Edith Barry, Edward
and Clara*ifcGraw, Frani®Greenwald and Colin lunro, charging these
persons wifh harboring, conspiracy to harbor, and as accessories
after the fact, in that they aided and harbored menbers of the
Karpis-Barker gang after the kidnaping of Edwerd George Bremer
at St. Paul, linnesota, on January 17, 1934.

R . - On May 20, 1937, Special Agents S, K. licKee and
E. J . Wynn proceeded to Toledo, Ohio, where complaints were
filed and warrents issued against the above named persons,
) charging them with having harbored Alvin Karpis. Arrangements
i : . previously had been made to arrest these people on Saturday,
’ May 22, 1937, and to hold them for questioning on these warrants
until they would be arraigned on Monday, May 24, 1937.

Special Agent D. P. Sulliven and the writer ar-
C rived at Toledo, Ohio, on May 19, 1937, for-the purpose of
R determining whether Bert and Ted Angus, Edith Barry, Frank =
S ‘Greenwald and Edward and Clara’ McGraw were stiil residing at
their respective addresses in that city. : 4 R

L o On the night of lhy 19, 1937, a discreet 1nquiry '
. : . by these agents disclosed that Edith Barry was still located at
~ e 524 Southard Avenue; that Edward end Clara McGraw were lccated

oo T N R O :
. EE A P I .
RPN ; RS
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at 2011% Adams Street; and that Frank P. Greenwald was still
operating the Private Cab Service Company at 520 Cherry Street,

e R L R - Agents 1nterviewed_at the Willard o E?‘i—
T e , Hbtel. Toledo, Ohio, that same evening, with respect to the- , -

S e Present whereabouts of Bert and Ted Angus, and he advised that ,
s the Angus brothers had, gbout two or three months ego, disposed
{7~ of their interest in thezﬁew Casino Club and that they were now

transporting passengers in their personally owned automobiles -

from the Jovial Club, now c¢losed, to two gambling establishments

located on the Dixie Eighvay, immediately outside of the eity .

limits of Toledo, Ohio; that they were receiving $1.50 per hour

for this service.

On the following day, agents conducted a discreet
inquiry in the vicinity of the Jovial Club, which is located at
631 St. Clair Street, and observed that Bert Angus was apparently
5 ' hauling passengers in the night time. He was seen driving a 1936 .
[ Black Plymouth Sedan, bearing 1937 Ohio 11cense tags, 75530. 5 ’
On May 21, 1937, Special Agent D. P. ullivan and
the writer maintained a periodic surveillance of the 'Jovial Club
and egain observed Bert Angus engaged in driving passenvers avay
from this establishment. That evening, Special Agents E, J.
Wynn, D. Pe Sulliven and the writer proceeded to the vicinity
of 4209 North Lockvood Avenue, Toledo, Ohio, the residence of
Ted Angus. Agent Wynn contacted M. .J\a\;)lds, who resides imme-
diately next door to Ted Angus, and learned that Ted Angus is at
home almost every evening and that he apparently works during
the day. At this time, these agents observed a 1935 Chrysler
Sedan, bearing 1937 Ohio license 507C, drive into the garage
in the rear of 4209 North Lockwood Avenue. Thereafter, Mr. Olds
pointed out Ted Angus to Agent Wynn. .

: On May 22, 1937, the writer &scertained at the
Hotor Vehicle Division at Toledo, Ohio, that license plates, ,
75350 and 507C, were assigned to Bert and Ted Angus, respectively.r

B : : ' In an effort to ascertai nt home address A
LS .+ of Bert ‘Angus, agents again contacted wn the night - b’l
) . of May 21, 1937, and he accompanied Agents , Sullivan and =
- the writer to Berdan Avenue, and pointed out the house in which

he knew that Bert Angus last resided, this address being 2047
Berdan Avenue. A discreet inquiry 1n the neighborhood of this

B Y T - . PN
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address by Agent Sullivan disclosed that Bert Angus had moved
to the vicinity of Fulton and Warren Streets, Toledo, Ohio, in
the fall of last year. Through the Post Office Department,
Agent Sulliven ascertained that Bert Angus was now residing in
Apartment 7 at 2020 Iuonroe Street Toledo, Ohio._:

t’- e % A perlodic surveillance of the Jovial Club and-

the 2020 Monroe Street address was maintained during the day of

. May 22, 1937, by Agent D. P. Sulliven and the writer.

. . On the afternoon of Mav 22, 1937, Inspector E. J. |
’Connelley arrived at Toledo, Ohio. At the same time, the

following agents were registered in various hotels in Toledo, N
Ohio, to aid in the arrests, questioning and guerding of the
six defendants who were expected to be picked up on warrants:

. E. J. Wynn, J. 8. Johnson, Kenneth Logen, He B. .
Dill, T. M. McDade, L. Levin, D. P. Sullivan, R. A. Guerin,

A. Dickstein, W. P. Ellwood, V. E. Criss, W. J. Devereaux, -

Jo ¥. Durkin, Jr., W. A. Murpby, Je L. Madela, - = S

Svecial Agent A, Dickstein and the writer took
up a surveillance in the vicinity of the alley in the rear of
631 St. Clair Street, from which Bert and Ted Angus operate
their taxicabs. They were joined later by Special Agent V. E,
Criss. Agents H. B, Dill and D. P. Sullivan made a survelllance
in the neighborhood of 2020 Monroe Street. The car of Bert
Angus was not noted in this vicinity and thereafter Agents Dill
and Sullivan contacted those agents who were maintaining the

surveillance at 631 St. Clair Street, and were advised that both

Ted and Bert Angus were then using their own automobiles in
transporting passengers to the gambling places outside of ths -
city 1.tmite.

‘ Special Agents Dill Dickstéin and Criss were
assigned to arresting Ted Angus, the arrest to be made at some -

place where attention would nqt be attracted. They followed
Ted Angus from the rear of the Jovial Club toward the city
1imits and effected his arrest in front of an abandoned gas-
oline station., He was immediately teken by these agents to

the office of the United States Attorney at Toledo, where he

was placed under guard. - -

Special Agente Devereaux. Sullivan and the
writer maintained a surveillance at 631 St. Clair Street.

3



7-1 o

After Ted Angus vas delivered to the agents assigned at the United
States Attorney's Office, Agents Dill and Dickstein were assigned

- to patroling the road near the gambling houses on the Dixie High---.

way. They observed Bert Angus' car and thereafter "tailed" it
* Yo 631 St. Clair Street. Upon Bert Angus' arrival there, he was

placed under arrest by Agents Dill, Dickstein, Devereaux, Sullivas

and the writer. He was immediately taken to the United States

Axtorney 8 Orfice. .%J. _ S L .

" £ Thereafter, under the supervision and direction
of Inspector E, J. Connelley, the agents assigned at Toledo,

Ohio, arrested on warrants, Edith Barry, Edward and Clara McGraw

and Frank Greenwald, as will be reported in detail hereinafter.

Upon arriving at the United States Attorney's

Office, all these prisoners were thoroughly searched. A detailed
inventory of their property was made in their presence. On the
morning of May 24, 1937, when these defendants were placed in .
the custody of the United States Marshal, their property was

~ turned over to him in the presence of each of the defendants,
and receipts were obtained from the Marshal., These receipts,
together with the original envelopes in which the property of
the six defendants was contained, are being retained in the files
of the Cleveland Field Division. Detailed logs were maintained

- by the agents interviewing and guarding the prisoners, during the
time they were kept in the United States Attorney's Office, in the
custody of the Bureau. All of the prisoners were fingerprinted
after they were arrested, and coplies of these fingerprints were
forwarded to the Bureau, by air mail, on May 23, 1937. 5

SR Special Agenxs E J. Wynmn and Je S. Johnson were
assigned to the questioning and guarding of subject Ted Angus.

REC " Special Agents Kenneth Logan and John L. Madala
'- wsre assigned to the questioning and guarding of Edith Barry "
.  special Agents H. B. Dill and L, Levin, and -

thereafter T+ M. McDade, were assigned to the qpestioning and

guarding of Frank Peter Greenwald. T L &

v N L B

A v speecial Agents D. P. Sullivan and R. A. Guerin
were assignsd to the questioning and guarding of Bert Angus.

. 'M- S Special Agente A. Dickstein and . P. Ellwood
were assigned to the questioning and guarding of Clara McGraw.

9



were assigned to the questioning and guarding of Edward McGraw.

:

Special Agents Ve E. Criss and We. J. Devereaux

' ’ ‘Special Agents T. F. Durkin, .Tr. and W. A. -
Murphy weTe assizned to the general guarding of all prisoners .
and they were assisted by Wanda Sapanski and Mrs. Louise R. . >

Bond, who were employed as matrons for the two women prisoners.

LR Special Agent E. Je ‘Wy'xm and the writer proceeded
to 524 SOuthard Avenue, Toledo, Ohio, on the night of May 22,
1937, and placed Edith Barry under Federal arrest after the war-
rant issued against her was read to her. With agents' permission,
she placed her two dogs and cat in the Animael Hospital of Dr. Sass
located at 1525 Broadway Avenue, Toledo, Ohio, and thereafter she

* was taken to the United States Attorney's Office in the Federal

Building at Toledo, Ohio., A detailed inventory of her property
was immediately made by Agent Kenneth Logan and the writer, after
which she was fingerprinted and photographed.

Wiss Barry was interviewed by Agent Kenneth I.o"an
and the writer from 11:30 P.M., May 22, 1937, to 3:30 A.ll., May
23, 1937, and from 10:00 A.Jd., May 23, 1937, continuously until
11:30 P.M., May 23, 1937. A detailed log covering the period
during which Miss Barry was in the custody of the Bureau was -
maintained by the agents who guarded and interviewed her,

RN -The rollowing signed statement dated May 25 )
1937, was obtained from Edith Barry, the original of which is hE
being retained in the files of the Cleveland Field Division:

. "Toledo, Ohio

o= "I, Edith Berry, ao hereby ma}{e‘"the rollowing

; s:lgned statement to John L., Madala and Kenneth Logan, whom I -

know to be Special Agents of the Federal Bureau of Investiga-
tion, U. S. Department of Justice. No threats or promises
have been made to me, and I am making this statement volunts.r-
11y and of my own free Iill. //, R L .fm 5'

*] am 48 years of age and was born at Pt. Huron,
Michigan, I have been & widow since 1918, and have been &
resident of Toledo, Ohio, all of my life. Since 1922 or 1923,
I have been residing at 524 Southard Ave., Toledo, Ohio. Also
since that time, I have been operating a house of prostitution
at the above address. In conjunction with this operation, I

10
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have so0ld liguor and beer to my custiomers,

"Up to two years ago, I had entertainers living
at my place of business off and on. These girls would f£ill
dates in the form of prostitution with the men who would fre-
quent the place. They also would fill dates with men, upon
request, at the various hotels in the City of Toledo. In addi-
tion to those girls which lived at my place, I would also call

- ,certain teall girls' in toun and aend them out on dates. R o

s "I have been ehown a photograph of a man whom I :
was told is William J, Harrison. I identify this picture as a
man who frequented my house of prostitution during the year of
1934, and who was known to me as Willie. I was made to under-
stand that he was a golf imstructor, and that he was from St.

Louis, Mo, I do not recall at this time, who referred him to

oy place. '

Moo . "I haye been shown & photograph of a man whom I
was told is Chas. J.Fitzgerald. I identify this picture as a.
man who frequented my place of business on several occasions . '
during the summer of 1934, and who was known to me as Charlie.
I never knew in what business he was engaged, nor do I know
what he did or where he lived in Toledo. I recall that he was
an elderly man, and that he had to walk with the aid of a cane.

-~we e . - "I have been shown a photograph of a man whom I

was told is James J. Wilson. I identify this picture as a man

who frequented my place of business on few occasions during the
sumner of 1934, and who was known to me as Jimmy. I was made to
understand that he chauffeured for his uncle, who was supposed
to be a doctor. I did not know where this man was from, nor’
what he was doing in Toledo during the time he visited my place
of business,

"I have been shown a photogmph of a man whom I

" was told‘:ls Dr. Joseph P. Moran. I identify this picture as a

man who frequented my place of business on & few occasions dur-
ing the spring of 1934, and who was known to me as Doc. "I was -
led to believe that he was a physician from Illinois, and that
he was an uncle to the man known to me as Jimmy, and whom I -
have identified as Jemes J. Wilson. I recall that he would
drink considerably, and would generally be drunk when he came

' to ny place._

o *I hévé been shown a photograph“of a man whom
I was told is Fred Barker. I identify this picture as a man
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who frequented my place of business on at least two occasions
during the spring of 1934, and who was known to me as Freddie.
On the occasions that he came to my place, he stayed overnight
both times with one of the girls., I did not know where he was.
from, nor what he did for a 1iving. ’ - "

N : "I have been shown a photOgraph of a man whom I
was told is Arthur 'Doc' Barker. I identify this photograph as
~a man who frequented my house of prostitution on one occasion -
in the surmer of 1934. I recall that he was in the company of a
group of men that came there on this particular occasion. I dia

not know any'ching about this man. : S .

"I have been ehown a photograph of a man whom I
was told is Harry Campbell. I identify this photograph as a man
who frequented and stayed at my house on several occasions during
1934, 1935, and 1936, I only knew him as 'Buck.' I understood
that he worked in the oil fields in the wesf. R

‘ , *I have been showm a photograph of a man whom I
was told is Alvin Karpis. I identify this picture as a man who
frequented and stayed at my house on several occasions during
1934 ‘and 1935. I only Xnew him as 'SOnny I understood that
he was a gambler from Chicago.

. "I have been shown a photograph of a man whom I
" was told is Fred Hunter. I identify this picture as a man who
frequented and stayed at my house overnight on several occasions
in 1935, I knew him as Fred Hunter, and understood that he was
a gambler from Cleveland Ohio, and the east. ‘}
# R - "I have been shown a photograph of a man whom I
was told is Sam Coker. I identify this picture as a man known
to me as Tommy. He frequented my place of business on several
 occasions during the latter part of 1935, and-early part of
1936. I understood that he was par‘b Indian and worked in the
oil field! out west. S B LT L

*I have been shown a photograph of a man whoxn
I was told is John Brock. I em unadle to identify this man, _
I also have been shown photographs of Volney Devis, Wm. Weaver,

/" Russell Gibsom, Oliver A, Berg, and Milton Lett, all of whom I

am unable to identify as patrons of my place.

" ®I have known Joe Roscoe of Toledo, Ohio, for the
past 15 years. He has frequented my plece of business on sev-
eral occasions over this period.

12
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"I am acquainted with both Bert and Ted Angus

in a casusl way. During the prohibition era they operated the
Blue Light Cafe in Toledo on the order of a bootlezging place.
I freguented this place of theirs on few occasions, and during
‘the time they owned and operated the Casino Club, I also went
there on one occasion, Neither or,t_he'Angus brotheré. were -
ever inmy house.' s o : ERREE

o "I have known Frank Greenwald for many yeere.
He 1s owner of the Private Cab Service Co. in Toledo, and I
use his cabs in transacting my personal business around town, a

- and for nw own personal use.

- *I have been shown a photograph of a man whom I
was told is Benson Groves., I identify this man as a person
knovn to me as Ben., I have knovn Ben for approximately 15
years., He and Joe Roscoe are friendly, end I saw them together
on one occasion, but not at nv place. This was marw years agoe

Y "I have beei shovn @ photogranh of & man whom I
was told is John 'Sharkey™MAorman. I identify this man as a
person known to me as Sharley. I recall meeting this man in
Cleveland on a party many years ago. I also recall that he
visited my place on one occasion. - e e e e e s e

"Hereafter, I will refer to each of the foregoing
individuals, whom I have identified, by their correct names:

"During the past three ears, there have been
employed by as entertainers: . Mariel.Butler, also known as
'Peaches, ' Luj{larea, and Wrtle?}’rice, .also known as Maxine.
Walter;Wolinsky worked for me a houseman; hargaret Arnold as .
night mhid; and a colored girl named Mary, as day mkid, off and
ODe )

. "The first time that I recall I saw Willie
Harrison at my place of business was sometifi’ in the middle of
summer of-1934, As I recall, he came there on this occasion
by himself. He told me that his .name was Willle, and that he
was a golf instructor from St. Iouis. I recall that he stayed
over night on this visit, and believe he went to bed with the

, girl named Lues I do not reeall at this time who referred Willie

‘1

.. to my place, ,/ : , ; [

. "Sometime later Willie Harrison again visited
my place, and on this occasion he was accompanied by an elderly

13
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gentleman whom I have identified as Chas., J, Fitzgerald, I
recall that Fitzgerald hed a lame leg, and wealked with the aid

of a cane. It is probeble that Fitzgerald remsined overnight
with the entertainer, 'Peaches,' on this occasion, as I know

" that he had dates with her on other occasione when he would be ,

there ..

Ty
M PN

"On a subsequent occasion when Fitzgerald cam
to my place, ‘he was accompanied by Alvin Karpis whom I knew as
Sonny., A third man, who probably was Fred Barker, was likewise

in the party. I recall that Karpis was extremely tired on this

occasion and stayed overnight, but he did not have a girl.

- Fitzgerald and possibly Fred Barker also remained overnight,

“maid found that same day in the bed which Karpis had occupied. .

giving it to Willle Barrison to give to him,

I recall that Fitzgerald introduced Karpis to me as his son,

and did refer to him as 'Sonny.' Thereafter, I always called
Karpis by the name of Sonny. I recall that o0ld man Fitzgerald
lost $40,00 in the house on this occasion, which money the day

I retyrned this money to Fitzgerald immediately afterwards,

A A
£ .
'-.

"A:rou.nd this period Doctor J’oseph P. loran and

Jinmy 1lsoxi availed themselves of the entertainers in my

house. Dr. Moran would always use vulgar language in the
presence of me and the other girls, and for this reeson did
not like to have him around.

o e et e on - [ PR — i e e e

¥

K "I recall that on one occasion I ‘accompanied

o Dr. Moran to the Casino Club, I do0 not remember at this time

whether Greenwald drove us there. . I recall that Dr. Moran . o~

was very insistent on taking Lu there, and I merely went along
to see that no harm would come to her, as she was very drunk

_-on this occasion. I also recall that thie particular occasion -
was the re-opening of the Casino Club. To the best of my

recollection, I did not 8ee any or boys whon I have heretorore

Aidentiried out there. e ST A',z'@'.‘

-

"Also around thte period Fitzgerald brought

" Harry Campbell to my place of budiness, I do not recall

whether a third men was with them. I don't remember whether

they both stayed overnight on this occasion. Cempbell may have -

come there shortly thereafter, but I do not recall the particu-

~ lar occasioms .. ,/, S A S

. "I definitely recall that on one occasion around
this period, Willie Harrison brought a group of five or six men

;,:,'14'
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to my houses Out of this group I definitely recall Doc Barker,
Jimmy Wilson and Willie Harrison. I also recall that a tall
slender man was in the party, but did not hear anyone call his
name, as I did not spend much time in the room that they were
in, I am unable to identify the photograph of Russell Gibson

"'as being the tall slender man I have mentioned. There were ons “- * - -

or two other men in the same party whom I had never seen before

- or subsequent thereto and ror this Teason I am likewise unabla
.»,_.to 1dentiﬁ them. T :

20 9g§i¢-

.7 WAt no time while these boys were rrequenting my
place or busineas during the summer of 1934 did I observe any
bandages on their hands or face. At no time did I question :
these boys as to who they were, or where they were from, or what
they did for a living. I do not meke this a habit in the con=
duct of my place of business. These boys purchased beer and
whiskey from me, and everyone except Alvin Karpis availed them-
selves or the entertainers who were working for me.

. "I also wish to state that I at no time ever saw -
any rirearms exhibited on their person, or 40 I recall any of

“the girls telling me that they had seen firearms on any of these

men.

"Up to this time I had not read anything in the -
newspapers concerning the kidnaping of Ifr. Bremer of St. Paul,
altho I had the Toledo Blade newspaper daily delivered to my

home. At all times when I read the newspepers, I merely glance
at the headlines, read the editoriels and comic strips,

"'~ .  "The next time that I saw any of the men that I

have heretofore mentioned vas sometime in the later part of

January 1935, when the men I have identified as Karpis and .
Campbell came to my home sometime in the evening. I recall that
I let these men in on this occasion, and I do not recall what
was said by either of them. I remember that one of them carried
a small bag, which might have been a brief omfe or a men's over-
night bags Karpis and Campbell drank excessively that night,
after which they went to bed, Campbell going with Lou Merea and
Karpis went to bed by himself, ThHese boys remained at my house
four days at this time., During this period Karpis never engaged

‘the services of an entertainer and I recall that Campbell had

the services of Lon. I don't remember whether Karpis or Campbell

left my house at any time during the four days they resided at
my house., They ate all their meals in the house., I recall that

I went down town and purchased two shirts, proba'bly one for each -

15
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Karpis and Campbell. While these men were staying there, they
would purchase drinks, play cards, discuss books, discuss moving
pictures, and generally had a good time while they were there.

TS e toaes ‘*I do not recall reading in the newspapers around
en T this time of the raid made by Pederal Agents at Oklawaha, Florida,
T e during which Fred Barker and his mother were killed, nor do I :
L {7, recall reading in the newspapers of the escape of Karpis end -
f- . Campbell at Atlentic City, altho this time I still had the Toledo
T Blade delivered to my home. I was not 1n the habit of reading ’
about any type of crime, . ,

: "I might say that it ie not unusual for men to
stay at’ nw house for a continuous period of time, nor is it
unusual for me to purchase clothes for men in order that they
mizht appear respectable when they report at home or at their
office after having stayed at my house for a period of time.

oo ' A I do not recall 1n what manner Karpis and -
Campbell left on this occasion, nor do I recall if they had an
automobile in their possession at this time. I emphatically '
state that neither Sharkey Gorman or Joe Roscoe visited these
boys during the four days they were at my house. About two or
three weeks later Karpis and Campbell egain came to my home. -
I recall they had an automobile this time, They remained at
the house, as I recell, for two days, during which time Campbell
again purchased the services of ILou and Karpis hed no girl. They
ate their meals at my house during their stay. I do not recall -
that they had any visitors during their visit on this occasion.
They did not indicate where they had come from, nor did they ad-
vise me at the time of their departure, where they were going.
I recall they had one bag between them on this visit. )

"Karpis again came to nw residence sometime later
and on this occasion, he was again accompanied by Campbell, I
: o . was not at home when they arrived and later,that night I heard
= 4 that they had wrecked their automobils on their way to Toledo,"
’ Ohio., If lLou purchased an automobils at this time I do not
know anything about it. As I recall Karpis and Campbell stayed
e but a short time, possibly one or two days during which time .
ST they had no visitors. I noted that on this visit Harry Campbell
{ would frequently leave the house in the company of Lou and it is
s -, my understanding they would go riding. ‘' Both Karpis and Campbell
again would eat their meals and have their drinks at my houses”
I do not recall the.t these boys were visited on this occasion,

“ae iy et e C e —
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by e man known as John Brock. The next time that I saw Karpis
at my house, this being prior to Easter of 1935, he came there
T accompanied by a man whom I have identified as Fred Hunter. I
: recall that this man stuttered in his speech. ' I was made to
understand that Hunter was a gambler from Cleveland or Youngstown, -
. Ohio, end I noticed that he always carried a pair of dice in his
" pocket, I recall that Hunter stayed overnight on this occasion
and on the following day:he and Karpis, who likewise stayed over-
night left together. . e P o
S v . "About this time, I was gradually becoming sus-
: picious of Karpis and Campbell for no particular reason. Also-
at this time Campbell and Lou Marea were very much enamoured -
with each other and Lou talked to me about marrying Campbell.
However, she was not divorced from her husband, but was planning
on obtaining a divorce from said husband. I told her that I
‘would not permit her to stay at my house while she was trying
to get a divorce, explaining to her that it would be practically
impossible for her to obtain a divorce while living at a house
of prostitution. As stated above » I was beginning to get sus-
picious of Karpis and Campbell and for this reason I advised Lou
against this marriage, telling her that it was not the right
thing to do as she knew nothing about his character. Nevertheless,
Lou subsequently obtained her divorce in Toledo, Ohio, but she
did not marry Campbell for the reason that when she obtained her
- divorce, Campbell was no longer frequenting my place. I heard
shortly thereafter from someone, whom I do not now recall, that
he married a waitress and was 0perating a road house on Dixie
- Highway. \‘ ; " . S
I:: . N ; : ¢ t ’
- . "I recall that during the time she was applying
for her divorce, she went to Detroit, Michigan, where she - L
worked in a house of prostitution. I recall that while she
was working in Detroit et this time, I had lunch with her at
: one of the hotels there. It was on this octdsion that she . -
'~ ghowed me. & clipping of a girl, which ¢lipping she said she o
. found on the floor of my house. I had not seen this clipping
prior to this time. I recall this picture was the alleged girl
_friend of Harry Campbell and there was something on the back of
~ this clipping regarding the activities of the Barker-Karpis .-
. gange. At that time, I had already known that the man I knew as -
" Buck’ was identical with Harry Campbell I recall that I men- i
tioned to her after the luncheon that she could then see why .

I aidn't went her to marry Bucl:. _

cerdeam e vt - e -
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"It must have been sometime prior to the above
occasion that I definitely learned the true identity of Buck and
Sonny. I had purchased Courtney Riley Cooper's book, 'Ten
Thousand Public Enemies,' and in reading the same I came across
a photograph of Alvin Karpis. I recognized this photogreph as

the man I have hereinbefore called Sonny. In further reading -~ 7~

this book, I recall that it related the activities of the Barker-i‘
Karpis gang from the time of the Bremer kidnaping, and prior .
thereto, to the time Karpis and Campbell had escaped from the

police at Atlantic City, New Jersey. I recall that there did . -

not appear a photograph of Harry Campbell in this book, but from
reading the same and considering what had transpired at my house
prior to the reading of this book, I concluded that the man I

© knew as Buck must have been identical with Harry Campbell, -

"] definitely recall Easter Sunday of 1935 and
also recall that Karpis came to my house either by himself or
in the company of Fred Hunter on the evening before. If Hunter
did accompany Karpis on this occasion he stayed overnight, but

‘I am not certain if Hunter was there, but I am sure that Karpis '

was there on Easter Sunday. On this occasion I let it be known
to Karpis that I definitely knew who he was and that it was my
wish that he and his friends would not come to my place anymore
because I did want to jeopardize myself and means of livelihood.
I do not recall what his reaction to my request was. Nowas I
think back Hunter must have been with Karpis on this visit as I
recall that Kar;pis and Hunter left my house together the morning
after Easter, S e e e o e

*I recall that sometime prior to Easter, Peaches

_ Butler who was then living and working at my place, slipped on

the ice and broke her arm. I now recall that she broke her arm
sometime during the month of Jenuary when Karpis and Campbell
first began their series of visits to my place in 1935. I recall
that Peaches continued to work for me after her accident and to
my recollection she left Toledo, Ohio, soon after her arm was
well healed..v S T e :

A

il

1 "About two weeks after Peaches broke her arm or

‘wrist Maxine, whose correct name” is Myrtle Price, ceme from -

Pitteburg to work in my house. I recall that Hunter possibly
had dates with Maxine. I recgll that HMexine left nw place
shortly after Peaches 1ert. ,f _ .

~

"To the ‘best or my recollection Barry Campbell
came to my house during the time that Lou was working in

18
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Detroit, this being after Easter of 1935, and gave me fifty
dollars which he requested that I give to Lou to pay for her
divorce. He came by himself on this occasion, but did not
- stay overnight, It was either this time or sometime previous
© that I let Campbell know that I was aware of his true identity. .
© I recall that I likewise told him on this particular occasion =~
- that I preferred that they go elsewhere to seek recreation. I
. do not remember what his reaction was, © 5 N \3 R
s oo % § - EER
‘ b § reoall that sometime after Campbell had given
me the fifty dollars mentioned above, Lou came to my house
immediately after she obtained her divorce and said that she was
supposed to meet Campbell at my place on this date, she indicated
that they had previously arranged they would meet at my place the
day after she obtained her divorece, I recall that I told her not
to 'bank' on his being there as I had previously told them that
I did not want them at my house. It is my recollection that I
had given her the fifty dollars at some time previous to thie
vm:lt. A N . : . . .

e : - S o - . -
IS : . 1 : v b

f - "As I recall Karpis came to my house sOmetime the

sane night that Lou came to my house as above mentioned. Karpis

~ and Lou were drinking beer together that night and during the -
evening Karpis either telephoned Harry Campbell to come to my - . . -

place or he went after him and brought him to my place, at any

event he visited lou and Karpis at my house that evening. I

recall that Campbell did not remain at the house very long,

but I believe that Karpis stayed all night. I don't recall if

Karpis remained at my place more than one night on this visit

or not.. N oy

.

-‘ } e

"Sometime after Iou obtained her divorce, she 5
resumed working at my place and shortly thereafter she and I b
spent a week or ten days at the Breakers Hotel, Cedar Point,
Ohio. Sometime after Lou and I returne oyr vacation, I
wrote a letter

elieve that he responded to my letter -
by mail or by telephone stating that he expected to make a . |
trip to Cleveland, Ohio, in the near future and he would stop
by to see me when he made this trip. Around this period of
time I made a tri d visited with

19 .
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hOme in Toledo, Ohio,
he told me that he was on
not. inform me the purpose of his visit to Cleveland.
househs

¥hile he

ook Lou and I for e drive affer
walch we had dinner in a restaurant.

Y

e e = >
month of October 1935, I came home one evening around 8:00 Pl . >

and observed Fred Hunter and enother man whom I em unable to
identify eating in the kitchen. Lou had prepared their meal
for them. Karpis was upstairs, After Hunter and his companion
had finished their meal

) Karpis remeined overnight
and apparently lelt the next m°??1i.!1s‘:tf§_ I did not see him during

that ; day.

"During the last week in October 1935, Karpis came
to ny house and I recall thet I let him in., At thet time I was
in the dining room with some guests, After I let Karpis in he
went upstairs and occupied the front right bedroom. My guests
left at 3:00 A.M. that morning after which I went upstairs and
saw Karpis and Fred Hunter in separate bedrooms; neither of them
were with girls at that time, I do not knoy mhat time Fred
Hunter came to the house that night as I was busy with my guests
and apparently the night maid ushered him in.--When I saw them .
at 3:00 A, that morning, either-Hunter or Karpis told me to
set the alarm clock for them at 7:00 A.M. that morning. I was
‘not up and about the house when Karpis and Hunter left that
morning and this was the last ti.me that I saw either Karpis or
Huntere-- . / - ,,{ S . -

, o "Around this period e man whom I have ident ified
as Sam Coker came to0 my house and I met this man as 'Tommy. *

- . | "
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He t0ld me that he was living at the Lorraine Eotel here in
Toledo. He also told me that he owvmed an oil well out west.
He looked to me like he was part Indien. He did not indicate
~ to me on this occasion that he was acquainted with Buck and
NP Sonny. Thereafter. I understood from Coker that he had _been
FR i1 ina hoepital. A : .

s W . 'Sometime after he apparently left the hospital‘

Voo he again came t0 my place alone several times and on ome of - :

i these occasions when he had too much to drink he told me that
he was acquainted with Buck and Sonny, referring to Campbell
and Khrpis, but was not connected with them. L

: "I definitely recall one occasion in the spring ‘

_ of 1936 that Sam Coker and Harry Cempbell came to my house. I
was not at home when they came and therefore can not state if
they came together or singly. I am certain that Campbell did
not stay overnight on this occasion and am unable to recall if
Coker remained overnight.

l.
s

. 'r,'

- b 8 have reed this statement, consisting of A4
pages written in long hand, and have signed my name to each

noted in my own handwriting. - - S

"T have been informed that this statement can
be used against e in the event I am prosecuted.

"I certify that the above is true to the best

~ of my knowledge and recollection. _ i .
\ " SR . B . _ =
I oo ; (8) Edith Barry .

" Witnessess-’ B TR A o

.

John L, Madala, Special Agent, ‘ _
Federal Bureeu of Investigation.. T e

‘Kenneth Logan, Special Agent, - 'ﬂst_i; f*f+4%?ﬁ- ' },f;]
’ F.B Io, UeSe Dept. of Justice.” B Y “.' : " Y

' In addition %o the foregoing etatement, Edith
Barry advised that her correct name is Mrs., Edith Brobst and
! that her deceased husband was an infantry man. She advised .

< ‘that she has not used the name of Edith Brobst for the past

fifteen yeara for obvious reasons, and that only a few people

Ciiece 5L B e e e ..,,,,;n,"..-_;.':*; S ot L Rt W PPN
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know her by that name. She made the request that her correct
name be not made public kmowledge.

. Miss Barry was very difficult to interview in

tion of her that she would plead guilty in this cass and that
she did not care to involve anyone else in the matter. In con- =
sidering this asserftion, it can be readily seen from a perusal -
of her statement that she only provided information which tended -
to involve herself. She repeatedly stated that she had already
fully made up her mind that she would plead guilty in this case
and in this connection advised that she indicated this to~
Inspector B, J. Connelley when he last interviewed her. She ad-
vised that she will never consent to be a witness in the trial of
this case and that her action in intending to plead guilty is
primarily to avoid embarrassment which certainly would come to
her should she &o to trial. o
SN N TR AT
: } Certain phases of the previous interviews had with
Edith Barry by Inspector E. J. Connelley were discussed with her
but she refused to repeat the same, stating that whatever she :
had heretofore told Mr, Connelley was highly confidential between
them. In view of this, she was not pressed vigorously for a _
reiteration of this information.

On one occasion, agents asked Miss Barry whether
Dr. Joseph P. Moran owed her some money at the time he dis- .. .. . _.
appeared from Toledo in the spring of 1934, and she stated "Now,
why is that necessary?" When she was told that information had
come to the Bureau that she had subsequently attempted to collect
this money from Ted Angus, she advised that she never in all her ;
life went to a third person to collect a bill, and that generally o
many persons have owed her money which was never paid to her. T

Miss Barry was interviewed at great length con-

cerning her knowledge of the association of Joe Roscoe, Tony . .
" - Amersbach,~-John Brock, John F. "Sharkey" Gorman, Benson Groves, . ~

Ted and Bert Angus, Frank Greenwald and Edward and Clera McGraw, .

with Karpis and Campbell, during 1934, 1935 and 1936, but she

persistently denied that she had any knowledge of such an asso-

cietion. In this connection, she reiterated that she does not

intend to involve anybody else in this casé and made it plain

"to agents that it would be useless to attempt to elicit informa-

“tion from her in this regard. Miss Barry admitted knowing

Benson Groves for the past rifteen years and advised that ehe

22
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last saw him et her house of prostitution in the spring of 1936,
She admitted knowing James "Tip" 0'Neil of the Harvard Club in
Cleveland, and indicated that O'Neil and Benson Groves were good
e friends., She refused to furnish any inforration which might dis-
T T LT close the present whereabouts of Benson Groves., Miss Barry denied
‘ R being acquainted with Tony Amersbach, James "Shimmy" Patton and
T Art Hobebrand, stating that to her knowledge, they were never in
% . her place of business, She likewise denied that she ever rre-
A quented the Harvard Club in Cleveland Ohio. R SR

'l‘he original notes of Special Agent Kenneth ngan,
which were made during the interrogation of Edith Barry are being
retained in the files of the CJ.eveland Field Division. :

Special Agents W, J., Devereaux, V, E. Criss and
A, Dickstein proceeded to 2011} Adams Street, Toledo, Ohio, on
the night of May 22, 1937, and there found Edward McGraw at home
alone. Upon inquiring as to the whereabouts of his wife, Edward
McGraw stated that she was employed as a cook at the Plaza Hotel
in Toledo, Ohio; that he was expecting her home any moment,
'Agents arrived at the residence of McGraw at 9:00 P.M. and about
9:15 P.M., Clara McGraw came home, The agents advised her that
she was under arrest, and when they attempted to read the warrant
to her, she remarked "Never mind, I believe you."

Subsequently Edward and Clara leGraw were placed
under arrest and they both accompanied the agents to the United .
States Attorney's Office, Room 212 Federal Building, Toledo,
Ohio, voluntarily and without force. Upon arrival at the office
- ' of the United States Attorney, Agents W. P. Ellwood and A. Dick-
v |  stein prepared a list of the personeal property of Clara llcGraw,
’ '~ after which she was fingerprinted and photogranhed. .

During the course of the interview had with Clara
McGraw, a complete and detailed log was maintained of her activ-
ities, as well as her specific requests madé Guring such inter-
- view. This log is being retained in the filee-ef the Cleveland
Field Division. S : 4 ,

The following signed etatement dated Kay 24,
B ; 1937, was obtained from Clara McGraw, the original of which is
£ being retained in the rilee of the Cleveland Field Division:

93 ST e
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"U. S. Attorney's Office
Federal Building
Toledo, Ohio

. ) May 24, 1937

- S DL we e - -
. - . AR . e . O e R
T . Lo T A - - . S _- TN T Tt e e e

: "I, Clara McGraw, furnish the following signed
statement to Special Agent A. Dickstein of the Federal Bureau of .
Investigation, U, S. Department of Justice, of my own free will,
without force or any threats being made to me., T have been ad- -
vised that I need not make any statements, but such statements

as I do make may be used against me in a court ot law. :

*T am 42 years of age, born 1n the City ot Toledo, »
Ohio, end married to Edward McGraw for the past 18 years. I now
reside at 20111 Adams Street, Toledo, for the past four years.

. .. "Photographs of members of the Barker-Karpis gang
. , were shoyn to me and upon carefully reviewing them, I could not -
; identify any of these photographs bearing the likenesses of per- i
sons I had previously seen. However, I do identify the photograph ’
of Herry Campbell, whom I have known under the name of Bob Miller
and Bob Brown, and the photograph of Sam Goker whom I have known
under the name of Tormy Pratt. - e ..

"On or about May 1, 1935, Harry Campbell, alias

Bob Miller, came to my home at 2011} Adams Street, Toledo, and
the time he appeared, my husband Ed McGraw was at home. Campbell - -
exhibited to my husband our business card bearing the word
'ROOMS, ' address of 2011} Adams Street, Toledo, telephone Adams
o 5780; that Campbell stated to my husband that he was recommended
. - by a friend, but Campbell never told my husband the name of the

) friend that sent him, Campbell introduced himself to us as Bob

Miller, a road contractor.

o : "On or about May 9, 1935, I jptroduced Gertrude

S Xfilleter to Campbell as Bob Brown, and then asked Gertrude to

! eturn the following Saturday, May 11, 1935,-at--which time .she -
would find Campbell at her home.-- I introduced Campbell as my _
cousin to Gertrude 3illeter. I mentioned that Campbell was my

T cousin because I had hoped in doing so, I would be in a better
position to induce Campbell and Gertrude Billeter to remain at
my homé, and in this way I was able to rent my rooms. While
Gertrude was living at my home she was quite intimate with
Campbell and after remaining at oy rooming house for two woeks,

e SO e
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Gertrude insisted upon being married, and arrangements were made
whereby Campbell and Gertrude Billeter were married at Bowling
Green, Ohio, I have also introduced Campbell under the name of
Bob Miller as my cousin to numerous persons at taverns around

Toledo, Ohio. I believe it was my husband Ed McGraw who arranged .

the marriage for Campbell and Gertrude at Bowling Green, Ohio,
80 that they would not have to wait the five deys under Ohio law

" to become married., I admit that Harry Campbell and Sam Coker had-

spent considerable time at my home at 2011} Adams Street, but at
no time did I know of their true identity. I have given Campbell
the name of Bob Browmn, because I have always made it a practice
not to call persons by their true neame whenever they roomed at my

_ house., Therefore, I always addressed Bob Miller as Bob Brown. I

have used the name of Brown for numerous guests stopping at my
rooming house, inasmuch as I do not wish to ask them their busi-
ness, S ’ : .

"Harry Cempbell -~ I have been shown his photogreph

e

which T have identified as Bob Miller, and whom I have also called

by name of Bob Brown, . From May 1, 1935 to May 7, 1936, he had
visited our rooming house at 2011} Adams Street, Toledo, Ohio,
and also lived at my house about four months during the period of
one years . . . . R ' : '

L mers wed W A e e we T . M. e

»Sam Coker - I identify this photozraph shovm to
me of this individual who was kmown to me as Tormy Pratt, and

~ who had lived at my house for a period of five months, It was

about the month of September 1935, when Campbell and Gertrude "
Billeter brought Coker to my house and about December 1935,
Coker moved in as a roomer. Campbell and Coker were gquite
chumy. Y . ; v 3 A :

i

{ . } o - i : v i -
" *Alvin Karpis - I have been shown the photograph
of this individual, but I do not ever remember seeing this person
at my house, furthermore, this individual was never in my house,
and the photograph shown to me does not appear familiar. I have
never seen this man, and above all he was never at my house at -
2011 Adams Street, Toledo, Ohio. Agent Dickstein had mentioned
to ms the fact that investigation-revealed that on May 15;
October B, November 5, November 7, December 25, 1935 and Japuary
16, 1936, Alvin Karpis had visited my home, and I absolutely deny
this to be the truth and that I have never seen this man. I have
known or heard’ the name of 'Sonny' mentioned at my home. - :

T -

[

#John Brock — I have been shown the photograph of

“¢his individual dut I fail to identify him as any person bearing

25
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the likeness of one who had visited my home.
et "Fred Hunter - From a photograph shown to me, I
LT : failed to recognize this individual as one who had ever been at

i

v . ~ e

v "Milton Lett = I do not 1den£:1fy this pérson S
. from his photograph which was shown to me, @s enyone who had.
ever visited me at my home 2011} Adens Street, Toledo, Ohio,

. "Benson Groves - I have never ééen this individual
from a photograph shown to me, nor has anyone bearing the likeness
of this person ever visited my homee -~ . . -~ -~ = :

YA

"About the latter part of June 1935, Campbell and
Gertrude left in a trailer which Campbell purchased and they both
_ returned to my rooming house about the latter part of August 1935;
that they remained up until November 1935 at which time they moved
into their own apartment at 2132} Monroe Street, Toledo, Ohio. -
, L "About September 1935, Campbell brought Sam Coker, .
known to me then as Tommy Pratt, to my house on Adams Street,
and remained overnight. Thereafter in December 1935, Sam Coker
moved into my apartment and during this month Campbell and /
e L Gertrude called for me in their Ford Car and drove me to their
" apartment for the purpose of showing it to me. Coker lived at
my house from December 1935 until the first week of May 1936, at
 which time Coker was arrested at his girl's house on Arcadia .
' Street, Toledo, Obios -, .
* ,’ *] have been advised i:y Agent Dickstein that in
October 10, October 14 and November 5, 1935, Milton Lett had .
visited my home to see Harry Campbell. I have been shown a
photograph of this individual, but fail to identify him as any-
‘one who had visited Campbell. o
~ 0" wjnile Cempbell and Gertrude Billeter, as husband
: end wife lived at 21324 Monwoe Street, Tolédo, my lusband and
myself had associated with them at Goulet's Grill, Gramada
B ¥y Gardens, and numerous other Taverns at Toledo, Ohio. I have
. 7 introduced Campbell, known to me as 3ob Miller, as a cousin of
mine, . . .7 - Co =
U ®I have known Joe Roscoe for four years, since /
1933, et which time he paid us a visit at our rooming house /
2011} Adams Street, Toledo, and remeined only fifteen minutes /

and Roscoe, my husband, and myself each drank two bottles of

26
('.'s




7-1

beer. This was the first and only time that Roscoe was ever at
our home. I have never seen Joe Roscoe and Harry Campbell
together and I believe they have never met each other. Although
- - Roscoe stated he would again visit, however, I never seen him
S since his first visit. L :
R "During the time that Harry Campbell was at my
B te ,home, he had but one associate and visitor, and this person was
~ Sam Coker, knovm to me as Tormy Pratt; that the photographs ex-
hibited to me of the members of the Barker Karpis gang do not .
resemble any persons, Or bearing the likeness of anyone who had
been at my home, or that anyone had visited Campbell. o

"Frank Greenmld of the _p_rivate Ceb Company, was
called upon the phone a majority of times for the purpose of :
making calls; that Greenwald had driven Ben Kneisel, the automo-

 bile salesman, on several occasions; that Greenwald had visited
my rooming house on numerous occasions to pick up a fare. ’

. "Kenneth I-‘rancis, a driver for the Private Cab
Company had visited my home on numerous occasions when calling
to pick up a fare., I do not remember Bill Wirick or Al Abele
vhom I have been told were also drivers for the Private Cab . . .
Company e«

_ “Dr, Calvin F. Jackson, a good friend of nmine
had visited my home and had met Harry Campbell a few times, - --
Carpbell was not very much of a mixer with people, I believe
on two occasions Campbell end Dr, Jackson had a few words
. together. . : v hs :
K3 l.ﬂ - ; : ;‘ - <
’ g "I have read the foregoing statement con:nsting
of three typewritten pages, and the same is true to the best of
my knowledge and recollection. I have initialed each page and

>

signed the third page. L e
o Witnesees: SR e e L
S #77~_ Yernon E. Oriss . .- . . . - L .
E : . A. Dickstein o ool N
' ‘ . Special Agents i : A

"' Federal Bureau Of Investigation A
T U.S. Department of Justice . :
‘wmecomelo o« 1448 Standard Building- Clevelend, Ohio. R

27
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Clera McGraw was vigorously and thoroughly inter-
viewed concerning Alvin Karpis, Milton Lett, John Brock and
Benson Groves, and she persistently denied that these persons
had ever visited her residence at 2011} Adams Street. Irs.
McGraw was very emphatic in her deniala, in which she stated ..~
that she had never seen any persons other than those mentioned
in her statement, visit with Harry Campbell during the time hé

% M ,‘ X % 1 . » ‘\

PR : : DR IR ‘;‘ O

Je

R . It will be noted rrom 1nvestigation thus far :

' conducted by Bureau agents at Toledo, Ohio, that persons kmown ~ -

to the McGraws have seen several members of the Barker-Karpis -
gang at their place while Harry Campbell was a roomer there.

The original notes of Special Agent A. Dickstein
are being retained in the files of the Cleveland Field Division.

At about 9:00 P.M. on May 22, 1937, Frank Peter _
Greenwald was arrested by Special Agents L. Levin eand H. B. Dill, -~

. upon warrant, at his garage, where he operates the Private Cab

- 4'

Service Company, at 520 Cherry Street, Toledo, Ohio. Ee was
immediately brought to the Federal Building in Toledo, Ohio,
where he was kept in the office of the United States Attormey -
until 9:30 A.dl., May 24, 1937, at which time he appeared before =
United States District Judge John lM. Xillits.

- .Upon arriving at the Federal Building immediately _
after the arrest of Greenwald, he was stripped of his clothing
and searched and all valuables belonging to him were listed in
his presence, and the list was signed by him. The valuables P
were then placed in an envelope and sealed by Greenwald person=-
ally. At the time Greenwald was turned over to the United X
States Marshal on the morning of May 24, 1937, his valuables - -

were also turned over to the Marshal and a receipt obtained
therefor. At the time agents arrested Greenwald, he broke
down and cried, stating "I hope the rats that<brought that -
mob in here get a hundred years." When questioned as to whom
he had reference to, he stated that he believed 1t was Bert and -
Ted Angus. It might be well to state at this time that Greenwald
cried throughout the time that he was being held in the United .
States Attorney's Office and questioned with reference to the

Be.rker-xarpis mobe - o . §

) i .
" l

S

' With reference to Greenwald'e peraonal history,
he stated that ‘he was born at Toledo, Ohio, and that his parents ,

e s B )
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end all his relatives had lived in Toledo; that his parents are
deceased, He stated that he married Ida May Freidel in 1912
. and that he has two children by this marriagze. He stated that
~one is named Helen and that she is married to a Donald Ball, who .
now resides in the 500 block on Oak Street in Toledo, Ohio. The .
other one is named Mary Jane, who is seventeen years of age. He
advised that Helen is twenty-three years of age and hae two.
.children. N P ?‘ L
According to Greenwald, about two years ago, he
and his wife started having domestic troubles because of the
son-in-law, Donald Ball, in that his wife condoned Ball's
laziness, but he did not approve of it, and he tried to keep
his daughter rrom living with Ball.

Greenwald further stated that he 1a presently
residing at the Argonne Hotel, where he has been for the past
month; that for about a year prior thereto, he lived with j

" Anneta Smith, who is also known as Anna Pierce; that Anneta *
Smith is now living at the Cordova Hotel and 18 a waitress at-
the Algeo Hotel. He further stated that his wife and daughter,
Mary Jane, at the present time are residing at 463 - 4th Street,
Toledo, Ohio, and that he is their sole support; that he very
seldom visits them at their home, but that liary Jane comes by
the garage to visit him at least once & week and sometimes twice

. - B week. .

S e - e e el e e e yw g T it v eae e s yem e s e

Greenwald was questioned at length and in detail
and he gave the following signed statement, the originel of .
which is being retained in the files of the Cleveland Field
Divisionz ” . » y i . P4

4

- R . L.
. - ~ v

"Toledo, Ohio.

May 25, 1937.
"I, Frank Peter Greenmld, do hereby make the
following signed statement to Special- Agents T}, McDade and
H. Be Dill, of the Federal Bureau of Investigatiom, U. 8. - -
Department of Justice, without any threats or promises having
been made to me and I am fully aware that this statement may
be used Pgainst me., }I am meking this statement of my own free

. will, . . - L _ ..
. . . . :

: *T am forty-rive years of age, married and have i’
two children, Helen, aged twenty-four, and Mary Jane, aged

29
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seventeen. I am engaged in the taxicab business. I own and operate
the Private Cab Service Company and my place of business is located
at five twenty Cherry Street, Toledo, Ohio.

e "I have known Ed McGraw and his brother Steve for
about twenty-five years., Steve McGraw formerly owned a taxicab
‘business in Toledo called the McGraw's Cab end I worked for him
as a driver for about five or six years approximately twelve °; ..
years ago. Steve McGraw went into bankruptcy in either 1922

" or 1923 and John Kelly, Buddy Kennedy and I took over his tele- -
phone number. We purchased our own cabs at that time, The

_ following year Kelly and Kennedy withdrew from the business and

‘I continued to operate solely under the name of the Private Cab
Service Company continuously to this dates -~ =~ .

?I have been shown a photograph of Willie Harrison,
#1829 Hemmond, Ind. 11-16~33 and identify same as a man knovn to
me as little Willie. I have affixed my signature on the photo-
graph of Willie Harrison certifying that I have positively iden-
tified it. I have known Willie Harrison for about four or five
years, usually seeing him at the Casino Club and at Jackie
Kennedy's Place. The Casino Club is owned by Bert and Ted Angus.
I frequently drove Willie in my cadb and I believe he was very
close to both Bert and Ted Angus. The last time I saw Willle - =
was in 1934 at the Casino Club., Willie Eerrison wes also very
friendly with Charlie 'Skipper' Becker who formerly worked at
the Casino Club as a porter and bartender, and I on various
occasions drove them in my cadb to different joints in Toledo.

: . "From a group of photographs I have picked the
picture of Jemes Wilson &nd Joseph P. lioran as two individuals’
knovn to me as Jimmy and Doc. I have placed my signature on
the photogrephs shown to me which certifies that I have made
a positive identification of these pictures. I first met
these two individuals at the Casino Club, possibly in the
spring of 1934. I frequently drove Jimmy ard Doc in my cabd
to.and from the Casino Club where they were almost deily during
the period I knew them. I reéall seeing Jimmy-and Doc talk with
Ted and Bert Angus at the Casind Club on several occasions. On
various occasions I drove the man known to me as Doc to an
apartment house at 1628 Collingwood Avenue, Toledo, where I.
believe he resided. Thig man occasionally kept company with 8
prostitute named Phylliic:-awford who lived at 18093 Adams _
Street, Toledo, Ohio. e Crawford girl spent considerable time
&

at the Casino Club during 1934.
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"The man whom I have identified as Jirmy Wilson
also fregquently rode in my cab., I recall that he likewise was
Tfrequently in the company of Phyllis Crawford. On one occasion,
possidly lMay or June 1934, Jimmy had a wreck in the automobile
he was driving at the time which I believe vas a new 1934 Ford
Coupe, Someone at the Casino Club called me at my office amd =~
I drove Jimmy and Doc from the club to the Red Arrow Garage at
740 Summitt Street, Toledo where they arranged to have the car
repaired, Two or three days later Jimmy told me that he ran .

- his car into a light pole at the corner of Huron and LaGrange

Streets and nearly killed himself and a couple of 'tramps' who
were riding with him, I later learned that he was referring to
Phyllis Crawford and some other girl who apparently were with
him at the time, I vaguely recall him telling me that he got
pinched for this accident. However I do not know what dispos-
ition was made of this case, I have been shovmn a photograph of
Charles J. Fitzgerald and state that it greatly resembles a man
who I saw at the Casino Club on one occasion during 1934, I

" recall that this man walked with a cane and on the occasion in
" question he was very drunk, and with his cane he knocked the ;

top off of two liquor bottles standing on the bar. T never saw
this individual with Jimmy Wilson, Doc Moran, Willie Harrison,
or any of the persons whom I am about to mention,

"From a large group of photo;,réiahs I have piched :
the one identified as Harry Campbell, I first became aware of
his true identity a day or so after he and Alvin Karpis escaped

"from the police at Atlantic City, which I have been informed was-

Jenuary 22, 1935, I recall that at this time these men were
likewise being sought by the govermnment. My first experience
with Campbell was some time in the summer of 1934, probably in

" June, On this occasion I got a call at the Casino Club and the :

man whom I have identified as Campbell hired my cab. He told me
that he had wrecked his car near Bono, Ohio, and asked me to
drive him to Sandusky, Ohio which I did. I might state that I
had previously seen Campbell at the Casino c;ub at least on
three or four occasions and remember that hé’ was rererred to -

.:v.r PR

’ "When we arrived at Sandusky, Campbell, who had

‘been sleeping all the way from Point Place, was awakened by me

for the purpose of finding out where he wanted to go. He .
directed me to drive him to Cedar Point and when I arrived at
the gate at Ceder Point he told me to slow down. I then drove

along at a slow rata tor almost a mile and he told m to stop.

P e e e e
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He then got out of the car and gave me twenty-five dollars for
the trip, and walked out through the weeds in a northerly direc-
tion toward Laeke Erie., I do not know where he went. Campbell's
_ face was very much scratched and he told me that he had been
_~ in an automobile Accident. I did not see Harry Campbell again Pt
_ until the early morning of January 23, 1935, I
Vo . "I distinctly recall that at this time I received ..=-
a telephone call at my office at 520 Cherry Str-et at about 2 AM, -
" The call came from a man known to me as Colle:®.onroe who at that
time worked at the Casino Club. I don't know jiow whether U"o'o'r_gy
jdentified himself over the phone or whether I recognized his
- woice a8 I had frequently talked with him over the phone on o
prior occasions. Cooley told me to meet him at the intersection
of Ash and Surmitt Streets, Toledo, and pick him upe I imme-
diately got dressed and drove to that section in a 1930 model
Cadillac Sedan which I used as a cab at that time. Cooley was
waiting for me at the gasoline service station at the southwest . _.
corner of Ash end Sumitt. As I drove up he climbed into my ‘
cab and told me to drive out Suder Avenue to the Dixie Highway,
that we would pick up two men on the highway with a car, not
explaining who they might be. I observed that Cooley was ex-
tremely nervous and was not his natural self, I did not ask
whether there was anything wrong with him. We drove north on
Suder Avenue to the Dixie Highway and on this road at a point
 approximately four miles north of Erie, Michigan, known'as La
~ Salle, I observed a car parked on the highway with the lights
on., ¥When we peared this automobile Cooley suggested that I
pull ehead of it and stop, which I did, stopping directly in
" front of the other car. I recall seeing two men standing
‘besids the car as we drove past it.: When I came to a stop
after passing it Cooley either got out of the cab or opened .
the right front door, and I don't recall him saying anything to
those fellows. One of the men opensd the right rear door and
threw something on the floor directly in front of the rear seat.
T looked around and saw a machine gun with”d drum or cylinder .
.= attache& to it standing against the rear seat. The two men got ..
into the back seat of the cab apd one of them told me to drive
to the Casino Club, I recall that these men wore dark overcoats -
-~ with their collars turned up and their hats pulled down over
: their eyes., I first thought, after I picked up these two men,
- that they were going to hold me up, and possibly’ take my cabt
away. I however was relieved after they told me to drive them
to the Casino Club. - L . . :

. . -
B A
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"These two men, whom I now know as Alvin Karpis
and Harry Campbell, had nothing to say during the entire trip
- to the Casino Club, neither did Cooley say anythinzg. When we
w:7w . arrived at the Club the two men got out of the car and one of - -
Lo them slipped a bill into my hand, saying 'here.' I later sawé
o 1t was a twenty dollar bill. . Cooley got out of the car with
Sy ", _these individnals and I d4d not observe whether these men - .5
EER entered the Casino Club rromthe front or whether they went j.n
.4 the rear way. e, -

' T e " - I o < ° \r;

"That same night I saw 1n the Toledo newspapers ‘
photographs or Harry Campbell and Alvin Karpis, indicating that
they had abandoned a car at the place where I had previously .
that morning picked up the two men above referred to. At this
time I recognized the photograph of Harry Campbell as the man
I drove to Sandusky, Ohio, in the surmer of 1934, and knew fur-
ther, from reading the paper, that he and Alvin Karpis, undoubtedly,
were the two men I had picked up early that morning. L .

!

SO : "about ‘three or rour nights arter I picked up . .
Karpis and Campbell at La Salle, Michigan, and brought them into
the Casino Club, Edith Barry called me at the Cab company, 520 -
Cherry Street, and told me to get a carton of Chesterfield -
cigarettes and bring them over to her house. It vias about ten
P when she called me, I went out end got the cigarettes and

_carried them over to Edith Barry's house, and Edith met me at
the door when I arrived, She told me to go upstairs., When I
arrived at the head of the stairs Campbell was waiting there to

- ~ meet me, Campbell told me to come on in to the room and have a .

v . drink, I followed him to the right froant bedroom on the second

’ ~ floor and when I entered the room I noticed that Alvin Karpis

was also there. A few minutes later Edith cams in and served us
with some drinks, I do not remember any other persons being in
the room while I was there, or coming to the room while I was

L. there. I stayed in the room about ten minutes and after I had hgd O

2. - _my drinks Campbell paid me for the cigarettes and for the trip, ‘

i and I left Edith Barry's going back down to my garage. I did mot -
report picking up these men at IaSalle, Michigan, and taking them -
to the Casino Club, nor did I report seeing them at Edith Barry s
ST place a few days arte::{ this timel, . . o Ty N RT

[ A

e
LI

ha ! 5 3 .) S i L

£ ‘\ : -j *The pext time I saw cooley Monroe ‘was about two
or three weeks afterwards, at which time he came to my office .
at 520 Cherry Street. He was alone and. be said he hoped that_: oy
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no one would ever find out about the trip from La Salle to Toledo
on January 23, 1935, stating that he surely would get into troudble
if anyone found out about it. I told him I did not want any more
of those kind of passengers as that is a good way of getting
some time in jail or of getting killed. Cooley and I never -
talked about this incident anymore after that time. I never aid . -
, 8ee Alvin Karpis anymore after the time I saw him at Edith Barry’s ‘
. two or three deys after the trip from La Salle. '/
. . # ; - vt
"The next time I saw Harry Campbell was about ﬁve .
or six weeks prior to his arrest on May 7, 1936, A4s I recall -
~this occasion I was called to the McGraw's place at 2011}% Adams
Street, Toledo. I received the call by telephone and I do not
know who called, I answered the phone at the time this call
came in and the party calling did not ask for me personally but
Just asked that a csb be sent to 2011% Adams Street., When I ~
arrived at this address I rang the door bell and a man whom I
~ bave identified from a group of photographs as Sam Coker came .
down and got in to my cab., He t0ld me to drive him to Edith
Barry's place at 524 Southard Street, which I did. When we
arrived at this house he invited me in for a couple of drinks.
It appeared that Edith Barry had previously met this individual
as she referred to him as Tommy. I might state that on my way
to Zdith Barry's place Coker told me that I should not refer to
him as lr. but to call him Tom. We drank at Edith's for about
an hour or so, after which Tommy told me to drive him to Goulet's
Grill on Monroe Street, I have known Goulet for approximately
twenty years. I do not recall any conversation which Edith Barry
. and Tommy might have had. When we arrived at Goulet's place
;  Tommy invited me in for some more drinks and I accepted the invi-
. tation. B . Lo P ! .

e
‘4

I recall:ﬁt.hat Fred boulet and & couble of women
who appeared to be waitresses were in Goulet's place at the
time, Goulet was working on some lattice work within the place

and Tommy was kidding him about being a caffienter. Approximately . .

one hour-after we arrived at Goulet's a man came into the plece
whom I immediately recognized as Harry Campbell. It seems that - .
" Campbell was surprised to see me and I can'{ say that I was glad
to see him. campbell asked me to have a drink with him and after .
drinking about an hour he told me to drive him to Edith Barry's
house. When Campbell first came into Goulet's place on this
occasion Sem Coker left the table where he and I were sitting
and went over to the other side of the saloon where he and
Campbell talked in a low tone for several minutes. I waited

cme Ll
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aprrobsasion of Farry Campbell lil.ll o
After Campbell was caught I was afrald that soms of Xs Priawis’
might think that I had put him on the spot 1nasnuch as I had seen
him shortly before the time of his apprehension. I wish to state
“Sha't #% i« ;;ugq 1 over d1scuss with Ted Angus, Bert Amgus,..
: &r’hg‘m porsén about heving trensy
;. and Cemrbell’ from san. lieﬁimtoi&ecum,, 10 4
3-¥lebe Januaky 23, 1935, Wor 2id I ever &iscuss the Ui

Mnandemhll wi mne qum aia
~'-;n¥m90 %0

twna,n

"With reference to further associatlm I 'ﬁu .
Doc Moran I recall that on the night of the granid opening of
the Casino, or about that time, in May 1934, someons called me
to come to Edith Barry's house at 524 Southard Street. I &o

not know who made the call to me, however, the call was not for
me personally but for anyone of my drivers.
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Edith Barry's house she t0ld me that she wanted me to drive her
and Doc lioran and one of her girls, whom I knew as Lou, out to
the Casino Club on Summit Street, I drove these three individuals
out to the Casino Club but I do not think that I went into the
vumiqes m o~ Clube I'm almost sure that I did not go into the Club but returned
Tt e to my garage. After I had been back to the garage for a few hours
- . I received a call from the Casino Club to come out and get & :
O passenger. Upon arriving at the Casino Club I learned that this -
T ‘passenger was Lou. I took Lou back to Edith Barry's house and
B let her out in front of the house, I then returned to my garage
) and I did not receive a call from the Casino Club to come back
for Edith and Doc HMoran, nor 4id I drive them, or see them any-

: more that night. I do not know how they got back into town. o
EEE While I was driving Lou dack to town I recall vaguely that Lou -
had apparently had some trouble at the Casino Club. She was
also quite drunk. I did not ask her what trouble she had had
because it was evident that she did not care to talk about it.

: : "At ry request, Special Agent H. B Dill read -
the foregoing statement which consists of six typewritten A
pages to me in the presence of Special Agent J. F, Durkin, and =
T swear that the same is true and correct to the best of my =
knowledge and recollection.

e R or . FEPY RIS D

(S) Frank Peter Greenwald
.Yitnesses:

R —_ W e e e 5 e doie 4 miarmm e i e g e el mim e

Je Fo Durkin, Special Agent,
- H. B. Dill, Special Agent, .
" Federal Bureau of Investigation,
,{ U. Se Department of Justice, - ; :
© - - 1448 Standard Building, - R e
Cleveland, Ohio." , :

R It will be noted from previous statements ta.ken
=" - from Greemwald that he stated throughout the entire interviews
. that he never saw Alvin Karpis at.any time except the night
that he received a telephone call from Colin !unro on Jamary
, 1935, at which time, in responmse to Munro's request, he drove
: to I.a Selle, Michigan, where he picked up Karpis and Campbell
_end drove them to the Casino Club on Sumit Street, Point Place.
During the interviews subsequent to his arrest, he continued to
state that he had never seen Karpis other than the time mentioned
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above, until he was told by Inspector E, J. Connelley that the
Bureau was in possession of information to the effect that he,
Greenwald, had been seen at Edith Barry's house with Karpis and
Campbell just two or tlhree days after Karpis and Campbell escaped
from Atlantic City, New Jersey. Upon learning this Greenwald
broke down and cried and stated "Yes, I was there, I might as
well tell you." His statement with reference to this occasion
is reported in the signed statement set out above. Greenwald
was then questioned with reference to his association with the

Karpis-Barker gang but he stated that that was the only 1nfoma-}

tion that he had withheld; that his reason for withholding that
was that he was afraid that it would cause him more trouble than

he was alreathr having. o L e

During the time Frank Greenwald was in the custody '
of the Bureau, a complete and detailed log was maintained of all

of his activities, as well as his specific requests. This log
is being made part of this file 1n the Cleveland Field Division.

) 1 The original notes of Agent H. ‘B, Dill are like-
wise contained in the files of the Cleveland Field Division .
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Bert Angus was esrrested by Special Lgents H. E.
Di1ll, A. Dickstein, John L, l'adala, V. J. Devereux and D, P.
T e o oulllvan et 7:50 PI on l'ey 22, 1937, He wes broucht to the
PR " United States Attorney's ofrice, where he was thoroughly ° A
.~ searched, and an inventory of the property in his possession
Coow v .. was signed by him, The warrent of arrest was thereupon read
"~ W,y to Bert Angus. .Thereafter he was interviewed by Special Agent :
;‘6.-“- v Do Po Sullivan. l" DL .- v t - fﬂ‘ﬂ

e

. o : The following statement was typewritten, and arter'
sroie e 1t was completed it was read by Bert Angus, who pointed out .
taw - .74, v - several corrections, which were ‘made by Special Agent D P.-_;n,g
o Sulliven in the early morning of Mey 24, 1937 in the presence ' .

of Special Agent T. M. McDade, the changes being made in the
presence of Bert Angus and to his satisfaction., The original"
of this statement is being retained in the Cleveland Field
R Division file and is being made a part thereor, and will be
o N made available to the United States: Attorney, Cleveland Ohio'
- rd : £y PR S0 L
T f" : oL T ('z "Nay 23, 1937 /
‘ ' : Toledo, Ohio.

"I, Bert Angus, rake the follow1ng written statevent to D.
P. Sullivan whom I know to be & Special Agent of the Federal
Bureau of Investigation, U, S. Department of Justices I do
this of my own free will, no threats or. promises having been = . __ _.
made to me, knowing that same can be used ageinst me.-;
77T "I was born on October 7 1892 at Fenton, Iﬁchigan. I went
| °  to the ninth grade in school. I have ore sister named Althea
’ °  Angus, still living ih that city, and enother sister named’
Nellie Barber who is married and living at Lensing, Nichigan. .
I have been married to Medeline Holst for the past four years.
Around the year of 1928 I was acquainted with Willie Esrrlson
‘whom I knew to be & bootleggers About the F&Y1 of that year

__Illin01s. This saloon was located on the corner of Wentworth
“Avenue and State Street, At that “%ime Eerrison was an ins K
. _offensive sort of a fellow end had just previously been » .
, W " employed by e man nemed McGinty, Whenever Earrison would get «
’ E%- P as much as #100, he would immedietely go out cabareting until ¥
\n‘vwfl' - '~ he spent it, I recall that on the following Spring I gave
’ p the business and after that I spent my time at Toledo, OhiOu

‘) . Y
L i, - . g - -
. . . - - O U PR . g - PR . s ;
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"I remenber en 0ld man named Fitzgerald, wko wes lmown tc me
as "the 0ld men," Chuck, or Charlie. He hes been eround Toledo
in the past for some yeers et different times. I met him and his
-~ wife named Belle when I wes at Celumet City, Illincis. I rever
RN 27 “saw this woman at Toledo, Ohios  Around the year 1925 Fitzgerald )
" ren liquor with Art Beistrom for a period of a year or mores -
' — - _ They used Art's cottage at Niles Beach, Ohio. I later purchased. ,
LT this cotta*e from Art :eistrom. v ‘ 3
: 'S : o P N
‘ "Willie Harrison has for eeveral _years occas:zonally visited me
when he was in Toledo, Ohio., Sometime during the early Spring
or late Winter of 1934 Willie introduced me to a men named "Buck."
He brought Buck to the Casine Clud which I and my brother Ted
Angus was then running and which was located on Sumitt Street in

Point Place in OhiOo ' )

"I have been shown a number of photographs and I have selected
o a photograph of Harry Campbell and state that this is the man who
is known to me as Buff, last name beina Wintield. I have identiﬁed‘
. the following photographS' , _ ,i "
Winonaiurdette, who :ls known to me as mnona
‘Wlnfield, and the wife or girl friend of Buff,

Alvin Karpis, whom I knew only as Slim,
Arthur R. "Doc" Farker, who I knew by the nicknemes
of Doc and Shorty, lest name being }orleys
Volney Davis, known to me only as Cotton, and as the .
boy friend of the woman nemed hereafter as Rabbitse
Jemes Jo. Wilson, known to me as Jimmy Wilsone.
-Charles J. Fitzgerald known to me &8s "the old man,
: Chuck, or Charlie, =~ -
' Fred Barker, known to me as Freddie, and as the brother
* of "Doc" or Short '
Paulajﬁarmon, known to me as Paule, and as Freddie's
girl friend,
i, o7 Willieg, J. Harrison, known to me &5 Willie Harrisom.
2. o vz w7 Lued leming, known to me as Ludy Fleming, and who
... " was e State Prohibition Officer, who owned & boat-that was moored
in the Yacht Harhor near the Casino Club, during the year 1934, -
. Ednib’urray, who is known to me as Rabbits, and as the
ET T girl friend of } .
oY . } "
A ,/; "I heve been shown photographs of Dolores Delaney, 01lie Berg,
C ¥illiem Weaver, Myrtle Eaton, Russell Gibson but cannot identify
. theme I do recall knowing & girl named Dolores who visited the -
i« ... Casino Clud a few times during the Spring or surmer of 1934 with
Alvin Karpis. I have known a tall slim fellow who was not identicel
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with Alvin Kerpis but who was also called Slims This men went around
with the persons I have already identified but was very often with
Doc Parkers 1 also recesll a girl named MNyrt or Kyrtle who was
acquainted with the above persons. This girl may have been at

“the Casino Club with Rabbit & few times, I cannot recell ever - *

having heard of a men named Bill who was connected with this L

v
L o v -

\'~" '“‘? t-; PR \ x . - ’~‘_’
ks

"sfter Willie 1ntroduced me to Buff early in 1954, fe returned PR
a few days later with Fred and enother slim fellow, whom I have’ -

previously stated was very friendly with Doc Barker. After ° -
that from time to time during the Spring of 1934 I met the others -

‘whom I have already identified or mentioned, I met these people. .

through Willie, At that time I did not know the true names of.

the above people end did not know their true identities, After

I met them they used to stop by the Casino Cludb in the day time

end sometimes at night. I don't believe any of them ever stayed

as much as two or three hours on more than. two or three occasions.
t ‘ .

"When I first met Buff and Winona, I did not know ‘where they

lived but noticed they drove towards town when they left the Club.. -

About a month after I met them Willie, Buff, and Winona talked

of buying furniture and renting a house. They looked all over

for one, I remember seeinc a Resl Estate office on Sumitt

Street ebout 128th Street., I drove Willie out there and showed
him where this plece was located but did not ze in with him,

I believe he rented a house for Buff and Winona as they talked _
of moving into a house on 131st Street a few doors off of Summitt
Street a day or two later. I did not introduce Willie to anybody
in renting the house. I do recall that a woman telephoned me <y
at the Casino Club and asked if I was acquainted with kr,. Harrison.
I told ber that I had been ascguainted with him for several yearses
She did not ask me whether he was relieble or trustworthy, emd -
I did not volunteer any information of this kind to here She did
not inouire about Winfield and did not indicate that Winfield was

- to occupy one of her houses. I cannot now reetll the neme of the.
_Real Estate fimm that I pointed out to Harrison but the neme of -
~ the Duffy Realty Company sounds‘familiar. ‘I cannot remember the

neme or the woman with whom I talkad.Aj_.a’“

. ;":‘.v

"y have heard Buff, _mnona, and Willie speak of buying furniture

for their house but I do not know where they purchased it or

t

whether they were referred “to any furniture store by eny persong8e -

I know that I did not refer them to eny furniture store and had
nothing whatsoever to do with the furniture they intended to _
purchase. -i—. S P S SR - =:" Wb s s s AT R A_v_,b AR
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"Durins the early pert of 1934 I, and my family, were living
in an speartment at the Purdella Apartments at Collingwood and
Cherry Streets, in Toledo, During the time I resided there
none of the above persons I have mentioned, who frequented
the Cesino Club, ever visited me or eny one else at my apart-

:+*_ ment in the Burdella Apartments, to my knowledge: I Temember "~

that I owned the cottage at Niles Beach, Ohio which Art"

vy

- early that year. I think it was about April when we moved and :

we spent the wholé summep there. None of the above persons ever .
_‘visited at my cottage to my knowledge end I am certain that no
one or more of them ever spent a night there. . o :

"I remember that ahortly after I ﬁrst met Freddie and Paula
I noticed that when they left the Casino Club they drove out -

toward Point Place and I presumed that they were 1iving somewhere

in that direction. I did not know where they were living and -
I stete that I had nothing to do with their renting of the .

house or apartment in which they resideds I did not recormend .

“them to anybody but I gather from conversation that I heard that
“they possibly rented their plece from the same realty company
that - Burr and Winona rented theirs through. o

"The people that I mentioned above would ‘visit the Casino Club *
but would come and go end they would be awey at times for two

or three deys and even a week or two without my seeing them,

I recall particulerly that I saw Alvin Karpis and his girl friend
Dolores only & few times at the Casino Club, Jimmie Wilson _

" spent more time there than any of the rest., I kmew that Willie ‘.
had previously been a bootlegger and I got the impression that -

the rest of the men he was with at that time were also bootleggerse

" I remember Willie talked of buying a. carload of liquor end I :
figured that the others were his "bosses" and that Willie was
working for them @s I knew he didn't have enough money to buy
a carload of liquor. I never knew where these men ceme from -
and did not question them about this¢ Around the time when they
- first came to the Casino Club they would wear-‘sailor caps and .

. they talked as though they were working on the boata, but after

"a week or 8o 1 k:new this was not BOe [ o0 i ,, et

~ e PR -_‘i X " . . A .
up»r_’. PS8 , Woege . -

""‘here was a salesma.n named Barry who worked ror the Robison _

Chevrolet Company who used to hand around the Casino Club, ¥ ;-"_»

peard Doc talk about buying a new cer and I suggested to Barry.
that he try to sell Doc a Chevrolet which he did. Doc hed a

&

¢
[

‘
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late model Plymouth which wes worth over 5400, but Rerry
and I fixed it so thast he allowed Doc #375, and later gave
me the $50. difference between the value of the cer end
that amount which he allcwed Doc on the Plymouth which he

traded ine. I remember that the car that Doc bought was a

Chevrolet Sedan.-‘».-~~ o SRR SR : 3-'”

B ;.

‘"That was the only car I ever had anything to do with in *ﬂ R
regards to its purchase, ' IT Doc or eny of the others purchased
any other cars 1 never went with them to any eutomobile agency
about purchasing a car and never referred them to any egency
or recommended them to any salesman, I do not know of any
. other car Doc Barker purchased that summer from the Robison .
Chevrolet Co. and I do not recall the time when Harry Cempbell
wrecked Do¢ Barker's car and arranged to trade it for a new
car and pay the differences 'I do recall that Willie and Buff
were at the Casino Club one day and they left, Willie later
_returned with a Ford Sedan that same day, I suppose Willie .
bought it for Buff as Buff always used it afterwards, I bad
nothing to do with the purchase of that ecar and don't know
“where it was bought. I later heard Buff talk of having it :
serviced at the Jesse J. Ellis Motor Compeny and presume he
purchased it there., Once during the spring of 1954, either
Jirmie Tilson or Willie asked me where there was & Ford agency
es they wented to buy a care I took him over to the Jess J.
Ellis Ford iseency fizuring I would get a commission, Ellis
was out and I.-talked with a salesmar on the floor. FKe promised

" to give me 310,00 if I cot him a customers I did not introduce

Willie or Jimmie under the neame of Powell, They erranged to bdbuy

.. the car that day. I did not recommend them. -I believe it was &

cash purchese and no car was treded 1n. I don't think the car
was paid for that dey. I d4id not go back the next dey when the
‘car was delivered but a couple of deys later I went out and the
salesman gave me the $10.00 conmissione I will state that I

never referred Wilson or anyone else to any eutomobile salesman

or agency under the name of E, J. Powell and~¥now of no cer which

" was purchased through the Jesse J. Ellis Co. by any or the
, _above persons under the neme of Powells - : _:'v“*'._ L i

<

SRR el .A-v--_ A R S0 WD T .\-_v.‘

'"I cannot recall a man named ‘Bill who was a boy friend of a girl
nemed Myrtle, I am certain I never referred him to the Robison -
- Chevrolet Co, for the purchase of an eutomobile and do not know
that he purchased a car atfhat_ agency. I d¢ know I did not bhave
anything to do with eny such purchase and did not receive a

commission if he bought & car through Berry, The only commission -

I ever got from Barry as a result of a sale of a car to any of .
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. the ebove persons was in the case of the cer that wes, solq .
to Doc Berker as I have previously stated. ' W

S "The above persons used to visit the Casino Club for short :
;. periods during the day and sometimes at night, There were “out L
' there for four or five months during the Spring end Summer of
1934, ‘When they did visit the club and generally one or two -
‘at a time, they would only stay for 15 minutes or half an hour,
have a drink or two and then leave., They.never hung around.
very long. At that time I was working the day shift and got
off about seven Fle Occasionally I would work nights too,
especially Saturday nights. .

"I never saw any of them shOW'much money, and they didn't spend
a great déal-of its Once in a while they would buy drinks for -
other people at the club but they very seldom bouzht drinks for K
the house and didn't do it any more then anybody elses. They ;
behaved themselves ewfully good, never caused us any troubles . -
I remember once that Fitzgerald, who I called "the old man,"

pretty drunk and started to swing his cene around, He was
pretty lame and always carried a cane. I told him to stop and
he did, and thet's all there wes to it. That was the only
time we ever had any trouble with hime I never saw or heard
them get in eny arguments or fights with the guys who worked
at the club, or the people who ceme theres, One morning when
I ceme to work someone did tell me about Harry Zahrly having -
an argument with someone but I didn't hear what it was all
about and I believe that an entertainer we czll "scotty"™ had ¢
an argument of some kind with one of that erowd but I wasn't =
present and don't know what happened. They would be around
.there in their shirtsleeves. I never saw them carry any guns
and 1f they did I believe I would have notiféd it. I never saw
them with a gun in thelr hands and they sure never gave me one
~to keep for thGMe SR - ST T

s

"I remember Willie used to go out on the floor and do a dence
where he used to strip his clothess There wasn't anything to
that because they had women doing etrip dances in other places
around town, They used to be around at the other night ‘clubs »
as much as they used to come out to our place and we didn't

~ see a lot of them, During the time they used to come out to

~ “the c¢lud during the day, Joe Roscoe; Nig Cousins end Bill. -
Kozman, who runs & house in town, would sometimes stop out at
the c¢lub during the day when I was on duty., I don't think
Roscoe was ever there when any of the above crowd were at the

43"

‘was there with Willie end two girls I didn't know, . He got . . . .
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c¢lub, but Wig and Pill Kozmaen were there & few times when some

of them were et the club, Nig would also come out at right

- sometires and he generally always wes with his girl friend ===
.vEthel Scholtz. i & .;, ‘~+’¢; $L?,.%§;,;¢‘r~3-¢uh-»'1 h

"Captain George Tﬁniney was head of tha hoodlum equad of the '95;

' Toledo Police Department at that time., Officers Brown, Nichalak,

" Fielding, McCarthy, Brennan, end Tafelski were on the hoodlum ;
squad. The squad would visit the Casino Club two or three times .:-
a week during the day time during the Spring end Summer of 1934,n-
and I heve seen them there at night around 11 PM when I was _
’working the night shift, I never remember any of the hoodlum

squad being at the Casino Club when eny of the above persons

were there, The squad would only stay for a few minutes. They
might buy a drink and then leave, Captain Timiney would be with
them sometimes and he also would come out there at night alone
. sometimes, - I never sew Timiney et the Cesino Club when Karpis,~-
'Barker, or any others of "the ganv were there.

- ; . 4 ! y .

"I also’ remember & fellow who ws elso called Doc and who I~
previously identified as Doctor Joseph P. Moran. He didn't come

to the club very often. I remember that on the last night that .
I saw Doctor lMoran he was st the Casino Club and hed & few drinks
but he wesn't cavsing any trouble, 1 remember there was one

other of the crowd there, I cannot recell that Doc Berker or
. .Russel Gibson were there and cannot remember they had any arsuments
or discussions with Moran. He was still at the club when I left
and I never saw him agein and don't know what happened to him.
During the time this gang visited the club nQ newspapers were ,
delivered there., They were only around the club a short while -
before I moved from the Burdella Apartments out to the cottage at
Niles Reach, Newspapers were not delivered to the cottage, When"
they left that surmer Buff, Winona and I believe Doc was along,
told me they were going to Akron, Ohio. I did not see them agein,
except Buff, who stopped in one day and ssked”ff I had some extra.
brandy, and I sold him a couple of bottles, That was before I
read of the arrest of Winona, Paule, and another woman at - e
Clevelend, Ohio in September of 1931, Buff only stayed a short
‘while that time. I can't remember why the above women were arrested
"and I don't remember whether they were nemed as the girl friends

of Karpis and Fred Barker, 'I remember seeing the pictures of
¥inona, Peula, ‘and the other wzgdn in the newspaper at that time,

‘

end the paper said that Winona  Wolcott) wes a local Toledo girle
Up until this time I had not eeen eny photogrephs of Karpis, Fred
Barker, Doc Barker,-or any other members of the geng and I da1d

not know who they were. I first saw photographs of them in a
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detective story macazine I reemd after Lerpis ard Farry Campbell

left Florida when !'a Farker end Tred 3Berker were killed, I

7~ remember reading then of Kerpis and Campbell shooting there
. ;aytout of a hotel in Atlantic City and abont tham kidnaping a
oc Orc~ h il L S : .

R ‘i,"At just about this time, and maybe a.day after T’ read of Karpis:"

;" - [and Campbell kidnaping a physician, someone knocked on the door
of the Casino Club about one AMs I answered the door and saw a .«
men with his hat pulled down over his eyes, He asked to come 1n,

pulled his hat up, end I.recognized him to be Harry Campbell, ,

{ I told him I would not let him in end slammed the door, locking o
it, That was the last time I ever saw him or any others of ~ - -

that crowds That night when I was at the door I saw a car

perked right in front of the club with the motor rumning. I

didntt notice whet kind of a car it was but I could see that .

there was soreone sitting in the drivers seats I did not get

"~ a good look at the man and did not recognize hims After I -

. closed the door the car drove away but I do not know what }
direction it tooke Around that time Coolie Monroe used to .~
sometimes work around the Casino Club, I can't remember that
he was there that night but I do remember that he wes at the .
club the next afternoon about 2 PV, I remember he started-to-
whisper something to me as though it wes confidential end I
walked away without listening to him. Fe had a habit of whisper-
ing when he had something to tell you. I don't know what he
wanted to say that daye 'f""“ﬁ e R

. "I have been asked about a time when Captain of Police George

b T miney of the Hooilum Squed ordered itwo officers to go to the .

Algeo Hotel and bring Willie Earrison to the Casino Club for _

- the purpose ot scaring hime  I-am told that this is supposed to

have happened in the latter part of January 1934. I state that

I know of no such instance. I do not recall that the officers

brought Earrison to the Casino Club end that.Ped Angus, myself,

_ end Captain Timiney denied to Harrison thet we knew him, as part "

‘of the jokee I did not see Edna Murrdy, who T later knew as - '.:g

' Rabbits, or Winona Burdette whom ¥ later knew es Winona Winfield, = -

at the Casino Cludb around that time and was not even acquainted

. - - with them. I cennot remember Willie Harrison coming down to

Lo Tbledo. Ohio ;o purchase license plates around thet times 3
Lo 2 A I e

‘ "I wes not preaent at any party at Ted Angua* house during the
summer of 1934, when Willie Herrison, Harry Cempbell, Winona.
Burdette, Jimmy Wilson, my wife Madeline, and myself and some
other women were supnosed to have been presents
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"I also stzte thzt I never visited the 4Znd Street Cafe during
the summer of 1934 with any nernbers of the sbove cens or was

. .ever present at that place when eny of them were theres I never . . . .

went out with any of them to any night clubs or eny place elsec'
One night when my wife end I were at the Dutch Village Night Club,

. shortly efter Wynona &and Earry Cernbell first started to visit

the Casino Club, these two with illie came in and.we all stayed o

there for an hour or so and then went home, That was the only - |

"time I was ever with them in any night club away from the Cesino
Clubs I never visited them at their homes, and I can definitely
state that I never visited Harry Campbell's house on 131st St, -
or Freddie Barker's house or apartment in Point Plece. I didn't -

- even know where Freddie lived, If any of them ever lived at the
Jarvis Apartments I didn't know it at that time and never visited
any of them when they resided there, if they did live at that
apartment house. I know I never recommended them to the people who
ran the Jarvis Apertments. I can't remember any of them ever living

. in an apartment house at 12th and Jackson avenuea in the summer of

1934 . < RS . ¢ .

"I remember that I sew Volney Davis who I knew as Cotton, at the
Casino Club for a few days after I first met him, and then I didn't -
see him for a week or more., It was sometime around thet time thet
I noticed Doc Berker came to the Casino Club with a bandaze on his
nose, 1 didn't notice eny bandares at any time &t the side of hlS
face or on the fingers of his hends, T know I never saw any
bandages on the faces or on the fingers of any other members of the
ga-ng' BT . 'v‘__;,. R I :

.' \ \
nTed Angus owns a boat which he celled the Hhv—bag during the
sumer of 1934, I remember that Doc and a tall fellow named Slim,-
and a third man whom I cannot remember very well but who may be
the man nemed Ollie, were thinking of buying the boat end they used
to go out riding in it. I remember once they wpnt over to kiddle
Islend with Ted. Later they were interested in buying the boat . .
which was owned by I.udy Fleming, the State Prohibition Officer. -

- Yo .- -
"I remember the boat was being repaired and the fellow who Tan the
dock would not let them teke the boat out one time because he had .. - .

V\“orders not tp let anybody use it after the boat had been damaged

An some way.’ I don't remember how 1t came about but the boat was
-“damaged: st 7 d ’

-om,

"At the time when Harry Campbell called at the Casino Club after
he and Kerpis escaped from Atlentic City I ‘do not know where they
went after they left the Cesino Club that night and never heard of
them being in Toledo after that, I am certain thet I never saw

MENSUEN
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the presence of Bert Angus,

f‘recollection, and that he had nothing to add to ite .-

7-1

either Herry Camnbell or Alvin Kerpis azain efter that nircht,
€ L e e v

"I have read the above statement which is contained on this and

seven other typewritten peges, and hereby sign this and each

, "other page, and state that the matter contained in this statement
e 18 true and correct, ' This statement has been ‘given by me of my -
_own free will, no threats or promises having been made to me, -
and I know that it can be used against me.'m ' v

sl

WITNESSES: T. M, McDade (S) .

D. P, SUllivan (S)
Jo Fo Durkin (S) . o :
Special Agents, R S S . S

‘Federel Bureau of Investigation,

U. Se Department of Justice, . 6 .. . y
1448 Stendard Building, . S e
Cleveland, Ohios

"The above Acents certify that they witnessed Bert Angus reed

the above written statement and that et his suggestion, the - ~-- -

corrections noted were made by Special Agent D, P, Sullivan in
- i s . e R

3 (s) D. P. Sulliven ) ¢ E

W/ .. 4 (S) T« M. McDade ) Spécial Agents.-

Angus stated, after reading the above typewritten
stetement, that it was substantially true to the best of his

P

’ 7 pert Kngus was also quastioned by Tnspector Ee Jo o |
COnnelley in the presence of Special Agents E. J. Wynn and D, Pe.
Sullivan regarding the furniture of Harry Cempbell which was

-reported to have been taken from 2831 - 13lst Street, Point

Place, Ohio, and brought to the Casino Club where it was stofed
after Campbell vacated the ebove address in the summer of 1934,
Inspector Connelley particularly asked Bert Angus what knowledge |

N e?

he had of this furniture, and of Jimmie Wilson and Charlie Becker B

alding in its removal and storasze at the Casiro Club, Ancus
stated thet he did not know anythincs about the storesge of any
furniture at the Casino Club or in the basemnent of the place next
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door; that the baseent next door had been used by -himself

enG his brother, Ted, for cambling some years before the sumer
of 1934, and he never stored any furniture there and had not
used the plzce for some yesrs nrior to the swimer of 1934,

Upon questionings, he professed isznorence of the fact thet a

, furnished room was maintained either at the Casing Club or

" in the basement of the: property next door, and denied knowing
_anything about Kerpis or Campbell having steyed at such place .

over night efter their escape at Atlantic City, New Jersey, on

January 20 1935. Lg

g
-,
S

-

the visit of Wynona Burdette, Edne Murray and Willie Harrison

to Toledo on or sbout January 27, 1934, He denied knowing af
such a visit or having eny knowledge of the "fake"™ arrest of .
Farrison at the Algeo Fotel, ard the events that followed when
Harrison was brought to the Casino Club where he, Ted Angus and
Captain of Police George Timiney denied knowing Harrison. Angus
gave every appearance that he was lying when he was questioned
about this matter, When certain statements that Harrison is
known to, have made at the time of the above arrest, when he was
brought to the Casino Club, were cuoted, Bert Angus grinned end ,
lost his composure, as though he recalled them, but he thereafter
denied knowing anything at all about the whole matter.

B RS n -

This rian was also ouestioned by Snecial npents E.
Je Wynn and D. P, Sullivan concerning a conversation that Edna
urrey hed with him at the Casinc Club shertly after she arrived
in Toledo, Ohio, on or about .lay. 8, 1934, when Angus, in referring
to the fake arrest of Harrison at the Casino Club in Jesnuary
1934 stated, "We did not know then that you were & bunch of
- kidnepers." Anzus vigorously denied ever having made such a
statement at any tlmes .2 i . } ; £
LY - N * ‘ :
o For a 1ong time Angus malntained that he only Tre-
ceived a commission from the sale of the one car bought by Doc
Barker, as hes been mentioned in the above typewritten statement, .
_He repeatedly denied that he received a comm{8sion from any
“others of the gang, end stated thet he had nothing to do with the
~ sale of any other automobiles to members of the gang end did
not recommend or refer them to any salesmen or automobile sales
agency for the purchase of a care After the above statement -
was typewritten and read by him, Angus edmitted his part in the
sale of a car to Jimmie Wilson or Willie Harrison.: This metter
is included in the above typewritten statement. o \

I

. _"'; R ;”#
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The interview which Inspector E, J. Connelley

had with Sert Angus et Toledo, Ohio, on Yarch 4, 1936 was

~ read to him, and he adritted the truth of the staterents

R e A ..contained therein, but denied that he made the following

_— The interview was taken from the Summary Report of Special .
T Agent E. J. Wynn, Cleveland Ohio, dated October 25, 1936 o
E o L'E“ 4;,’1 f = § . o
. o Anp'us stated that he’ did not know that ,Paragraph 397 . %
- McGinty was at Gary, Indiena, at the < " Page 293¢
time he was 1pterviewed by Inspector T T S

Connelley. s .
He stated that Fred Barker was known . . Paragraph 2,
to him only as Fred, and that Volney .. Page 294,
Davis was known to him only es "Cotton,"
__and that he did not know this man'a last -
_ ' neme was Davise = : LU
: e O T T v
He was shown a photogranh of William #%° . Paracraph 2,
" Weaver, and denied knowing this man, Page 294,
. and said that he could not recall ever Foe - .
IR - - having identified him, -~ - Sl e S
An;us sdmitted having known Charles J. Parecreph 1,
Fitzzerald for some yesrs &s "Chuck," Pa e 294,
. but denied thet he knew or told Inspector --- - - =
Connelley that he knew Fitzgerald by the -7
_neme of Chuck I»aurphy. . ‘ :
X 1 Angus denied knowina or having eny " Pparagraph 1,
.information that eny of the gang lived ‘ Page 295, .,
at the Jarvis Apartments or in the’ £ : o
vicinity of 14th & J‘ackson Streets.
o " ‘ S
o Bert Angus stated that he could not T 'Page 295, last -
"° TI . . -4dentify the photograph of Ollie Berg-. paragraphs .,

as any man ever known to him, end could Ll e

not recell knowing enyone known as Ollie e

. who was with the gang et Toledo, Ohioe’

% - Fe seid there was a third man who was’ U

f  -interested with Doc Barker and Gibson in } - -

e L buying Ted Angus' boat, but he could not e ey
now remember who this man wase N R

- Lol

. . Yu . -
o e e e - W N e et P

‘statements, and suggested the corrections which will be noted, . - =
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4t enother point in the interview
Angrus mentioned sbout a convict who
hed once stated thet when the gang wes
LT at Toledo they would plve & ?100 bill to.
.77 pay for drinks, end that the people at
» - the Casino Club would ring the whole . DR
" bill up and failed to give back eny change. P
Angus mentioned ‘$hat this waa untrue o ~ .
. and never happened in fact. It ‘was noted : s
* that Ollie Berg, when interviewed after ' e
' his arrest, made the above allegation, . - o
This may be the reason why Angus ncw - LTI e e
refus¢s to 1dent1fy him. conL .Y%u;ﬂwf.ﬁu'f“ﬁ':;'x“gi”

~ s “ o -, o

B R T S . AN

Bert Angus stated thet after the gang ‘moved ~ Peragreph 2,
awey from Toledo, Ohio, Willie Herrison was Page 296,

the only one who ever again visited the ; R a
place, end he denied that Doc Rerker and =~ =« - IR
Gibson called at the Casino Club tHereafter, - .
Later during the interview, as is get out. 7N e
in his typewritten statement, Angus ed- - T
mitted that Harry Cempbell returned on one i
occesion in the late summer of 1934, He . ... ..~ oL
at first stated thet this wes efter ilynona,

Fauls and the third women were arrested in

Cleveland, Ohio, in Septer:ber, but he leter

Upon questioning he stated he was certain
that no other members of the gang visrted the

Cesino Club after they left Toledo. o '~.“ B '-\

H ¥ oG ‘
He denied that he had ever seen’ “Alvin .+  Paragraph 3, .
 Kernis, Fred Barker or Doc Barker's T Page 296,
photograph in a magezine in Mey 1934, and

said that thet date must have been wrong, B
when it was reed to him from the interview S L R

- that he did not see a photograph of, Alvin
Karpis which he mcognized as being a man - )
~who visited the Casino Club and wes called
"S1im," until he saw one in a detective . . Voo
story magazine after the ghooting of Ma’ \ ) T ;
Barker 1n Floriday thet he cannot recdll . - A
having seen photographs of Doc Barker and

Alvin Kerpis in newspapers prior to . .. e s RSN
- September 1934, end thet 4f he saw such = o - ohomnes

30

L

. stated it was before they were arrestede ---- — —=com memvr cmomem o

he had with Inspector Connelleye  He stated . . . . . - . = =



photorrephs in newuspzrers sfter that until
the shootin of Ia Zerxer, he was uneble to
reco;nize them as any persons he hed ever
- seen; thet he did net know who Alvin Karpls
.7 was until efter the above shooting in” V"
Florida; that he read the story of the arrest T
of Wynona, Paula and a third woman in. = . ’
Cleveland, Ohio, during September 1934 “in . :’ N
the Toledo newspapers, end recalled that” '_..s T
their pictures were in the paper, and he - - ~ . . "
recognized them, but he could not recall -
o reading enything in the paper at that time . - . _
..~ about their being connected with Alvin Karpis, €f
Fred Berker, or other persons wanted for o
the Bremer kidnaping. Prior to the reading
of his interview with Inspector Connelley,
Bert Angus stated that he first learned of
the identity of Alvin Karpis when he read.. ) .
v the newspaper account of the ar*eat of the -
" three above women at Clevelend, Ohio, in T

o

&mmmrma._x o e ST e

PO

Bert An?us denied that Anne Smith was = Paragraphl,
emnloved at the Casino Club when the reng Paze 297,
was freguentinz it in the summer of 1934,

.He stated that he believed he operzted . . ... Paresgraph 3, = . _ __
Viddle Island during 1931 and 1932 rether Page 297,
: than in 1929 end 1930, but he was not , :
. absolutely certain of the exact yeara‘ e ;»f'\x\ R
y ' / L

e Y

He stated thet the last tine he saw Doc . Last paragraph,
Moran was when Moran was at the Casino Péage 297,

Club one night, He stated there was one

other member of the gang there, and that- o

it is possidble that this men with Moren - - 7. .
~was "Slim" Gibson, but that he was certain',~h;r‘1',; e
that Doc Barker and Gibson both were mot " - 7’
present at the Casino Club that night with

Doc Noran; that Moran had no discuseion --”; _ ) -
a or quarrel with the person he was with, " 7~ *=“<_'v;“'”“_
i _and Moren was still at the Club when he, . ) [ i
v Bert, left for the night arownd 7 BMe . N




7-1

After ancus mede the above corrections,  he

..agreed that.gll other stetements conteined in the interview T

“of ‘Inspector Connelley with him were substantially true and L
- correct to the best of hie recollection.F AT ‘_ e
e S A ae iy - ~aa-‘-' - el

\'\‘ w During the time he was interviewea Angue waa R
questioned very  thoroughly on all matters which would incriminate
Captain ‘George Timiney or any other members of the Toledo, .. -
Ohio, Police Department. He denied, however, that he had ever
seen Timiney or other police officers at the Casino Club when
members of the Karpie-Barker geng were there. P LI

Bert Angus was shown several photographs of Alvin
Karpis, Fred Barker, Doc Barker and others of this gang, which
ere contained in various detective story magazines. The dates A
of the issues of these magazines were not shown to Angise ",:-, -
Among them he was shown thé photographs of Fred Berker and - . ..
Alvin Karpis which appear on paze 73 of the July 1934 issue e -
of the Startling Detective Nagazine, and the September 1935 B
issue of the same magazine, but he denied that he had ever
seen these photogrephss He also _denied that he had ever seen -
a photograph of Alvin Kerpis or Doc Berker in "The Lineup"™ of
the True Detective lagazine.

—_ i - e—e——-. Throughout the. course-oif the interview, Bert - — —— —-
Angus maintained his innocence, and denied that he had ever
done anything to harbor eny members of the Barker-Kerpis gang,
-and denied that .-he knew their true identities dyringz the time \
they were freouenting the Casino Club, He stated thet he hed 4
B o lawyer and would not retain ome,: as he had no money; that /S
“he intended to ‘plead not guilty to the charge of harboring,
and would have to depend upon the Court assigning him an

a‘ctorneyo e B e :,;. - SRR *7' .
o : Ted Ang:;\is was placed under arrest by Special Agenta .
_“ A. Dicks‘t‘ein, ‘He Be Dill and Y, E., Criss on the afternoon of TR

tray 22, 1937, This man was immediately brought to the Federal
D Building at Toledo, Ohio, and placed under ‘guard in the office
"\, of the United States Attorney, “h'1ist of his personal property
I was prepared by Special Agents E. T3 Wynn and V. E. CI‘IBS, a,rber 4
_/ which he was fingerpnnted and photographed._ A -

€ i

a .“ ,,.,

S A detailed log covering the period durins which ,
- Ted Aneus was in the custody of the Pureau wes maintained by -~
the arents who gverded and interviewed hime, This lor is being
retained in the file,
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Te IR CE VIR 3 interviereg ‘[’ :;»C i l et e e
LT oon Ly TR oand T Tn, 19E7 2t the coflice of tre Trites
T hooozterner, loeotec dir the T2ders) Tailiins.e .S &
resul® ol T4is interrosvicn, the Iellewin *yvpewritten

statement wes prepared for his approvel., The several changes
suggested by him were made in ink and will be detailed here~
inafter, - - - _

D o "Toledo, Ohio .
- e T P Mey 23, 1937

K

"I, Théodore Angus, meke the following free and voluntery
statement to E. J. Wynn, Special Agent, Federal Bureau of
Investigaetion, United Stetes Department of Justice.

"I began operating the Casino Club on Summit Street in Toledo,
Ce, in about lay 1931 or 1932, with my brother Bert Angus, and
we continued to operate the club at that place until about Nay
1935, Willie Farrison, who I had met & few years prior to the
ovening of the Casino Club, and who was formerly in business
with Bert in Hearmond, Indiara, in a tavern, was a frequent
visitor to the Casino Club,

"itout Tamvery 9, 1934 I wert to liami, Florids, cné returresd
“rovn Lrere to Toledo, O., in about i'=rch 1954, exd soorn efter
Y oreturn we bperern work remodelling the Casino Club se as teo
enlerse ite  is I recell, shorily sfter the Clut wes remodellez,
sometime in the early Sprins of 1934, the following persons
began to visit the Casino Club, I cannot recall just how I
first met them, that is who introduced them, if anybody, but

recall that_they were all friends of‘Willie Farrison.

Ao . " : .
Alvin Ferpis:= Who I knew only by the name of Ray, and who
visited the Casino Club on only one or two occesions, and who
I recall was very drunk there one daye

rz4
Wynone Burdette:- Who I only knew as Wynona, and who played a
banjo and who was a singer, I now recell-that she was £lso known
as Sqguawe I understood that she whas with Harry Cempbell, who
I only knew then as 'Burf'

“Rna Murraz°- Jho I knew by the neme of Rabbits, and mho, as I
recall, was at the Casino Club on only a few occasionse

Volney Davis:= Who I knew as 'Cotton', and who was at the Casino

Club but a few times onlye.




2agsell “itconmie The T kmew orly ~s '31imt, and who vieiderd
o JACinge olul onosevergl ocerziors only,
Ji. @8 Je ilsor:i- e I !mew only £3 Jirry, unc xno WES &

frequent visitor to the Casino Club,

.. \/
Arthur R. Doc! Barker:- WWho I knew by the names of 'Doc'! and *
"“orty', end wes at the Casino Club on several occasions.v

Fred Berker:- Who I knew by the neme of Fred, end who did not
'spend much time at the Casino Club, -

Ferry Campbell - Who I knew by the neme of Buff, end the last
name Winfield, and visited the Casino Club more often than any
of the others.

Chzrles J. Fitzgerald:- Who I knew as 'Charlie' end who visited
the Casino Club only once that I recall on which occasion he was

drunk. B . ; . » )
e : ¢ . : :

Ollie Eerg:- Who I knew by the neme of 0111e and /ho wes at the
Casino Club a couple of times,

"re Josenh Po l'oran:- ho wes knowsn only se 'loet', sn o who uro
CT e Zlimo iub onlv z fev tires.

"I understood eitker Irom conversaticms with Uillile
1arrison, or from talkines with the persons mentioned above thet
they were licuor rumners, and continued to think this until I
noticed Jimmy, Doc Barker and Buff come around the Casino Club
with white seilor ceps, and then they told me that they working
on the Steel Trust boats, ané it was then that I begen to
suspicion them, and I told Rert to get ahold of Willie Eerr ison
and tell him to ask the fellows to stay awey from the Casino Club,

"I do not know where any of the Péople mentioned
above resided, and I did not visit at theinr homes or places of
abode at any time, I do recell a .conversation I had with Buff
in which he told me that he wanted to ‘buy some furniture and I
suzgested to him that he deal with the \est Toledo Furniture
Company, esnd I recall thet I went personally to the compeny =rd
told therm that Mre Winfield would be in. I recell that leter
Buff made wention that he had bought some furniture, but I Co
not know where he had it delivered to. (States uncertain as to
whether he called compeny by teleohone or went personally -
canrot reczll whether ®u®f with him,)

21
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stand it so we let him out at West Sister Islend, and the -

rest of us went over to Middle Islend. I cannot recell just

how long we remained on the Islend, that is, whether we remained
overnight. I just about had the tmo men sold or the 'an Dot
xhen Ludy Fleming in*erested ther: in his boet. i

-

"I recall that in the surmer of 1934, the exact
date I cannot recall, that one night a Mr. Zahrly, a customer, fot into
a fight with Willie Earrison end Doc Berker, and I separated them
and stopped the fight, I recall thet later Zahrly told me thet
Willie Harrison had a gun on him the night of the fichts

. Lol AT ue TULTL LE8 Ui el o ilg

"As I recell, the various individuals mentioned above
did not come back to the Casino Club hardly at all efter this
fizht, and I also recall thet I mede up my mind et that time to .
have them remain away, I recezll that they were sup-osed to have
had cottages sozewheére in the neighborhood of Sandusky, Ohio.

"At my home, 4209 N. Lockwood, Toledo, 0., sometime
durin~ the time these pecrle vere vieitin~ the Casino Zlud, I
. oo 1iitle party eitenced ty Dot Tericer, ulf, Tiiciie, Jillie
Turrizen ara Jynonn, gnd Rth lells, It wes just & smcll party,
g e rezl rezscen I hod ther over was vecsuse I wss irvins
to get Fred Barker to rent the apartment on the second floor of
my houses

"] recell thet “Jynona went to the hospital in Toleco,
Crio, &nd further recall th=t on one occasion Ezrry Campbell
drove by the Casino Club one night and had me called outside,
He did not get out of the care. Fe had enother men with him, but
I do not know who it was. Fe gave me 3200,00 and told me to
pay it to Dr. Douglass es a payment on the billr he owed the doctor
for the operation on Wynona. I kept this money but cannot recall

- -~ how long®nd then gave it to Ruth VWells and told her to pay it

to the doctor. I never did check up to see whether she did pay
the money to Dr. Douglass,

- ®T 3id not know the true identity of the men and
women mentioned ebove &t the time they were in Toledo, C., &nd
visiting the Casino Club, The first I recall of knowing who
they wepe was when I read in the newspaper that Wynona end two

Q0




<+ ihe Clevelend .O*GW ir

i rhell rnf <ever-l others
. rom trese newsnTner sccounts,
ef*t Toleco, (., and vhich was

4y I Tirst lesrrnea of the true

souetire in tbe Full ef 18C
fdentity of the geng. I did not at any time see any of them ~
after I read this newspaper articles I did not report to

the Department of Justice, or to any local law enforcement
officiels that I recorized thics ranz as havin: been custorers
of the 0851no Club eerller that years - :

- R

"I later learned from Charlie Becker that the
furniture of Buff had been stored for a while in the building
next door to the Casino Club after Buff and Wynona moved eway
from Toledo, O., and Charlie Becker also t0ld me that he
understood that the furniture had been leter shipped to skron,
Ohios

: "T recall that my brother Bert Angus t0ld me on
one occasion efter the people left Toledo, that Kerpnis and
Campbell ceme to the Casino Club and wanted to come in and that
he chesed them away. I was-sick at that time end so was not

at the Casino Clubs

4s stuted, the‘chenres made et heodore Ar -us!?
=1 ection were mede by Special a~ent Z, J. 'lvnn, endé cre
covered in the Tnllowirs exmlanation wrich is attached to <the
ursigsned stztewents

"Toledo, O,
Vay 23, 1937,
- AN
""he attached three pes~e unsigned statement was nrepared e&s the
result of an interview with Theodore Angus., He indiceted that
he could not recall whether he called up the liest Toledo
Furniture Company by telephone or personally went there, and
if so whether Harry Campbell accompanied himg ‘hence Special
Agent E. J. Wynn, in ink mede the notations end corrections in

- connection therewithe T T
"with reference to the last paragreph on page 2 Theodore Angus
stated that he could not recall the time of night Campbell geve
him the money, hence 'about midnight' was stricken =nd the words
tone night! inserted, FHe also steted thet he could not recall
how long he kept the money after he received it before he turned
it over to Ruth Wells, hence the correction in ink by Special

at



Agenlile e il TeL du.o Tt cannet recsll how lont' was
inserted.

"iiith reference to0 the occasion of Bert Angus having chased

zmpbell and Karpis away from the Cesino Club, Theodore Angus
stzted that he could not reczll the time this happened and was
unable to say that it wes following the escape of Feorpis and
Campbell from Atlantic City, N.J., hence the correction strikin:
out reference to Atlentic City, N.J. and insteed place in the
statement the statement in ink, written by Special Agent E. J.
Wfynn, 'on one occasion after the people left Toledo®.

"I, E« J. Wynn, state that the above corments were typed by me

in explanation of the statements changed in the attached three peze
typevwritten statement; that the chanses were mede et the reguest

of Theoiore Angus, in the presence of Special Agent J. S. Johnson;
~that eiter the chen -es were made the entire statement was discussed
with Theodore Angus who stated thet it was correct but thzt he

did not desire to sign it without advice of en attorney. 4

(S) E. J. Wynn,
Creciel Acent.

"], Je 3. JOhncson, 3reciel 4r~ent, Federsl Zureau ¢ Investl =*icr,
hereby state that 1 wes pressent curin-- the entire auiscussion cf
the above mentioned typewritten statement had by Z. Jo omowitl
Theodore Angus, and that 1 concur in the statemerts above set

out as to the written changes in the statement at the reguest of
Theodoré Angus, and that efter the changes he stated thet the
staterient was true but he did not desire to sign it without
advice of an attorneys

(S) J. S. Johnson,
- ‘ o o Specigl Agent.

- -

Theodore Angus {hdicated that the corrected statement
was true and correct to the best of his knowledge and belief, but
- he refused to sign same without the advice of an attorneys

Special Agents V. E. Criss and i/, J. Devereux and
A. Dickstein proceeded to 2011} idems Street on the nicht of Mey
22, 1937, where they placed Edward NcGraw under errest, and he
erd his wife, Clara lcirew who was also arrested at the same
tire, were irmediately broucht to the Federal Building at Tol

o7



tn=- were corliied in tre o’fice of <re Urited
Te .. list of icrerd Ictirzit's nronerty wes
srad Ly Onoecigl) Loerntsl). T Devereux ond

,

£ SRS P | cies - ~ . .. £4 I 3 2 o
frer ~ier T2ward Dorew was fincernrinted snd

e . e e

Edward MeGraw was interviéwed.by these two Agents
- from 9:50 FM on May 22, 1937 to 2:50 AM on Mey 23, 1923, end
- from 10 50 Al on Tay 23 1937 to S PM on lay 23, 1937,

A detailed log covering the period during which
ycﬂraw was in the custody of the Pureau was kept by the Agents
who guarded and interviewed him, and this log is being retained
in the files of the Cleveland Field Division for future refer-
ence,

The following information was obtained from the
interview had with Edward Ncgraw on Lay 22, 1937'

Edward 'c >raw atatea he wes born et ;orcester,
Vassachusetts, on Jeniery 14, 1288, being one of c=ix children,
his father being & blacksmith; that he ettended the St. Raphael’
Parochial School, Worcester, until he was fourteen years of age;
that he then went to work for his father, driving team doing roed

corl; thet he left horme viren =evrrLorn yeers of e znl
Aole;v, {io, erd otteined & jouL Grivin~ teezm fer e coriv e clilern
“t -tich Le weried Tor ebeott fourteen yearse is brettir lteve
Le=d come to Toledo &nd itley entered into e partnersiip, buling,
selling and trading horses, as well as hauling bagcere, This

cS about 1917.

20 Tl

‘His brotnor Steve ‘swun: over 1nto the taxi bu51ness
and he, Zdward, wes co:victed ol hﬁving stolen property in his
possession and was sentenced to one to fourteen yeers in the Chio
Stete Penitentiary, Columbus, Ohio, After serving about fourteen
months of this sentence, he was paroled on November 18, 1918,

Upon his return to Toledo he went to work for- hls brother as a
: . general helper, working at this for sbout two yeers. He then
o ' ~ left his Brother's employ end opened up a soft drink establish-
- ment, and in 1921 wes arrested twice and senténced to three months
and eight months for violation of the State and Federal Prohitition
Acts, In 1922 he geve up the soft drink business erd he and
" his wife sterted omeratinc rodming bousess” In 1926 he was

arrested twice esein for violation of the Netionel Prohibition
Act, and found guiltyes Ke has operated rocoming houses until the
present time, teking in any roomer, men or woman, vho has the
price to pay for a room, and not asking eny guestions.

[#2
-
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iz ctors toomeetd ery;s Tonveell, Tino Couar,
B A IR SRR . . C e ae et o -~ Y - - ’ o T 3T E - e
Voo TmhnsLction w vLrei e ol 211 Yo ertrite Sillivzl,
iz Tl =0 ez cel cut du Tie striecnt iL%e e ..72rts Tl T

. Madale and J. V. Murphy, which was reduced to writing and dated
T at Toledo, Ohio, September 11, 1936, '

: ;fter much cuestioning he was told the* Joe Roscoe,
when interviewed, stated that durin:: the year 1935 he hed on
verious occasions gone to the home of mdward McGraw to meet
Cenpbell and talk with him, eand to see Karpis, mentioning
specificelly thet after the Garrettsville mail robbery he hed,

et the request of Campbell, sent Benson Groves to his, leGraw's,
home to see Campbell; that on another occasion he had seen arnd
talked with Sharkey Gormen at McGraw's home; on another occasion
he had talked with Xerpis, Campbell and Benson Groves at lcGraw's
Lome; on another occasion he was teken to his, licGraw's, home by
Fred Funter to see Kerpis, who was waiting there; that on one
occasion while there, ‘Karpis &rni Ceampbell hed discussed oing to
Canede, - .y ; ' :

MeGraw was also told of Frock's, as well as Kerpis!
statement ebout him, McGraw, in Jenuary 1936, warning Karpis
not to corme into the house == sorecrne was there, ard howr he, Torris
igen & cirecultous reute =nl Lurrielly left rlelo,

’

teTrzwv riegintesined thot tle mever sz Joe Zcscoc it
his, lefraw's, home, but could sive no reason why Roscoe, Karnis
or Srock would lie about him,

Taward McGraw wes sgain interviewed the following cay,
ard made it clear he would nct tell anything in adédition to whet
he had elready told, which he maintained was the truth; and
further, that he would not sizn any statement except upon the
advice of a lawyer.

4
: He was ssked to face his wife and state to her that
- - he hed told the truth and for her to do likewise. He stated thet
: he would only tell her that he had-40ld the same story he had
told before.

. Fe wes ezzin shown the pictures of Farry Cempbell,
Sem Coker, Fred Hunt=r, Milton lett, Benson Groves, John Frock,
Sharkey Gorman and alvin Kerpiss He denied that he recognized

the photographs of eny except Harry Campbell and Sem Coker, and
maintained that none of these men, with the exception of Farry

Q'
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Cerpbell, under the name of Ch=zrles, Pobert or Rob liller,
and Sam Coker under the name of Tomsrratt, haé been in his
, hier:e, 2011 Adens Street, Toledo, Ohio, Fe further maintained
i ) he di¢ not know the true icCentify of Farry Cempbell end Sanm
A we peea oo - Cokery, and that he did. not personally know any of the.other . . .
§ -7 - 7 " men under their true nemes or any sliases, and that Joe Roscoe -
R was never 1n his, NcGraw 8y hame that he knows of. :
wo e ' ﬂf.g On May 18 1957 Speciel Agent H. B. D111 proceeded b
3 T 7] Sunnyside, oOhio, where, through inquiry at the Worthy Brown .
B . boat house, he learned that Colin {Coolie) Munro was employed
o on Middle Ieland, which 13 located in Lake Erie in Canadian
waters. : : B R - .
. :), “; N .”. \' /-" ) ._‘,_ _‘ '.-5- &3 ,“ . ‘ ..: 4"“""”_~:“ . p
.  Agent Dill learned that Ganey Brosdway, wife of
Joe Roscoe, had been in touch with & man named "Buster," who
was employed on Niddle Islend, and thet she and Busjer were
attempting to obtain some of Roscoe's property. 4Agent Dill

- 'ﬁf"“". made arrangements at this boat ‘house that Inspector Connelley
X % s .....be notified in case 1t was 1earned that ‘lunro 1ntendea leoving
“_ . . Middle Island. . AN D .

£ - On May 23, 1957, upon instructions from Inspector
- ' - Connelley, VMiss Louise Bond, matron on duty at the United States
Littorney's office, mede & fictitious telephone cell to Zrown's
boat house and pretended that she was Ganey broadway, and asked
that a boat be sent to }iddle Island to convey a messaze that
o .-~ - ghe desired "Coolie" Munro to meet her at 1 PM that dey at --- - - -
g Brown's boat house. Agents H. B. Dill and T. M. McDade proceeded
T U to Brown's boat house before 1 PM, When the boat returned from
N -~ Y¥iddle Island these Agents learned that the me ssage hed been given Y
E I to "Goolie,” but he 1mmed1ate1y stated that he was probably wanted }
LA ' as a'witness at Toledo, Ohio, end he 4id not intend leavinv the.,
e Island. - - . . N

, : Munro probebly ceme to this conclugion as & result
. BV , of newspaper articles which have appeared in the Toledo, Ohio,
“.22. 7" _ newspapers for the past week, the articles mestioning that.
R the case involving the harboring of.members of the Karpis-Barker '
gang would be presented to the Federal Grand Jury during the
present week. S LN R

e

T ‘\ "\ . 7"’ .‘<\.;~.. g '_—r.»."t i
“ ‘i s

5

; N ;NMnro is still apparently on the Isignd and efforte

. will be made to apprehend him through the cooperation of Canadien
authorities, but only after advice 1n this matter has been obtained

FERE from the Bureau. C T e

S T e o PR - . ..
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Cn tre morning of fay 24, 1937, Ted irnrus, Tert
Angus, T“rank SGreenvala, T¢it} Terry, Zdweré lchrew end Clars
1esraw were talen vefcre United Stetes Disirict Judze John
e Killite &t Toledo, Chio, for arrairnment, At thet time
.. hAttorrey Levy, who wes retained by Ted end Bert Angus, asked
. for a continuance until he had en opportunity to learn the -
nature of the charges upon which these men were held, ‘end after

“’.." - he hed en opportunity-to gonfer With them, Judze Killits ~ -+ .
a:,reed to this request, and nonq of the ‘defendants entered » "

pleas’ to the charges on which th v weré held, Fe thereupor [-1-3
~bond for Ted Angus, Bert Angus, Frank Greenwald and Edith Berry
at %20, 000 each, pending their arraignment, Bond was set for

F'T{,Clara McCGraw and Edward Ncﬁraw at é1,0 000 each.

- ,
P Il . ;. Ll . Y o
Foe S, - R L !

Upon failure to make bond 1t was arranced that the

two women above mentioned would be incarcerated in the County
Jail at Toledo, Ohio, and that the male defendants would be
held at the United States Detention Farm at Nilan, Nich1gan.

e mel = - - .
. 3 N .’ C

o ‘i' - *
r i Copies of the warrants upon which the above defenaants

were errested, were turned over to the United States liarshal at
Toledo, Ohio, on May 24, 1937, Carbon copies of these warrants,
and of the comdaints filed by Special Agent S. K. McKee on Vay

20, 1937, are being retained in the Cleveland Field Division e

file.

Duplicate copies of the fincerprints of the six
defendants are also on file.at the Cleveland officee -— - —

’ ©
The following description of Theodore Charles Angus
was obtained by Special Agent E. Jo. Wynn from personel- ~observa=’

tion on Mey 22x2}937 ? f; kag } - ;i‘ - ;

" Neme Tt Theodore Cherles Angus e T
Age
Height = . . 5' 103"

Weight . | - i 208 -7 .
B.lild ~t 'v;-l N -;” . Heavy PR .-
Beir “7T . ot Gray-black
Eyes Y7L "'Brown
Complexion = ~  Dark - B .
~. Teeth % . - 7 Plate in upper set .- s -

. Eyeglassed . .. ' Shell rim B ; ;‘
Scars & marks ..  Operation scer’in abdomen,/} v
Race - . Amgerican . - - .

_ Date of birth . 5/17/1888 IR A o

61
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Place of birth Fenton, iichigen,
T'aritel status Single
Reletives Erother = Bert jingus, Victorie Apts,, W‘oledo, Oe

L »Sister. .~ Althea Angus, Fentom, Michigen. T
S Nellie Angus, Laneing, L’ichigan. o
Enlisted, 1918 "¢ - oo, :
.. Place = Toledo. Ohic.

. Discherged = 1919 s ' 25
;..Company - QM), Camp J’ackson, N.c.

“Lodges, etes = ‘Nomew T T .. i R
 Occupation .. . Chauffeur ¥ AT e
Besidencs ..., ol 4209 N, Lockwood, Toledo, Ohio. EAR ey

The rollowing 15 the criminel record of Theodore Angue B3
as contained in the files of the Federel Bureau of Investigation ) .
under FBI-226312- I o , o o

:'ﬂ\:: N ¥ ‘F--t‘;\g ‘.‘: 1._;_,,‘ [ ~“ﬁ. - . ’(é-/"“ \“ R - i ._‘_ y PR ; ca "

Yoo The following descr.intion ‘of Bert Angus was o’otein,ed

by Special Agent R. ke Guerin from personel observation on Iuay 23,

1937: e e et . . L.

L : ol -,r " “’c _-":' ..’*.‘ ‘ ‘“ NP B . . ~ _

“Wame‘" T " Bert Angus ) -

Are 45

Beirht 51 gin
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Weizht 233
Build Feavy
_ Heair Grey, thin on top,

i ' :,_..‘.;._,_. .-..’G:.__AA . , Black mning gray. : ,’ s . . » - -
Eyes . o Hazel ~ ” S
Complexion oo :

. Teeth ~ v - ' R
" Musteche or beard if_g'
" Eyeglasses™ " ' PO
Scars or marks . None - CRR
Peculiarities o Smokes incessantly 7“_f;p e '
“Race - - .. . . - . White . L
Date of birth ~ ~ October 7, 1892 R
Place of birth Fenton, Kichigan - '
Marital status Divorced first wife; married second time -.
August 1933,
Nationality American | T Lo
Relatives. ™ Wife - Ladeline Angus, 2020’ Yonroe Ste, . .
Lo L P VO Toledo, Ohio. s
~ e children - Irene Angus, ssme eddress
o ' Bert Angus, same address
Joseph Angus, same aadress

Occunstion ~*~- ~7° - Cabmen
Residence 2020 lonroe Street, Toledo, .Chio.

The following is the criminal record of Zert an-us
" '@s contained in the files of the Federal Bureau of. Investlgatlon '
under FBI-509065

. i N | . N
Tantee ,\_...*.—-— - ,4,:_~Y

SEPI The following descript’ron of Edwand Daniel KeGrew ERE
was obtained by Special Agent We Jo Devereux on Nay 22 1937

Neme ¥ - Edward Daniel?ccraw FE S
Height : 597 T 7 T T o

Build _ -t Mediwm ... U LT e el am o el L
Feir Gray

63 ;
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Eyes Fazel¥*
Complexion Ruddy
"usteche or beard one
Eyeslusses lione
gneate. -..ew . OCars « marks =, ‘l" vert., scar bridge nose; et e
eAoe e o e i 0 gm gear left cheek bonej i T v

L e T Hes broken back. This injury of 1ong -
e R S B LRI oy ..t standinget ... | =
' Voo Peculieritles "l_ D * Elind in lert eye. Partlal vismn w0
N e Y it ,' right ’YQ. - M . . ‘

Cel el " Race | iV et White . S Lo e T
o o . Date of ‘birth o J‘anuary 14, 1886 o SRS .
e 7. Place of birth © ~  Worcester, Mess., .- . .0 LT
s ... . Maritel statts . :. . Married - Clare ﬂcGra\v, 1919.,
' ST T (Second marriage)
T . First wife died.
Nationelity ) American v o '

: Reletives . ’ Clara lcGrew, wife, 2011 Adams, Toledo, Ce
W st e ] - Sister - Irs. Eleanor Davis, Duncomb Fotel, "'.\,
o ER i 1 - Toledo, Ohioe- !
S Ao y - ~Brother - ’Thos. l.cGraw, Nanager Clothing Store,
: o SR e % ~ Dayton, Ohio.
o . Occupation = Former ssloon keeper L o P
e " Residence .__ . . 2011} Adems St., Toledo, Ohioe - —cvies. . . - u.

a3

R

The followinz is the criminal record of Edwerd lchraw KB
as conteined in the files of the Tederal Pureeu of Investizetion
R under FEI=110771: - — - = oo - e e e P

.o 4 N

, c The following description of Frank Peter ureenwald -
.was obteined by Speciel Agent L. Levin on Mey 22, 195’7: T ,
’ » . - s A - o 7
o Name TR Frank Peter Gree}zwald : ’f e ooy
» . . o Ase J > o » 45 . . ) ) . i s ‘ -
T Wedght r oot 198 ¢ v, o

LORTe MMM e A e e 2B o st eth [ R T T A e 4 ace .L.Q &K‘-a.._.u
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suilad Lerge
kair Dzrk brown
Lyes Flue
o over. s ses -+, - COmplexion Pev e Fair . ... e e
LTt Teeth L " Nicotine stains lower i‘ront S
Co Fustache or beard _ None R i
Twi~:. . Eyedesses " ., - Silver rimmed < i o SN o
‘ %0 - Scars and marks__ “.: 7 liastoid scar back of.left ear, D -
- P - ;.0 3" x 13" Yirth merk right side about JLNtEE
ST - T - ) below annpit. T
g : " Race L . German . . . .. .. i C
Date of birth’ . 5/8fe2 .. w0 o .
: ‘Place of birth A Toledo, Ohioc, 7 s 7 e
Marital status . Married ‘ ' ' '
Nationality . - American . .
Relatives : Wife - Ide, 463 = 4th St., Toledo, Ohio.
‘ . Daughter - Helen Ball, Oak St., Toledo, Ohio.
R I A ™ < Mary J‘ane, with mother, . e
. Lodzes, eétce - : None now 3 . { : L
Occupation ‘.. . Taxi cab owner - e )
Residence o 463 ~ 4th St., 'I'oledo, Ohio.
Criminal record None k:nown
kK K b
The following description of Edith Eerry wes obtalned
by Speciel Agent Kerneth Logen on key 23, 19373~ ~— ~——
: Neme Edith Barry . o
‘ K Keight ) o Btm ¥ 4 ! :
’ Welght R 15. PR Y i SR
Puild Slender " T
Reir Gray o
: Eyes - .. - . Brown .. - ., _;ﬂ,:*;‘a L
e - - Complexion = - .~ Sellow -1 i T A
“4i- .. Teeth "~- - Uppers false; lowers t&ir e
i . Eyeglasses . . : Rimless v . . -, il
Scars & marks o Abdominal scar e ’ o :
Ci . .. Race W . White - | w7 f, ; S o e
N ‘Date of birth  _  5/3/1889° . v L .7 Ty
P Place of birth *  Port Huron, I».ichigan i R K
. " 7 Maritel stetus © Widow - - RS A
" Nationality . American = S L
Relatives . Mother - Rose Decker, Sacramento, Calif.
' "' george Decker, Palo Alto, California,’
Cccupation Operator house of prostitutione.
Residence 524 Southard St., Toledo, Ohio.

Criminal record None kxgwg;
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obtained by

The followins descrirtion of Clezre llclraw was
Svecial Arents 4. Dickstein and w. F. Ellwood on

ray 282, 1937:

Name
Age -~ . .
Height - _
Weight '

Age -
Height _
Welight -
Build .

Eyes .~ [ ‘i

Complexion

‘Nationality :

% ‘Religion..
- Re 1at ives

.
- fonL . ) RS K S J 7‘_-'!_.._»?:_' . A 't?-..f‘.:-‘-»@ -.: “an

Clers licGraw

e 5v L '3"”3f. t.'il,Afléﬁ
Vo189 LT

et Colin Muhro - =~ _. ¢ L
. 39 (Born 3/22/1897 - Cleveland Ohioe)
5t 5Jn

147 e e T

Lo Medium - ¢
-7 ‘Browm in[” o I T e
L. Blue v o . '
Medium fair . .
Carpenter o T e
Americen’ N FR

r‘ ' Presbyterian ) = ¥
D. We Monro, 1340 W. Monroe Ste,
T Phoenix, Arizona.
1 v 8

ThTett s v s - ——— =V .. [ SO -

1 A 5

66

T pui1a, v wT L Beawy vt L2 e L T g
* . Beir ; “.: Brown gyl L
e Eyes - - , .5 Browm s . W o
Complexion - Medium feir ST e T T -
Teeth ' Fagr - _' . ',j“""ﬂ .
'~ Eyeglasses - .. Wome .. o io s
"~ Scars and marka “""  FHand erush Bcar on left wrist
Race : ~ White -
Date of birth - Jenuary 18, 1895 .. .
Place of birth - Toledo, Ohio
.. Yarital statua "~ 7 Married = no children . o
\ Nationality American - e A
”Relatives ; “,:; Husbend - Edward NcGraw - 2011"L Adams Ste,
- UL £ s 5 Toledo, Ohios -
o B Two sisters, whereabouts unknown
. R .+ One brother, whereabouts unknown
= Occupation * ~ "~ - CoOk ——- - meeeaes emdeccw e
Residence 2011% Adams St., Toledo, Chios
Criminal record None known
& * * % *‘4 e ey e
i The following is a description of Colin Munro, the =
% . source of which is not known: '\ - , s . L
: o . ; i, § [ ) T
¢ . . . ! E
. Name - % K
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The following is the criminal record of Celin
}unro &s shown by the Criminel Docket in the office of the
United Stetes Court Clerk at Toledo, Ohio:
2
T “Fune ‘16, 1930, sentenced by the United States” ..
District Court, Toledo, to serve six months in the Canton,’ Ohio,
Workhouse and fined $27.00, violation of National Prohibition

Act. As Colid Jonroe, \ s
’f:“ ,:f ‘ . ‘ ‘,‘; .
¥ o ab e S s y “ ‘
":,."-L" “" 2 s N BTN L
- . » <

R
- : AT 4 e -
. : -~ . - : 5 ~
- - ~ £ . YL Y ; - "
B y \ \‘ ¥
" s ' . v s * i
“ H # . - i
\ i X
; ¢ 4 #
s - . « . » - N . P
v P n -
B : - x -
-~ - pprg e e s -~ s Ulee o€ des 19 VW' - S - ieas o -
e e Rt eme e m o e i Sl e A e e T Sn e g o A T Tt = rver e ~ ———e -
‘v [PPSR - e -
'\\‘ - « S . N -

—ee e . T SRR S B O i T SCRUP S ENR SNY =%, T VYR

267 ;.
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DIRECTOR

Federal Bureaut of Inuestinath

Tnited States Department of Justice
MWashington, D. C.

EAT:MC May 24, 1937.

__Time: 3:55 P. M. /

- MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR
Re: Harboring Cases at Cleveland
and Toledo.

/

" {‘“ ¥r. Connelley telephoned me informing thatGHeberbrand andcgharkey

/Q would probably be arraigned abcut 4:30 or 5:00 P. M. today, and that

he i8 convinced neither one will furnish any information of value.

He stated that Edith{Barry's statement while it does not implicate

any other subjects, Etill it furnishes information as to what the -
subjects were doing at specific times and.at definite places.

Mr. Connelley also indicated that subjectcbreenwald's statement con-

tains information of the same nature.

appears Jimersbach disappeared at about the time the story eppeared in
he press that nine persons were to be indicted and has not returned
as yet.

With re?rd to the Amersbach angle, Mr. Connelley advised that it

I inquired of Mr. Connelley as to whether any publicity had erisen
with regard to this matter and he stated that the Toledo newspapers
carry headlines giving the Bureau full credit for the pickup.

In connection with the return of the visiting Agents to their offices
of assignment, lr. Connelley informed that all of them would be able
to return to their respective offices by tomorrow night, with the
exception of Special Agents Gurnea, Njtschke and-HcDade who would be
able to leave_for Washington, D. C., tonight. -

Regpectfull — e

YK Ko an gqg%/"%?’
MW&% E. A. Tl % WOEY s e

! S g

RECORDED ' m et T BT 3
& e 4 e e
g INDEXED. It R £
& 1}3 ._c\‘?' iy . e



Bu.File ==

les;lsb

Special Agent in Charge,
Cleveland, Ohio

Dear Sir:

May 26, 1937.

Referring to fingerprints forwarded by you, please be
advised that an examination of the fingerprint records

{;' of the Federal Bureau of Investigation fails to disclose
any data concerning the following:
r ; 9,
{ ==, bdith Barry
AIR MATL
CC-Bureau
N
(.
P
é\. . v
< &
N =
e
ST oS L
Ti :i“ - - ) - e
= < Very truly jours,
J. zgi BOMMunwAImNSSEcnau [ R —
MAaiLe b IeECO N g - —
DL ?’ ”“fﬁil:]ézf:?lﬁ£;;éi41___
MAY 26 1937 DL P LG ATION
. : ey 2710 o
FEOEML pungsy o'?[.us,, John Edgar Hoover, LU
V.3 DEPARTN| GiTion. Di t ) D S N B e IR T N Ve ls
‘_‘?— ENT oF Justigr rec OI‘J- SR AR T NTLF e
\\ P T e e+ —————




JEHIAS

May 25, 1937
Tire: 2:20 p¥ .

G o MPMORANDUM FOR MR, TAMY
\ F¥: Herboring Cases at
- s Cleve;umd, Ohio. e

T ¢ telephoned Mr. Brien l!cﬂahon and stated thnt i.n o
connection with the natteg at Cleve on Saturgday night ‘-,‘ o
we had been unable to get Kiebebrand, Gorman and ‘mersbach;
that on Monday, however, liebebrand \ve in and endered
and then Gorman was picked up; that the last word I had was
that Amersbach was stili out., I rdded tiet one of the subjects -
i{s on en island in a lrke which is in Capadian jurisdiction and -
we are unable to touch him,

. -

Mr. Mc¥ahon inquired about Qhe Grand Jury and I
stated the Grand Jury begins tomorrow and that we had served
about twenty-four subpoenss in addition to those that we had .= .
arrested, I st tod thht tihe situation wna satisfrctory. )

Very t.ruly yours,

P R T

John ¥dgar Hoover,
Director.

72 5%« %{J

“FEDERAL BUREAU OFMV STIGATION |
MA.Y 27 i%? P. 1.

U. & U";F’.«r.tfu_,\& W -'ST!\;E
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1130 Bnquirer Building,
Cinoinnati, Ohio

BBM; SLB May 20, 1937
T=L3

>
R P . 3 DR L S S m,f: e R N I LR R PR
. . s . . s
+ < . , P » - . o . .
A . i i Y X . ol . . 3 -
oL - ~,T DA P TR A ¢
v vy L N v
R R SR
R ot R
e T s L M . -
/ » g ' ’
. < s ”
~ - -’ : - -~

8peoh1 A;ont In Ch&rgo. o B T : o b

CIQuItnd. Ohio. R . S PR S
. Sooowwl 7.7 Res TBREKID - sl oo o

nm-sm- ; ,j S S

In toocrdunoo with your letter dated hy 22.
1937, original ocopy of subpoens was served on G.8, Frambes, g
Senior, of Columbus, Ohio at New Philadelphia, Ohic on May cesT T
2, 1937, by Special Agent H.B. Miller of this Field Division, = ¢
ealling for the appearance of Mr, Frambes before the Federal .
Grand Jury at tolodo. Ohio on May 26, 1937. SO

e rho duplicate oopy of lubpom with roturn of . .. .
service ncted thereon is returned herewith,

Vory truly your-.

e o e T S ML S e = memm e e e -

: H. D. HARRIS, R
lpooul kont In Chugo.

Bnol. _ o . : . .
CC BureawmV' .. T UL L

- A - ll‘l' hd . ’
. ¢ RS : -'.3. ’ PRICT KL L Pt v~ o= e ) e~ -y
* REOORDED

Y. INDEKER Doy ERAL BU wefu\\l;?fmuw
| WA 27 i937 M,
U s. b7 MM‘-‘NT O JUSTICE.

- m— s




Federal Burean of Jnvestigr ™ m
H. 3. Bepartment of Justice
1300 Biscayne Building

Miami, Florida,
May 26, 1937.

/ Special Agent in Charge

Denver, Colorado. D
Y Dear Sir: . =R SO
| Pleass Do advised that the following Agents attached -
%o your office will be nscessary]witnesses in the trial of Joe -
CAdams end Duke“Randall at Miami, Florida, on Juns 7, 1937: . -
B et - R, D, Brown, Denver; .
. O vooo '3,';:,:_ vP, C. Dumne, ] Salt leke 01313 )
& Slreadn T (8. Ko McKes, Cls voland;
ST TR Y A ~Je G, Whnite, Sen Antoniej
TN R .¥, D. Wilis, New Orlesns;
Ve e «Bs ¥. Fitzasimons, Peoriaj
PR Tas vy, M, Stome, Birmingham} .
- =2 o Je We Going, Atlanta} .
o T e "‘ < B¢ O. Gempbell, &Qtth; ' . .
G .. ¢ &P Bx¥. Pickering, Bureau;

& v\ — M. G Jalimer,  Bureau Trainlne Bchoolz
M'\h ‘ W""{ -~ L. B, Bichols, Burean,

It is, therefore, desired that you u-rang. %0 have these
Agents present. u mami at that tlm.‘ ‘ -
\'.t - c ks

" Yery trnlr pu'l.

~ L T . . x\.
- » Vet

R 17 entvers, - .-
Smoial Agent 1:1 Ohl.rp

I < . | L.
) T SN N ) ) : . 4 {.'1," Joe
T ARML - /e T
. ’ ‘ ’ ° v C.r‘A
)] Burean ' - " T
* el ﬁk. oty REO‘-;RDED :
ol ol .
Sa.:':ntonlo . INDEXED ' 7" 57[’-—“‘ /42(& 6>/ |
Kew Orleans . 1 FELiRA Lbuhm CE VESTIN, TiON
Peoria ' :
. - Birmingham '
S Atlanta »
K/‘ Seattle :
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FEDERAL BUREAU OF INVEL ._ATION
From: Chief Clerk's Office Room 5519

1937.

Mr. Gurnea

-

Ao /Mr. Lester

\{g%gﬂ}. Joseph
M Schilder

\)kk Harbo
Ident. Division

Miss Gandy
Mr. Egan Files Section

Mr. Foxworth Mechanical Section

|

____Mr. Tamm Personnel Files

_____Mr. Coffey —___Washington F. D.

____Mr. Tracy ___ _Supply Division

___Mr. Crowl __Division of Accounts
Mr. Bain _____Miss Sheaffer

Mr. Patterson L/ / &
LML L As S
ALMLL . a4

See Me

7 RSB
/éké D ANE Z; 71

2

W. R. Glavin.




JOHN EDGAR HOOVER P ; )

/

DIRECTOR !

Federal Burean of Inuvestigation

HUnited States Department of Justice
Washington, B. C.

EAT:RP May 23, 1937 T

B MEMORANDUY FOR THE DIRECTOR —

RE: HARBORING CASES AT TOLEDO AND CLEVELAND. T T

For record purposes, I desire to advise that at approxi-
mately 3:30 P.M., I contacted Colonel Gates at his residence and ad-
vised him that the Director had reguested me to call him snd obteain
his approval to furnish to press representatives a memorandum con-
cerning a case which might break during the course of the evening.
The Colonel stated that he was leaving for the country end that the
Director hed his approval to release anything to the press that he
fit on this perticular matter.

Respectfully,

E.

rg
—_ [ A
oot r LV _oTHaAIUN
MAY 28 1937 AT
Lov it roeTnl by
- -Mv;.__--_w b - ]
- N ¢ [«
N4 > i l
> o (& ]
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JOHN EDGAR HOOVER v » . Sy
A3 R
{- DIREGTOR -

Federal Bureau of Investigation
Hnited States Department of Justice
MWashington, D. C.

EAT:NMC Nay 25, 1937.

Time: 6:00 P. M.

MENMORANDUM FOR THE DIRECTOR -

‘RE: Harboring Ceses at Toledo and Cleveland

L€/Special Agent S. X. McKee telephoned me relative to the?imersbech

- angle, advising that informetion has been obtained that- Amersbach
left town possibly three weeks ago with $20,000 or 25,000 stolen
from the safe at theXHarvard Club. This departure does not appear to
have been occasioned by the publicity in regard to the harboring cases.

_ ¥r. McKee advised that the apartment of thejJackson girl, with whom
Amersbach had been living, was searched and a letter addressed to
her from Amersbach, postmarked May 13, 1937, Chicago, Illinois, was
found, which stated he would have to leave town on acccunt of trouble
and his health, and he would get in touch with her in the near future.
Y¥r. McKee stated that all of the places where this girl might receive
mail will be covered, as well as another woman with whom Amersbach has
been associating.

With further reference to the Agents at Cleveland and Toledo, Mr.
McKee stated that it would be possible for Bickley, of Detroit,
Johnson and Barber of Cincinnati, Devereux, of Chicegoc, and Logan and
Hurphy, of Indianapolis, to leave Cleveland tonight and return to
their offices of assignment. As regards Specia] Agents Dickstein and
Criss at Toledo, Mr. McKee inquired as to whether both of them should
remain for the Grand Jury. . -

I advised him that if one of these ngnts will suffice, then one could
return to his office; however, if both &re necessary, by all means to
keep both of them there until their services may be dismissed.

RWCORDED & INDEXED

7 5'7‘0 /9’.47o

E. A TAMM. | e o
A (s 4 -1',
e _—
| SRR | N
N/ _ ] ﬁj§3¢~: S U
F irc A‘:‘l .‘fg“ !
B . N '
J T OSSR S ~——— ttrtdbar e e ¢

’“? | ;‘; . . /

Respectf T T e



